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اداره کل اموال واملاک استانهای  اصفهان و چهارمحال و بختیاری در نظر دارد: بخشی از اراضی 
کشاورزی خود را از طریق مزایده محلی  بصورت اجاره واگذار نماید. متقاضیان محترم می توانند از 
تاریــخ 1400/10/23 لغایت 1400/10/28  از ســاعت8:00 صبح لغایت 18:00  در وقت اداری 

جهت اخذ اطلاعات و بازدید ازمحل و دریافت فرم شرکت در مزایده اجاره  به دفتر مزایده زیر مراجعه فرمایند.
سی وسه پل-ابتدای چهارباغ بالا-کوچه باغ نگار-پلاک 4  تلفن:  03136670271   و     03136670272   )محل اداره کل(اصفهان

حافظ جنوبی – فرعی یک شرقی – پلاک دوم    تلفن:    03145279060شاهین شهر

قابل توجه:
1-اخذ پاکت های پیشــنهادی به همراه اصل چک بانکی در وجه ســازمان اموال و املاک بنیاد مستضعفان به شماره 
شناسه ملی 10100171920 به میزان 5% قیمت  پایه اجاره ملک مورد نظر طبق فرم  شرایط  شرکت در مزایده همه 
روزه بجز ایام تعطیل در ساعات تعیین شده قابل انجام است. ضمناً چک های صادره جهت اقساط اجاره بهاء  می بایست 

متعلق به شخص مستاجر باشد و صدور چک شخص ثالث به هیچ وجه مورد قبول نمی باشد.
2-در تاریــخ 1400/10/29 متقاضیان می توانند پاکت های پیشــنهادی خود را تا ســاعت  9/30  صبح در محل 

بازگشایی ، درصندوق پاکت ها قرار دهند.
3-بازگشــایی پاکت های پیشــنهادی در محل اداره کل روز چهارشنبه 1400/10/29 ساعت 12/00 طبق برنامه 

زمانبندی انجام خواهد شد.
4-پیشــنهادهای فاقد سپرده و یا مخدوش و مبهم و مشــروط از درجه اعتبار ساقط و رعایت مفاد شرایط شرکت در 
مزایده  اجاره که از طریق دفتر مزایده ارائه میگردد الزامی می باشد.ضمنا امضا پشت و روی فرم تقاضا ضروری است.

5-سازمان در رد یا قبول پیشنهادات واصله مختار می باشد.
6- اخذ اطلاعات از دفتر مزایده اجاره و بازدید از املاک لازم و ضروری می باشد . بدیهی است در صورت عدم بازدید 

و اخذ اطلاعات لازم ، مسئولیتی متوجه این سازمان نخواهد بود.
7- یک درصد رقم پیشنهادی به عنوان هزینه مزایده  اجاره از برندگان نقداً دریافت می گردد.

8-اخذ مجوز بهره برداری از مورد اجاره از دوائر ذیربط بعهده مستاجر می باشد.
9-واگذاری املاک بصورت اجاره یکساله با شرایط  40 درصد نقد و  الباقی حداکثر 9 ماهه با اخذ تضمین بانکی یا 

ملکی بابت اجاره بها از مستاجر  می باشد.

مزایده اجاره سال 1400 استان  اصفهان 

آدرس/    قطعه/    ردیف
  اعیان عرصه )مترمربع(پلاک ثبتی

میزان مالکیت/نوع ملک /کاربری)متر مربع(
توضیحات

قیمت پایه اجاره 
یکساله)ریال(

1

اصفهان –جاده 
اصفهان به 

زیارروستای 
زغمار-مزرعه 
زغمار-پلاک 
ثبتی قسمتی 

از109و109/14

زمین کشاورزی--  حدود     1.347.553
کشاورزی

مشاعی – ملک  به 
مساحت حدود 135 

هکتاردرچهارقطعه مجزا 
که درحال حاضر تنها یک 

حلقه از 14 حلقه  چاه 
موجود  با دبی 4 لیتر 
درثانیه فعال می باشد.

10/800/000/000

آگهی مزایده اجاره املاک

اداره کل اموال واملاک استانهای  اصفهان و چهارمحال و بختیاری

بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی  
سازمان اموال و املاک           

اداره   کل اموال و املاک استان 
اصفهان و چهارمحال و بختیاری    

م الف: 862030

اتحادیه شرکتهای تعاونی روستائی شهرستان اصفهان در نظر دارد مجموعه ساختمان 
اداری خود شــامل دو طبقه با حدود 3600 متر ساختمان و 58 اتاق دارای آب و برق 
و سیستم سرمایش و گرمایش و با کاربری آموزشی و اداری و یک سوله 600 متری 
واقع در اصفهان - بزرگراه خلیج فارس- بعد از پل راه آهن مقابل شــهرک آزمایش 
 را به صورت رهن و اجاره در اختیار اشــخاص حقیقی و حقوقی قرار دهد . متقاضیان 
می توانند از ساعت 9 صبح لغایت 13  از تاریخ 1400/10/23 تا تاریخ 1400/10/30 
از مجموعه فوق بازدید و پیشنهادات خود را کتباً همراه با تکمیل فرم مخصوص موجود 

در اتحادیه به آدرس فوق تحویل نمایند .  
تلفن تماس :  36540120  و    09131186001 )برهانی - مدیرعامل(

))  اطلاعیه   ((



  ۲i n f o @ e s f a h a n e m r o o z . i r
w w w . e s f a h a n e m r o o z . i r برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار

در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
4263 شـــمــاره   | هجدهم  ســـال   |  1400 دی   23  | پنجشنبه 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

رویداد
     بی توجهی تاکی؟! قسمت ۲۰14   خبر  کوتاه از کشور کوتاه از اصفهان

 زیاده طلبی در قالب انحصار  
حسن روانشید| این بدعت غلط و ناپسند از قاجار 
ادامه پهلوی آن را گسترش  به ارث رسیده و در 
بخشید تا انحصار نفت توسط بریتانیا و به عاملیت 
قند  کبریت،  دخانیات،  تا  دارسی«  نکس  »ویلیام 
و شکر و... ادامه یافت تا اگر تحولی چون صدارت 
مصدق فرا می رسید دور زده شود و جایگاه نفت از 
انگلستان به آمریکا تغییر ماهیت دهد و شاهزادگان 
پهلوی و وابستگان آن بتوانند بجای قاجار نشسته و 
در مواردی دیگر اینگونه ورود پیدا کنند و هر کالا 
و خدمات قابل توجه و حتی پیش پاافتاده ای را در 
سیطره نفوذ و انحصار خود بگیرند. انقلاب اسلامی 
این  از  بسیاری  پوزه  توانست  در سال 57  اگرچه 
فرصت طلبان را به خاک بمالد اما چندی بعد این 
ماجرا به صورت دیگری بانام رانت خواری و امضاهای 
طلایی تکرار شد تا آحاد ضعیف جامعه به طرق 
باشند.  مختلف همچنان تحت فشار زیاده طلبی ها 
همین چند شب پیش بود که خبرنگار رادیو ایران 
مقابل یکی از شعب دادگاه ها از جوانی سوأل می کرد 
که علت آمدنش به این محل چیست و در جواب 
شنید: چکی به مبلغ چهار میلیون تومان از کسی 
وکلای  از  هریک  با  بنابراین  نشده  پاس  که  دارم 
گرفتند  تماس  وصول  پیگیری  برای  دادگستری 
حاضر نشدند حتی با دریافت کل مبلغ چک وکالت 
را بپذیرند زیرا رقم دستمزد بسیار پایین بود! و امروز 
ناچار شدم خودم پیگیر آن باشم. حال خود مجسم 
کنیم آیا اینهم یک نوع انحصار نیست تا صنفی بتواند 
نظرات خود را به جامعه تحمیل کند و اگر قانون گذار 
تصمیم گرفت ورود فارغ التحصیلان بیکار و سرگردان 
این رشته را به وکالت تسهیل نماید اعتراض کنند 
را  اینهمه وکیل  بازار موجود ظرفیت پذیرش  که 
ندارد درحالی که این ورود بجا گستردگی عرضه و 
تقاضا را تقلیل داده و شرایط انتخاب را برای موکل 
سهل و آسان خواهد کرد. پیرامون انحصار بحث را 
می توان به سرعت عمومیت بخشید اما بهتر است 
این فرصت همچنان در اختیار قوای سه گانه باشد 
تا به مرورزمان همه آن ها را سامان بخشند بنابراین 
تنها به سراغ مهمترین آن یعنی درمانی می رویم که 
سالیان دراز است بدعت انحصار دور آن حلقه زده 
تا صف های طولانی مطب برخی از پزشکان کار را 
به چادرزنی و ماشین خوابی خانواده بیمار به دلیل 
دسترسی نداشتن به امکانات بهداشتی، درمانی و 
پزشکی در غربت بکشاند که البته خرید ناز برخی 
از منشی ها و پرداخت زیرمیزی های نجومی برای 
نوبت ویزیت و معالجه بیماران فشار کار شدید را 
بر پزشکان متعهد وارد می کند تا انجام شیفت های 
مکرر به دستیاران و رزیدنت های پزشکی در کنار 
آمار و ارقامی که در رابطه با این صنف در سراسر 
کشور ارائه می شود سندهای محکمی برای اثبات 
کمبود پزشک باشد و این نقصان به مرورزمان به 
بحران تبدیل شود اما از سوی دیگر مقاومت ها در 
مقابل افزایش ظرفیت های پذیرش در این رشته ها 
همچنان ادامه دارد تا جایی که چهار رکن بااهمیت 
در نظام سلامت یعنی وزارت بهداشت، سازمان نظام 
پزشکی، کمیسیون بهداشت مجلس و فرهنگسرای 
علوم پزشکی قاطعانه از رئیس جمهور خواستار لغو 
مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی شده اند! حالا 
باید جامعه به قضاوت بنشینند که آیا اینگونه رفتارها 
فارغ التحصیلان  یا  دادگستری  وکلای  کانون  در 
حقوق در امر وکالت و یا کانون سردفتران پیرامون 
اصرار بر انحصار صدور سند مالکیت خودرو که برگ 
سبز نیروی انتظامی کفایت می کند و امروز جمیع 
ارکان پزشکی در مقابله با افزایش ورودی دانشجویان 
به مقاطع پزشکی را نمی توان نوعی زنده شدن بدعت 
نافرجام زیاده طلبی در قالب انحصار دانست؟ کشور 
با بحران های طبیعی متعددی ازجمله آلودگی هوا، 
نقصان آب، فرونشست زمین و ویروس جهانی کرونا 
روبروست و آیا همه این ها برای نظام کافی نیست 
که باید معضلات تازه در پیش رو همچون کاهش 
واردات  جوان،  و  نوجوان  جمعیت  نگران کننده 
پزشک، خروجی افراد بازنشسته از واحدهای متنوع 
رؤسای  امروز  تناقض گویی های  و  جانشین  بدون 
سازمان نظام پزشکی، کمیسیون بهداشت مجلس، 
فرهنگسرای علوم و حتی وزیر بهداشت را پیرامون 
مخالفت با ورود دانشجویان جدید به دامنه علوم 
و دانش پزشکی را هم به آن اضافه کنیم؟ تا کی 
باید ایران بهشت پزشکان انحصارطلب باقی بماند 
دریافت  هزینه  تومان  میلیون   90 قلب  جراح  و 
کند درحالی که تعرفه بخش خصوصی آن تنها 12 
میلیون تومان است! تصمیم اخیر برای رفع کمبود 
فراجناحی  پزشک یک اجماع کارشناسی شده و 
است تا سرانه هر 1۸ پزشک در ازای 10 هزار نفر 
باشد درحالی که در منطقه طی سال 201۸ حدود 
2۳ پزشک بوده و این سرانه در کشورهای پیشرو بین 
۴0 تا 50 پزشک است و کشور راهی بهتر برای عبور 
از بحران به جای شکستن تابوی انحصار پیدا نخواهد 
کرد زیرا دیروز کشور به این باور رسیده بود که 20 
هزار پزشک بیکار دارد اما وقتی اعلام شد دولت 
آماده است ماهانه 15 تا 17 میلیون حقوق برای 
حضور آن ها در مناطق محروم پرداخت نماید تنها 
دو هزار نفر اعلام آمادگی کردند که نشان می دهد 
بقیه تنها شماره نظام پزشکی دارند و به کاری دیگر 
مشغولند! قرار نیست به بهانه افزایش کیفیت رشته ها 
کاهش یابند بلکه بهتر است رقابت بین دانشگاه ها 
را ارتقاء داد تا ضمن افزایش فارغ التحصیلان عرضه 
 بر تقاضای بازار مستولی شود و مازاد تولید صرف

صادرات گردد.
ادامه دارد

لزوم دقت دانشگاه ها در 
گزینش استادان

به گفته نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه 
اصفهان دانشگاه ها باید در انتخاب استاد دقت جدی 
داشته باشند و استادان خوب، آراسته و باشخصیت 

برای تدریس انتخاب و به کارگیری کنند.
به گزارش ایرنا، آیت ا... سید یوسف طباطبایی نژاد 
در دیدار رئیس جدید دانشگاه پیام نور استان اصفهان 
افزود: تشبه به معلم همیشه وجود داشته است و بر 
این اساس باید استاد و معلمانی در مراکز آموزشی 
به کارگیری شوند که بتوانند از لحاظ درسی، فکری و 
فرهنگی دانش آموزان و دانشجویان را به خوبی پرورش 
دهند. او با تأکید بر اینکه انتخاب استاد خوب خیلی 
مهم است گفت: باید سعی شود تا در دانشگاه ها هر 
فردی، به خاطر مسائل مالی پذیرش نشود زیرا یک 
معلم و استاد نقشی بالاتر از قاضی در حیطه عدالت 
آموزشی دارد. امام جمعه اصفهان افزود: یک استاد و 
معلم تأثیر بسیاری در روحیه محصلان و دانشجویان 
در  دیگر دست اندرکاران  و  مدیر  از  او  تأثیر  و  دارد 
محیط آموزشی بالاتر و بیشتر است. او همچنین با 
اشاره به تأثیر و اهمیت سخنان معلم و استاد نسبت 
به دیگر افراد جامعه از جمله خانواده بر دانش آموز 
و دانشجو گفت: این تشبه بخشی، گاهی  به برتر 
اصفهان  امام جمعه  می شود.  منجر  افراد  شدن 
دانشگاه پیام نور را دانشگاهی آرام، کم سر و صدا 
به سابقه  توجه  با  و گفت:  دانست  بدون حاشیه  و 
این دانشگاه در آموزش های مجازی، انگیزه بیشتری 
برای تحصیل در آن نسبت به سایر دانشگاه ها وجود 
دارد. او یادآور شد: بیشتر دانشجویان پیام نور هم 
اهل مطالعه هستند و خیلی استاد زده نیستند و 
هم اینکه با آزادی کامل به لحاظ شرایط تحصیل 
به  آن  کنار  در  و  بودن درس می خوانند  و مجازی 
کار و فعالیت نیز می پردازند. آیت ا... طباطبایی  نژاد 
به چند اشکال در دانشگاه  ها اشاره کرد و گفت: این 
پسر،  و  دختر  دانشجویان  اختلاط  شامل  اشکالات 
وسعت بسیار محیط های دانشگاهی و سهمیه بندی 
نشدن رشته های دانشگاهی بنا بر جنسیت است.  او 
تحصیل  دانشگاه ها  در  افرادی که  باید  کرد:  تأکید 
می کنند از بین دانش آموزان با استعداد انتخاب شوند 
و لازمه این مهم برگزاری کنکور است و برداشتن این 
آزمون علمی و امکان ورود برای همه در دانشگاه ها 
کار اشتباهی است. سرپرست دانشگاه پیام نور استان 
اصفهان نیز گفت: اکنون در ۴0 مرکز واحد پیام نور 
استان، حدود ۳5 هزار دانشجو در مقاطع کارشناسی، 
تحصیل  به  مشغول  دکتری  و  ارشد  کارشناسی 
هستند. رضا مختاری افزود: بیشتر رشته های دانشگاه 
پیام نور استان مربوط به علوم انسانی و علوم پایه 
تدریس  به  علمی  هیأت  و حدود ۳00 عضو  است 
در این مراکز می پردازند. او با اشاره به اجرای طرح 
آمایش آموزش عالی گفت:  هفت تا هشت مرکز پیام 
نور در استان در راستای اجرای این طرح ساماندهی و 
برخی از آنها به دلیل نداشتن دانشجو حذف می شوند. 
او هدف دانشگاه پیام نور را گسترش عدالت آموزشی 
در مناطق محروم عنوان کرد و گفت: پیام نور توانسته 
مشکلات و محدودیت تحصیل به لحاظ بعد مسافت 
و دوری از خانواده، مشکل خوابگاه  ها و آسیب های 
آن و همچنین مسائل مالی به لحاظ میزان شهریه 

را تعدیل ببخشد.

تأکید فرماندار بر رعایت 
شیوه نامه های بهداشتی در 

اصفهان
گروه رویداد: محمدعلی احمدی فرماندار اصفهان 
با کرونا، ضمن  مقابله  در جلسه ستاد شهرستانی 
 19 عالی قدر  شهدای  خاطره  و  یاد  گرامیداشت 
بویژه  دی و همچنین شهدای عملیات کربلای 5 
کرد:  تأکید  خرازی،  حاج حسین  والامقام  شهدی 
رعایت شیوه نامه های بهداشتی مقابله با کرونا باید 
مورد تأکید قرار گیرد و آموزش وپرورش نیز برای 
رفع ابهامات احتمالی موجود، موارد را با استانداری 
و ستاد استانی کرونا مکاتبه کند. فرماندار اصفهان 
مراحل  تکمیل  به  ویژه  توجه  لزوم  بر  تأکید  با 
در  مؤثری  نقش  تبلیغات  افزود:  واکسیناسیون، 
افزایش آمار واکسیناسیون دارد و دستگاه های ذی 
مدخل با استفاده از روش های مختلف بویژه شبکه 
و  معلمان  واکسن  دوز سوم  تزریق  به  نسبت  شاد 
 1۸ تا   12 آموزان  دانش  واکسن  دوم  دوز  تزریق 
سال اقدام کنند. احمدی تصریح کرد: اطلاع رسانی 
در خصوص افرادی که هیچ یک از دوزهای واکسن 
امتحانات  شروع  از  قبل  باید  نکرده اند،  تزریق  را 
بر  او  یا تنش نشود.  ایجاد اضطراب  باعث  تا  باشد 
عدم  پیرامون  مصداقی  و  میدانی  پیگیری  اهمیت 
رعایت شیوه نامه های بهداشتی و همچنین واکسن 
نزده ها تأکید کرد و گفت: دستگاه های ذی مدخل 
ارائه  بهداشت  مراکز  به  را  گزارش های درخواستی 
نتایج  اینکه  بر  تأکید  با  اصفهان  فرماندار  نمایند. 
بازدیدهای میدانی باید اثربخش باشد، افزود: مراکز 
بهداشت 1 و 2 نسبت به ارائه نتایج بازدیدهای خود 
از نواحی آموزش وپرورش به طور مصداقی و با ذکر 
نام مدرسه به مدیران نواحی اقدام کنند. احمدی 
و  برق  مصرف  در  اهمیت صرفه جویی  به  اشاره  با 
با  مکاتباتی  کرد:  عنوان  مدارس،  در  بالأخص  گاز 
مدارس در خصوص کاهش مصرف برق و گاز انجام 
ارزیابی وضعیت  با  نیز  و شرکت توزیع برق و گاز 
بسته های  ارائه  به  نسبت  )مدارس(  مشترکین 

تشویقی به آنها اقدام نمایند.

گـروه رویداد: مدیر منطقه سـه شـهرداری اصفهان با 
اشـاره بـه موقعیت تاریخی بسـیاری از بافتـه ای موجود 
در منطقـه ۳ و اهمیـت آمادگـی در برابـر بحران هـای 
مرتبـط گفـت: بـا انجـام کارهایـی ماننـد رفـع نقـاط 
بحرانـی در زمـان آب گرفتگـی، حفـر بیـش از 70 چـاه 
جذبـی آب بـاران و افزایش شـیرهای هیدرانت، راه های 
مقابلـه بـا بحـران در بافـت تاریخـی منطقه سـه شـهر 
اصفهان تقویت شـده اسـت. حسـین کارگر اظهـار کرد: 
منطقـه سـه به دلیـل قـرار گرفتـن مسـاحت بالایی از 
بافـت فرسـوده شـهر اصفهـان در آن، وجـود بازارها که 
سـبب شـده امدادرسـانی به سـختی انجام شـده و راه 
گریـز از آن به ندرت یافت شـود و همچنین آب گرفتگی 
و فرونشسـت زمیـن، همـواره بایـد در برابـر بحران هـا 
او ادامـه داد: بحـران،  آمادگـی لازم را داشـته باشـد. 
پیشـامدی اسـت که به صورت ناگهانـی و گاهی فزاینده 
رخ می دهـد و بـه وضعیتـی خطرنـاک و ناپایـدار بـرای 
فـرد، گـروه یـا جامعـه منجـر می شـود. مدیـر منطقـه 
سـه شـهرداری اصفهـان افـزود: راه مقابلـه بـا بحـران 
انجـام اقدامـات و ارائـه خدمـات اضطـراری بـه دنبـال 
وقـوع بحـران اسـت کـه بـا هـدف نجـات جـان و مال 
انسـان ها، تأمیـن رفاه نسـبی بـرای آنهـا و جلوگیری از 
گسـترش خسـارات انجام می شـود. او گفت: با توجه به 
مسـاحت 26۳ هکتـاری بافـت فرسـوده در این منطقه، 
وجـود شـبکه بازارهـای تاریخی و اصلی شـهر اصفهان، 
وجـود بناهـای متعـدد تاریخـی، فعالیـت کارگاه هـای 
مختلـف به خصـوص طلاسـازی و دفـع سـموم مـازاد 
آنهـا در شـبکه فاضـلاب و احتمـال حریـق، تهدیـدات 
حاصـل از فرونشسـت زمین و... منطقه سـه بـه یکی از 

بحران خیزتریـن مناطق شـهری تبدیل شـده اسـت که 
از همیـن رو، بایـد این منطقـه از آمادگـی لازم در برابر 

حـوادث برخوردار باشـد.
Á  هزینــه 15 میلیارد ریالی بــرای مدیریت

بحران ها
کارگـر تصریـح کـرد: در سـال های گذشـته تعـداد 
قابل توجهـی از شـیرهای هیدرانـت مخصـوص آبگیری 

تانکـر خودروهـای آتش نشـانی در بازار و سـطح منطقه 
نصب شـده بـود و در سـال جـاری نیـز با هزینـه ای بالغ 
بـر ۳ میلیـارد و ۴00 میلیون ریال، تعـداد دیگری از این 
شـیرها تهیـه و نصـب شـد. او با اشـاره بـه هزینه بیش 
از 15 میلیـارد ریالـی اقدامـات انجام شـده بـرای مقابله 
بـا بحـران اضافـه کـرد: تقویـت زیرسـاخت سـاختمان 
شـهرداری مطابق بـا الگوی پدافند غیرعامـل، رفع نقاط 

بحرانـی همچـون آب گرفتگی هـا، لایروبی و پاک سـازی 
سـپتینگ ها و دریچه آب های سـطحی، برداشـت موانع 
سـاماندهی  و  خریـد  مادی هـا،  و  کانال هـا  مسـیر  در 
تجهیـزات پایـگاه مدیریـت پشـتیبانی سـتاد مدیریـت 
بحـران به صـورت سـالانه و حفر بیـش از 70 چاه جذبی 
آب بـاران از جملـه اقدامـات انجام گرفته در سـال جاری 

بوده اسـت.

رئیس اداره بهداشت و مدیریت بیماری های دامی 
 5۳ افزایش  از  اصفهان  استان  دامپزشکی  کل  اداره 
درصدی پوشش واکسیناسیون هاری در استان خبر داد 
و گفت: بیش از 20 هزار دوز واکسن هاری در جمعیت 

سگ های استان تزریق شده است.
اظهار کرد: در 9  این خبر،  اعلام  با  وحید مقدس 
ماهه سال 99 تعداد 1۳ هزار و 625 قلاده سگ در برابر 
بیماری  هاری واکسینه شده اند که این عدد در 9 ماهه 
سال 1۴00 برابر با 20 هزار و 966 قلاده است و افزایش 
استان  سطح  در  واکسیناسیون  پوشش  درصدی   5۳
نسبت به مدت مشابه سال گذشته را شاهد هستیم. 

او افزود: هاری بیماری ویروسی دستگاه اعصاب مرکزی 
است که 100 درصد مبتلایان محکوم به مرگ هستند، 
درحالی که که تمام موارد بروز این بیماری قابل پیشگیری 
است. رئیس اداره بهداشت و مدیریت بیماری های دامی 
اداره کل دامپزشکی استان اصفهان تصریح کرد: این 
بیماری مهلک بین حیوانات و انسان مشترک بوده و 
اغلب به وسیله گزش حیوان آلوده مانند سگ و گربه 
به انسان منتقل می شود و در صورت بروز علائم هاری، 

درمان ناپذیر بوده و سرانجام به مرگ منجر می شود.
به گزارش اداره کل دامپزشکی استان اصفهان، او، 
اجرای واکسیناسیون سگ ها را از اقدامات مؤثر به منظور 

کاهش موارد ابتلا انسانی هاری دانست و گفت: سگ ها 
حلقه واسط بین حیاط وحش و حیوانات اهلی و جامعه 
انسانی هستند و واکسیناسیون سگ و ایمن سازی این 
حیوانات می تواند موجب قطع اتصال و انتقال هاری از 
حیاط وحش به حیوانات اهلی شود. مقدس خاطرنشان 

کرد: کاهش موارد بروز بیماری هاری در حیوانات، به 
معنی کاهش هزینه های درمان و ارتقای سطح بهداشت 
عمومی جامعه انسانی و جمعیت دامی کشور و همچنین 
حفظ گونه های جانوری در حیات وحش به عنوان یکی از 

مهم ترین شاخص های توسعه محسوب می شود. 

مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان:

منطقه سه یکی از بحران خیزترین مناطق شهری است

به پیشنهاد رئیس شورای اسلامی استان اصفهان آب های 
روان به سمت سفره های زیرزمینی هدایت شود و از طریق بخش 
خصوصی و سرمایه گذاری روشی خلاق در این زمینه به منظور 

جلوگیری از هدر رفت آب های روان انجام شود.
به گزارش ایمنا، محمدجواد توحیدی راد در سومین اجلاس 
شورای اسلامی استان که با محوریت آب در سالن اجتماعات 
استانداری برگزار شد، اظهار کرد: مهم ترین چالش استان اصفهان 
از چالش های اساسی کل  البته این موضوع یکی  آب است، 
کشور محسوب می شود و در این راستا به دنبال یک برنامه ریزی 
چهارساله برای رفع مشکلات مربوط به این حوزه هستیم. او با 
بیان اینکه برای رفع مشکلات حوضه آب انجام چهار برنامه 
تعیین شده بر اساس اولویت پیش بینی شده است، افزود: در ابتدا 
باید چاه های غیرمجاز و بدون پروانه بسته شود، سپس چاه ها 
از طریق نصب کنتور به صورت هوشمند کنترل شوند و سپس 

تعلیق پروانه چاه ها انجام گیرد. رئیس شورای اسلامی استان 
اصفهان تصریح کرد: اما مشاهدات برخلاف این برنامه ها و 
اولویت ها است و ظاهرا بر اساس درجه بندی بیان شده، اقدامات 
صورت نگرفته است. شرکت آب منطقه ای از آخر به اول اقدامات 
را انجام می دهد. او خاطرنشان کرد: امنیت غذایی از مهم ترین 
موضوعات کشور است، اما اگر کشاورز را تضعیف کنیم نه تنها 
استان، بلکه کل کشور دچار مخاطره می شود. توحیدی راد تأکید 
کرد: خواسته ما این است که چاه های غیرمجاز باید در درجه 
اول بسته و سپس پروانه فعالیت چاه ها تعلیق شود؛ زیرا اگر 
این عمل صورت نگیرد امنیت غذایی از طریق کشاورزان دچار 
خطر جدی می شود. او پیشنهاد داد: آب های روان باید به سمت 
سفره های زیرزمینی هدایت شود و از طریق بخش خصوصی و 
سرمایه گذاری روشی خلاق در این زمینه برای جلوگیری از هدر 

رفت آب های روان انجام شود.

جلوگیری از هدررفت آب های روان با استفاده از ظرفیت بخش خصوصی

گروه رویداد: به گفته مدیر منطقه 11 شهرداری اصفهان 
منطقه 11 دارای 8 میدان است که ازنظر زیباسازی و فضای 
طرح  این  ازاین رو،  داشت،  ترمیم  و  بازآفرینی  به  نیاز  سبز 
هم اکنون در مرحله اجرا است. حسن محمدحسینی با اشاره 
به اجرای طرح های عمرانی، خدماتی و ترافیکی در منطقه 11 
اظهار کرد: احداث خیابان شهدای ورزشگاه در شمال خیابان 
امام رضا )ع( به طول یک کیلومتر و عرض 25 متر با اعتبار 98 
میلیارد ریال آزادسازی و اجرا شده است که تا حدود 15 روز دیگر 
آماده بهره برداری است. او ادامه داد: با توجه به اینکه این خیابان 
در بافت محروم منطقه و در نقطه مشترک با خمینی شهر قرار 
دارد این طرح، به صورت مشارکتی با شهرداری خمینی شهر 
اجرا شده است و می تواند در رفع محرومیت برای این بخش 
تأثیر مطلوبی داشته باشد. مدیر منطقه 11 شهرداری اصفهان 
از احداث تقاطع امام رضا )ع( و حسین آباد خبر داد و گفت: 
این بخش هم در ساعات پیک دچار مشکلات ترافیکی بود 
و شاهد تصادفات متعددی در این محدوده بودیم که با اجرای 
این طرح، این مشکلات برطرف خواهد شد. او افزود: این طرح 
که با اعتبار 35 میلیارد ریال اجرا شده است تا حدود یک و نیم 

ماه دیگر آماده بهره برداری می شود.
Á  باغ های »بســتنی« و »گیاهــان دارویی«؛

طرح های مشارکتی منطقه 11
محمدحسینی با بیان اینکه احداث فاز نخست خیابان کاتب 
اصفهانی، حدفاصل خیابان امام رضا )ع( تا شهدای لیمجیر 

در چند روز آینده در مرحله اجرا قرار می گیرد، گفت: احداث 
زمین های روباز برای ورزش های بسکتبال، والیبال و ... در 
کنار پارک شهدای مدافع حرم از دیگر طرح های عمرانی در 
منطقه 11 است که پیش بینی می شود با آغاز عملیات اجرایی، 
ظرف دو ماه تکمیل و بهره برداری شود. او از دو طرح مشارکتی 
باغ بستنی و باغ گیاهان دارویی رهنان خبر داد و گفت: این 
دو باغ با توجه به برند رهنان که تهیه و فروش بستنی در 

این منطقه است، اجرایی می شود تا زمینه توسعه گردشگری 
و حضور کاربری های تجاری مرتبط را در منطقه ایجاد کند. 
بستنی  باغ  در  افزود:  اصفهان  شهرداری  منطقه 11  مدیر 
رهنان همه مراحل تولید تا فروش این محصول در حضور 
مشتری صورت می گیرد و فضاهایی هم در قالب آلاچیق 
برای حضور شهروندان و گردشگران پیش بینی شده است. او 
ادامه داد: در باغ گیاهان دارویی نیز فروش و تا حدودی کاشت 

گیاهان دارویی و تهیه و فروش دم نوش اجرایی می شود تا 
در این دو باغ، پاتوق شهری مناسبی برای مردم ایجاد شود. 
محمدحسینی از اجرای فضای سبز ظهر آبادی در خیابان 
امام خمینی )ره(، پشت کارخانه سابق روغن نباتی خبر داد و 
گفت: این بوستان به لحاظ متراژ و کاربری هایی مانند ورزشگاه 
آن  در  که   ... و  جاده سلامت  راه،  پیاده  معابر،  سرپوشیده، 
تعریف شده است، به عنوان یک طرح شاخص شهری اجرایی 
می شود. او از آزادسازی بخش هایی از این طرح گفت و افزود: 
بوستان ظهر آبادی در فضایی به متراژ 85 هزار مترمربع ساخته 
خواهد شد و تاکنون 15 هزار متر آن تملک شده است. مدیر 
منطقه 11 شهرداری اصفهان تصریح کرد: از آنجائی که سرانه 
فضای سبز شهروندان در این منطقه تنها هفت مترمربع است، 
ساخت این بوستان می تواند به افزایش سرانه فضای سبز و 
بهبود فضای کیفی منطقه کمک کند. او از ساماندهی میادین 
منطقه خبر داد و گفت: منطقه 11 دارای 8 میدان است که 
ازنظر زیباسازی و فضای سبز نیاز به بازآفرینی و ترمیم داشت 
و این طرح هم اکنون در مرحله اجرا است. محمدحسینی از 
اجرای تدابیری برای بازگشایی گلوگاه های منطقه به خصوص 
در محلات گفت و تأکید کرد: وجود 107 گلوگاه در منطقه 11، 
ضرورت این کار را دوچندان کرده است و یکی از این طرح ها، 
اصلاح تقاطع های خیابان شریف شرقی است. در بخش هایی 
از منطقه هم بازگشایی به صورت آزادسازی و بازآفرینی بافت 

فرسوده صورت می پذیرد.

مدیر منطقه 11 شهرداری اصفهان خبر داد:

بوستان ظهر آبادی؛ طرح شاخص شهری اصفهان

 تزریق ۲۰ هزار دوز واکسن هاری 
به سگ ها
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  شهر  استان  شهر  استان

دستگیری قاتل راننده 
تاکسی در چادگان

به گفته فرمانده انتظامی شهرســتان چادگان ضاربی 
که با زدن ضربه چاقو به راننده تاکسی فراری شده بود، با 

تلاش نیروهای انتظامی به دام افتاد.
ســرهنگ ولی اروجی به ایســنا گفــت: بعد از ظهر 
روز )سه شــنبه، ۲۱ دی ماه( گزارش ســرقت به عنف و 
ضرب وجرح راننده تاکســی در روستای کوکانگ بخش 
چنارود به نیروی انتظامی اعلام شد. او افزود: به دنبال اعلام 
این خبر تیم پلیس آگاهی و مجموعه نیروهای انتظامی به 
همراه تیم بررسی صحنه جرم راهی محل شدند و تحقیقات 
در این خصوص آغاز شد. بررسی های اولیه نشان می داد که 
راننده تاکسی مورد اصابت ضربه چاقو قرار گرفته و سارقان 
اقدام به سرقت خودرو کردند. راننده تاکسی بلافاصله به 
بیمارستان منتقل شد که متأسفانه به علت ضربه چاقو و 
جراحات وارده  جان سپرد. فرمانده انتظامی چادگان گفت: 
تحقیقات برای دستگیری دو  متهم ادامه یافت. بررسی ها 
در این خصوص ادامه داشت تا اینکه پس از یک ساعت با 
درایت مأموران و سرنخ های به دست آمده سارقان شناسایی 
شــدند. ضارب که فردی زیر ۱۸ سال بود، دستگیر و به 

همراه فرد متهم دیگر تحویل مراجع قضایی شدند.

فعالیت ۳5 نیروگاه برق 
خورشیدی در نایین 

به گفته مدیر امور برق شهرستان نایین هم اکنون ۳۵ 
نیروگاه خورشیدی با ظرفیت هزار و ۱۵۵ کیلو وات در این 
منطقه فعالیت دارد که ۹۸ کیلو وات از این ظرفیت متعلق 

به مولدهای خانگی است.
اســماعیل محمدی نصیری به ایرنا گفت: از ابتدای 
امســال تاکنون پنج نیروگاه خورشــیدی به ظرفیت ۵۸ 
کیلووات در نایین راه اندازی شده است و قرار است تا پایان 
امســال ۴۱ نیروگاه با ظرفیت حدود هزار و ۴۰۰ کیلووات 
بــه همراه نیروگاه یک مگاواتی به بهره برداری رســید و 
همچنیــن  از ابتدای طرح خرید تضمینی برق تولیدی از 
نیروگاه های خورشیدی در این شهرستان بیش از ۶ هزار 
مگاوات ساعت برق از مشترکان خریداری شده است. مدیر 
امور برق شهرســتان نایین بیان کرد: هزینه زیرساخت 
برای تولید هر یک کیلو وات در نیروگاه خورشیدی حدود 
۱۸ میلیــون تومان هزینه دارد و نیــروگاه یک مگاواتی 
توسط سرمایه گذار بخش خصوصی با  ۱۸ میلیارد تومان 
ســرمایه گذاری در حال انجام است. نصیری بابیان اینکه 
بیش از ۶۰ نفر متقاضی احداث نیروگاه خورشیدی در نایین 
هستند، افزود: نیروگاه های خورشیدی خانگی در شهرستان 
ماهانه به طور میانگین ۲ میلیون تومان برای مردم درآمد 
دارد. او خاطرنشان کرد: استفاده از انرژی خورشیدی برای 
تأمین برق خانه ها، چند سالی است در دستور کار قرارگرفته 
و به گفته مسئولان امســال ۱۸۰ مگاوات ساعت برق از 
این طریق تولیدشده است. نصیری اظهار داشت: شهرستان 
نایین با دارا بودن اقلیم  کویری شاهد تعداد روزهای آفتابی 
زیادی در طول سال است؛ ظرفیتی که می تواند به توسعه 

استفاده از انرژی خورشیدی  منجر شود. 
مدیر امور برق شهرستان نایین افزود: استفاده از ظرفیت 
نیروگاه های خورشیدی علاوه بر پاک ماندن محیط زیست 
از هدر رفت سوخت های فسیلی به عنوان یک منبع مهم 
تولید انرژی خدادادی جلوگیری می شــود. او همچنین  با 
اشاره به اصلاح و بهسازی شبکه توزیع برق در شهرستان 
گفت: ۱۲۰ کیلومتر شــبکه برق شهرستان نایین نیازمند 
اصلاح و بهسازی است. مدیر امور برق شهرستان نایین 
افزود: برای اصلاح و بهســازی ۱۲۰ کیلومتر شبکه برق 
شهرســتان نایین بیش از ۱۰ میلیارد تومان نیاز اســت. 
نصیری ادامه داد: درمجموع ۴۶۶ کیلومتر شــبکه فشار 
ضعیف در شهرستان وجود دارد که از این رقم ۱۴۰ کیلومتر 
آن به کابل خود نگهدار تبدیل شده و ۳۲۰ کیلومتر آن نیز 
باقی مانده است. او گفت: ۱۴۰ کیلومتر طی ۱۰ سال گذشته 
اصلاح و بازسازی شده است. نصیری افزود: هزینه کابل و 
اجرای ۳۲۰ کیلومتر در حدود ۳۰ میلیارد تومان هزینه دارد. 
او گفت: قرار است تا آذر سال آینده حدود ۱۰ هزار کیلومتر 
از سیم های مسی شبکه فشار ضعیف سطح استان تبدیل 
به کابل خود نگهدار شــود کــه در فاز اول ۳۰ کیلومتر از 
این طرح در شهرستان نایین آغازشده است. مدیر امور برق 
شهرستان نایین تصریح کرد: امسال بیش از پنج کیلومتر 
شبکه فشــار ضعیف برق با  ۶۰۰ میلیون تومان هزینه، 
اصلاح و بهسازی شده است و تا پایان سال جاری به ۱۷۰ 
کیلومتر افزایش خواهد یافت. او افزود: ضریب امنیتی بالا، 
کاهش تلفات، تأمین برق پایدار، نوســازی شبکه، بهبود 
مبلمان شهری و روستایی، طول عمر طولانی شبکه )۳۰ 
تا ۴۰ سال( کاهش سرقت و جمع آوری انشعابات غیرمجاز 
ازجمله مزیت های اصلاح شبکه ضعیف برق است. نصیری 
بابیان اینکه بهسازی و اصلاح شبکه برق نایین ۳۰ درصد 
پیشرفت دارد افزود: جابه جایی و مقاوم سازی پایه های برق 
در معابر روستایی، تأمین ولتاژ مطمئن مشترکان، اصلاح 
فرسودگی شبکه برق، توسعه شبکه و تأمین برق متقاضیان 
جدید انشــعاب از اهدافی است که با نگاهی جامع محور 
در بازه های زمانی مشــخص انجام می شود. او با اشاره به 
هوشمند سازی کنتورهای مشــترکان گفت: در ۲ سال 
اخیر ۵۴۲ کنتور برق در شهرستان نایین هوشمند سازی 
و نصب شده است. مدیر امور برق شهرستان نایین افزود: 
با این آمار درمجموع ۷۰ درصد انرژی مصرفی مشترکان 
به صورت هوشــمند قرائت می شــود. نصیری هدف از 
اجرای این طرح را از بین بردن خطای انســانی با قرائت 
از راه دور، اســتفاده از اطلاعات کنتورهــا در طرح های 
گــذر از پیک، مشــاهده میزان بار مصرفی مشــترکان، 
مشــاهده وضعیت لحظه ای پارامترهای شبکه مشترک 
 و پایش اطلاعات توان مصرفی مشــترکان در بازه های

 مختلف بیان کرد.

اجرای پروژه بازارچه فدک با 
اعتبار ۷5 میلیارد ریال

مدیر منطقه هفت شهرداری اصفهان از پیشرفت 
۳0 درصــدی بازارچه فدک خبر داد و گفت: هزینه 
احداث ایــن بازارچه با کاربری تجاری، رســتوران، 
نمازخانه و سرویس بهداشتی بالغ بر 75 میلیارد ریال 

اعتبار برآورد شده است. 
علی اصغر شــاطوری به ایمنا گفــت: با توجه به 
سیاست اسکان مسافران نوروزی جهت تأمین مواد 
غذایی و مایحتاج آنها بازارچه ای به مســاحت هزار 
و صد مترمربع در دو طبقه احداث شــده اســت. او 
افزود: طبقه همکف این بازارچه با مســاحت 5۴0 
متــر، نیم طبقه اول با مســاحت 250 متر و فضای 
باز وسط جهت نشیمن با مساحت 250 متر است. 
مدیر منطقه هفت شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: 
بازارچه فدک با کاربری تجاری، رستوران، نمازخانه و 
سرویس بهداشتی احداث شده که هزینه اجرایی آن 

بالغ بر 75 میلیارد ریال برآورد شده است.

شهرداری ها پیشگام در 
ساماندهی ورودی شهرها

به گفته کارشناس شهرسازی و معماری معتقدم 
در امر ساماندهی ورودی های شهرها، همچون شهر 
اصفهان فقط از جانب شهرداری اقداماتی انجام شده 
و کمتر شاهد فعالیت بین دستگاهی در این زمینه 
بوده ایم، البته شــورای اسلامی شهر نیز باید وظیفه 

هم گرایی بین سازمانی را بر عهده بگیرد.
محمــد مســعود در رابطه با اهمیــت توجه به 
ورودی شــهرها برای جذب گردشــگران، به ایمنا 
گفت: نخستین چیزی که در ذهن هر گردشگر در 
انجام سفرها اثر می گذارد، ورودی شهرها است زیرا 
تصویری از آن شــهر را در ذهن او حک می کند. او 
با بیان اینکه ورودی شــهر از لحاظ علمی و ذهنی 
در وجود گردشــگر بسیار اثرگذار است و ساماندهی 
آن ضروری به نظر می رســد، افزود: این جایگاه مهم 
برای گردشــگران خارجی و داخلی اهمیت زیادی 
دارد و ساماندهی ورودی شهرها باید در دستور کار 
باشــد چرا که در هنگام ورود و خروج از شــهر این 
ورودی ها هستند که اولین و آخرین تصویر را در ذهن 
گردشگر ایجاد می کند. عضو هیئت علمی دانشگاه هنر 
اصفهان با بیان اینکه هرچند بسیاری از گردشگران با 
استفاده از هواپیما وارد شهرها می شوند، اما بااین حال 
ورودی شــهرها اهمیت زیادی دارد، گفت: در همه 
دنیا فرودگاه ها در بیرون از شــهر قــرار دارند و به 
همین دلیل ورودی شهرها موضوعیت پیدا می کند؛ 
به عنوان مثال برج های کبوتری که در مسیر فرودگاه 
اصفهان قرار دارد، می تواند یک نماد از شهر اصفهان 
باشد که توجه به تاریخ و هویت و فرهنگ را تداعی 
می کند، بنابراین برای مسافران نیز خاطره انگیز است 
و باید حفظ و مرمت شود. او با اشاره به ورودی های 
شهر اصفهان، اظهار کرد: یکی از موضوعات مهم در 
بحث سیمای شهری در ذهن گردشگرانی است که از 
طریق اتوبوس به اصفهان وارد می شوند و با توجه به 
سطح بالای اتوبوس از زمین، نسبت به دیگر خودروها، 
اولین تصویر حک شده در ذهن گردشگران، زباله ها و 
نخاله هایی است که عمدتا مغازه دارها بر پشت بام های 
خود قرار می دهند که به هیچ عنوان زیبنده نیست. این 
کارشناس شهرسازی و معماری تصریح کرد: توجه به 
حاشیه های ورودی شهر که در نخستین منظره به 
چشم گردشگران می آید، ساماندهی و انسجام رویه 
در بحث جداره های مغازه ها و ساختمان های ورودی 
شهر، افزایش فضاهای سبز طبیعی در ورودی شهرها 
نیز باید در دستور کار مدیران شهری قرار گیرد. او در 
خصوص پل هــای بزرگی که در قالب رینگ چهارم 
حفاظتی در برخی از ورودی های شهر اصفهان قرار 
دارد، گفت: زیبایی پل ها و پروژه های عمرانی همچون 
مجموعه پل ها و تقاطع چهار سطحی سردار شهید 
ســلیمانی و مجموعه پل ها و میدان استقلال که از 
لحاظ فنی بی بدیل اســت، نقش بسزایی در زمینه 
کالبدی، فنی و مســائل ترافیکی برای ســاماندهی 
ورودی های شهر دارد. مسعود با بیان اینکه هم افزایی 
و همگرایی بین دستگاه ها و نهادهای مربوطه از جمله 
مدیریت شهری و شهرداری در اصفهان ضروری است 
تا گردشــگری در ابعاد مختلف از جمله گردشگری 
سلامت، گردشگری تاریخی، گردشگری مذهبی و 
گردشگری ورزشی این شهر به حد اعلای خود برسد، 
گفت: هر زمینه ای استانداردها و شاخصه های خود 
را دارد؛ بنابراین وزارت بهداشــت باید بداند اهمیت 
گردشگری ســلامت در شــهر اصفهان چه میزان 
است و اســتانداردهای خود را در اختیار شهرداری 
قرار دهد، زیرا بخش عمده اقدامات عمرانی شــهر 
بر عهده شــهرداری است. او تأکید کرد: معتقدم در 
امر ســاماندهی ورودی های شهرها، همچون شهر 
اصفهان فقط از جانب شهرداری اقداماتی انجام شده 
اســت و کمتر شاهد فعالیت بین دستگاهی در این 
زمینه بوده ایم، البته شــورای اسلامی شهر نیز باید 
وظیفــه هم گرایی بین ســازمانی را بر عهده بگیرد. 
عضو هیئت علمی دانشــگاه هنر اصفهان با اشاره به 
اولویت هــای مدیریت شــهری و اقدامات لازم برای 
ساماندهی ورودی های شهر اصفهان، گفت: یکی از 
مهم ترین اقدامات در زمینه ساماندهی ورودی شهر 
توسط مدیریت شــهری، جذب و به کارگیری افراد 
کارآمد و توانمند و بازنگری در منابع انسانی موجود 
است؛ از سوی دیگر شورای اسلامی شهر اصفهان نیز 
باید برای جذب نظر دیگر ســازمان ها و نهادها برای 

همکاری بیشتر با شهرداری اصفهان اقدام کند.

ســخنگو و عضو هیأت رئیسه شــورای اسلامی شهر 
اصفهان با تأکید بر اینکه »شفافیت« باعث کاهش فساد و 
ارتقای سلامت اداری می شود، گفت: شفافیت پلی میان 13 
عضو منتخب و دو و نیم میلیون نفر ناظر و مشارکت کننده 
در تصمیمات شهری است تا بتوانیم کیفیت خدمات را ارتقا 

دهیم.
علــی صالحی در یــک برنامه زنده رادیویــی با بیان 
اینکــه فرآیندهای پیچیده و مبهم، یکی از مســائل اصلی 
و عمده حوزه اداری و اجرایی شــهر و کشــور است، اظهار 
کرد: خطاهایی در فرآیندهای پیچیده و نواقص، ســلامت 
کاری، ســلامت کارمندان و ســلامت ارائــه خدمات را 
به خطر می اندازد. او با بیان اینکه شــفافیت برای ترســیم 
ارتباط مناسب بین دستگاه های خدمت رسانی با مردم، یکی 
از مهم ترین و جدی ترین اصول اســت زیــرا مردم باید از 
جزئیات امور مطلع باشند، ادامه داد: شفافیت در تصمیمات 
مدیریت شــهری یکی از مواردی است که اعضای شورای 
دوره ششــم قبل از انتخابات، تعهدنامه ای درباره آن امضا 
کردند زیرا بر این باور هستیم زمینه رانت، ارتباطات ویژه و 
امضاهای طلایــی را برچیده و زمینه بهره وری و کارآمدی 
همچنیــن رضایت هر چه بیشــتر شــهروندان را فراهم 
می کند. ســخنگوی و عضو هیأت رئیسه شورای اسلامی 
شــهر اصفهان تصریح کرد: شهروندان از اینکه تصمیمات 
در اتاق های در بســته گرفته می شود و کسانی که نسخه 
می پیچند، با آنها در ارتباط نیستند و کمترین اطلاعی از این 
تصمیمات دارند، گلایه مند هســتند. او افزود: گاهی بعضی 
تصمیمات برای منافع مردم گرفته نمی شــود زیرا فشارها 
و لابی های سیاســی و گروه های ذی نفع افراد تصمیم گیر 
را به ســمت و سویی سوق می دهد که اگر شفافیت نباشد، 
گروه های فشــار به حق و حقوق خود می رسند و می توانند 
در تصمیم سازی ها مؤثر باشند. صالحی با بیان اینکه تصور 
غلط دراین باره که جامعه ظرفیت پذیرش شفافیت را ندارد، 
وجود دارد، اضافه کرد: مسئله شفافیت باعث کاهش فساد 
و ارتقای ســلامت اداری می شود، تعداد زیادی از کارمندان 
شــهرداری، دلسوز و با سلامت کاری فعال هستند که باید 
شرایط را برای حفظ آن ها در ارتقای سلامت اداری فراهم 
کنیم. او افزود: شهروندان از سال ها قبل به یک بلوغ و رشد 
اجتماعی رســیدند که به عنوان ناظران و مشاوران در کنار 
نمایندگان خود در شورای اسلامی شهر در جریان جزئیات 

تصمیم گیری ها قرار بگیرند و درعین حال در فرآیند اداری و 
استخدامی، سفرهای خارجی کاری و انتصابات و امضاهای 
طلایی به عنوان بازوی نظارتی نیز در کنار اعضای شــورا 

قرار گیرند.
Á  شفافیت پلی میان 1۳ عضو شورا و بیش از

دو میلیون مشارکت کننده در تصمیمات شهری
ســخنگوی و عضو هیأت رئیسه شورای اسلامی شهر 
اصفهان ادامــه داد: معتقدیم مجموعــه بزرگی همچون 
شهرداری اصفهان که شاید سال آینده 15 هزار میلیارد تومان 
هزینه اداره آن باشد، نیاز به چشمان ناظر مردم مشارکت جو 
و کنشگر در کنار 13 عضو منتخب دارد که با داده هایی که 
در اختیار آنها قــرار می دهیم، در فرآیند نظارتی به اعضای 
شورای شهر کمک کنند. او با بیان اینکه شفافیت پلی میان 
13 عضو منتخب و دو و نیم میلیون ناظر و مشارکت کننده 
در تصمیمات شهری است تا بتوانیم کیفیت خدمات را ارتقا 
دهیم، افزود: طرح »شفافیت و ارتقای سلامت اداری« تنها 
در یکــی از 25 بند و چهارفصل خود به اعلام آرا و نظرات 
مخالف و موافــق اعضا پرداخته و 2۴ بند دیگر وجود دارد. 
صالحــی تصریح کرد: این طــرح در چهارفصل محتوایی 
اســت که فصل ابتدایی به تعاریــف واژگان، فصل دوم به 
شفافیت در مدیریت شــهری، فصل سوم به منع یا تهدید 
به کارگیری بستگان و مدیریت تعارض منافع و فصل چهارم 
به تکالیف اعضای شورای شهر پرداخته و بخش پایانی به 
ابزارهای نظارتی نســبت به اجرای طرح اشاره شده است. 

او افزود: از ابتدای دوره ششــم روی این طرح کار شــده و 
چند مشــاور حقوقی در کنار اعضای شــورا قرار گرفتند و 
طرح کارشناسی شد تا بتوانیم به یک نقطه مناسب برسیم؛ 
ابتدای طرح به تشــکیل کمیته سلامت اداری که شهردار 
در رأس این کمیته تأکید شــد که ایــن کمیته موظف به 
تصویب سیاســت ها، آئین نامه ها و دستورالعمل های مرتبط 
با ایجاد شــفافیت و مبارزه با فساد در شهرداری اصفهان و 
پیگیری موضوعات اســت و از طرف شورای اسلامی شهر 
 اصفهان نیز رئیس شــورا و دو نفــر نماینده به عنوان ناظر 

حضور دارند.
Á  انتصاب بستگان مدیران شهرداری به اطلاع

کمیته سلامت اداری می رسد
ســخنگوی و عضو هیأت رئیسه شورای اسلامی شهر 
اصفهان تأکید کرد: باید معاونت ها و مدیریت های مربوطه 
در جهت شناســایی گلوگاه های ایجاد رانت یا واسطه گری 
در حوزه خود اقدام کــرده و پس از ارائه گزارش به کمیته 
ســلامت اداری در مدت دو ماه پیشــنهادات اجرایی خود 
جهت مسدودسازی را ارائه کنند. او با بیان اینکه شهرداری 
اصفهان موظف به راه اندازی سامانه سوت زنی با محوریت 
مدیرکل بازرســی و پاســخگویی به شــکایات شهرداری 
جهــت اجرایی کردن فرآیند نظــارت همگانی در مدت دو 
ماه اســت، اظهار کرد: کمیته سلامت اداری موظف است 
طی مدت یک ماه نســبت به ارائه پیشــنهادات خود برای 
حمایت از سوت زن ها و تقدیر از نیروهای برگزیده سلامت 

اداری اقدام کند، کمیته سلامت اداری موظف است گزارش 
اقدامات انجام شــده شــامل تعداد گزارش های دریافتی، 
پیگیری صورت گرفته، تشویق سوت زن ها و نوع برخورد با 
متخلف را منتشر کند. صالحی ادامه داد: شهرداری اصفهان 
مکلف به الکترونیکی ســازی کامل فرآیند شهرســازی، 
درآمد و مراحل صدور گواهی های ساختمانی شامل پروانه، 
سفت کاری، پایان  کار، مراحل محاسبات، اعلام دستور تهیه 
نقشه، اســتخراج اطلاعات طرح تفصیلی و اعلام ضابطه 
شهرسازی است. او با بیان اینکه ظرف مدت شش ماه باید 
جهت غیرحضوری کردن کلیــه خدمات مربوطه از طریق 
میز خدمت الکترونیکی اقدام شود، گفت: شهرداری اصفهان 
مکلــف به ایجاد دسترســی الکترونیکی به ســامانه های 
درآمدی، خزانه داری و املاک شهرداری اصفهان به اعضا 
شورای اسلامی شــهر، ظرف مدت دو ماه از تصویب این 
طرح است. سخنگوی و عضو هیأت رئیسه شورای اسلامی 
شــهر اصفهان افزود: بر اساس طرح شــفافیت و ارتقای 
ســلامت اداری، باید انتصاب بســتگان مدیران شهرداری 
اصفهــان و واحدهای تابعه و اعضای شــورای شــهر که 
پیش از تصدی مسئولیت آن مدیر دارای رابطه استخدامی 
با شــهرداری اصفهان و واحدهای تابعه بوده اند، به اطلاع 
کمیته سلامت اداری برسد؛ انتصاب و به کارگیری بستگان 
مدیران شهرداری اصفهان و اعضای شورای اسلامی شهر 
که پیش از تصدی مســئولیت آن شــخص دارای رابطه 
استخدامی با شهرداری اصفهان و واحدهای تابعه نبوده اند 

در شهرداری اصفهان ممنوع است.
 او با بیان اینکه شــهرداری اصفهان موظف اســت در 
قرارداد کارکنان موضوع محرمانه بودن اطلاعات شــغلی 
و ســازمانی مرتبط را درج و آن ها را متعهد به سوءاستفاده 
نکــردن از این اطلاعات کرده و ضمانــت اجرایی قانونی 
مناســب را پیش بینی کنــد، گفت: در ایــن طرح بخش 
سفرهای خارجی، منع هدیه و به کارگیری بستگان را برای 
اعضای شورای اسلامی شهر در نظر گرفته و تکالیف جدی 
را برای اعضای شــورای شهر قرار داده ایم، آرای مخالف و 
موافق، حضوروغیاب، جمع بندی و مســتندات کمیسیون ها 
در رابطه با لوایح و طرح ها که در سامانه مصوبات بر اساس 
آئین نامه ها در اختیار مردم قرار می گیرد و پخش زنده جلسات 
 علنی در ســال های اخیر اتفاق افتــاده، تبدیل به مصوبه 

شده است.

شفافیت؛ پلی میان شورا و مردم

یکی از موارد مهم شفافیت، امکان دسترسی به اطلاعات 
است که می تواند مردم را همواره از مسائل و امور تأثیرگذار بر 

سرنوشت خود آگاه کند.
به گزارش ایمنا، طرح شــفافیت و ارتقای سلامت اداری 
که در شــورای اسلامی شهر اصفهان تصویب و پس از تأیید 
فرمانداری اصفهان از ابتدا بهمن ماه ۱۴۰۰ اجرا خواهد شد، در 
چهارفصل و ۲۵ بند تکالیفی را برای شهرداری اصفهان تعیین 
کرده تا با اجــرای این موارد ضمن تقویت نظارت مردمی بر 
مجموعه مدیریت شهری با شفافیت هر چه بیشتر روزنه های 
فساد بسته شود. مواردی از جمله اینکه آرای اعضای شورای 
اسلامی شــهر به مصوبات و جزئیات حضوروغیاب اعضا در 
معرض عموم قرار می گیرد، انتصاب و به کارگیری بســتگان 
مدیران شهرداری اصفهان و واحدهای تابعه و اعضای شورای 
اسلامی شهر در شهرداری اصفهان و واحدهای تابعه ممنوع 
است، برای کلیه سفرهای خارجی مرتبط با مسئولیت کاری 
مدیران و کارکنان شهرداری اصفهان و واحدهای تابعه و اعضا 
شورای اسلامی شهر حداکثر تا یک هفته پس از اتمام سفر، 
مقصد یا مقاصد سفر، طول مدت سفر، همراهان سفر، علت و 
ضرورت ســفر، میزان و محل تأمین هزینه سفر و گزارش و 
دستاوردهای سفر در سامانه شفافیت منتشر و در دسترس عموم 
قرار می گیرد، کمیته ســلامت اداری به ریاست شهردار برای 
پیگیری موضوعات مرتبط با شفافیت و مبارزه با فساد تشکیل 
می شود، سامانه سوت زنی جهت اجرایی کردن فرآیند نظارت 
همگانی راه اندازی می شود، کمیته سلامت اداری موظف است 
در مدت یک ماه نسبت به ارائه پیشنهادات خود برای حمایت از 
سوت زن ها و نیز تقدیر از نیروهای برگزیده سلامت اداری اقدام 
کند، برخی از تکالیف تعیین شده در این طرح است. در گفت وگو 
با سید مصطفی اعتصامی، مدیرکل نوسازی و تحول اداری 
شهرداری اصفهان به بررسی زوایای مختلف »طرح شفافیت 
و ارتقای ســلامت اداری« پرداختیم که در ادامه مشروح آن 

را می خوانید:
Á  به چه روند شکل گیری طرح شــفافیت 

صورت بوده است؟
طرح پیشنهادی شــفافیت و ارتقای سلامت اداری که از 
طرف اعضای شورا مطرح شــد و به تصویب رسید، در تمام 
کمیسیون های شورا بررسی و از نمایندگان شهرداری نیز دعوت 
شــد که در این جلسات حضور داشته باشند، البته جمع بندی 
نهایی آن با کمیســیون پایش و مصوبات بود که بررســی و 
اصلاحات قانونی مورد نیاز را انجام داد و در دو جلسه کمیسیون 
بار دیگر موردبررسی قرار گرفت و در بیست و پنجمین جلسه 
علنی شورای اسلامی شهر به تصویب نهایی اعضا رسید. این 
طرح مبنا و استنادات قانونی دارد و به نوعی تجمیع شده قوانین 
مرتبط با شفافیت و مبارزه با فساد و سلامت اداری است و از 
طرفی مطالبات و دغدغه های اعضای شورای اسلامی شهر 
که در قوانین کمرنگ بود، به عنوان تکمیل کننده این طرح، 
با رعایت همه مباحث و موارد قانونی به آن اضافه شد و مورد 

تصویب قرار گرفت.

Á  چرا در دوره قبلی مدیریت شــهری این
ضرورت احساس نشد؟

در هر دوره از مدیریت شهری نمایندگان مردم یک سری 
ضرورت ها و الزاماتی را احساس می کنند و این موردی است که 
در مدیریت های قبلی به شکل دیگر انجام شده است؛ در دوره 
قبلی بحث الزام شــهرداری و شورای اسلامی شهر اصفهان 
به ثبت نام در سامانه انتشار و دسترسی آزاد به اطلاعات بود تا 
به بحث شفافیت پرداخته شود. در این دوره اما به عنوان یک 
طرح مصوب با یک دستورالعمل ویژه به آن نگاه شده است؛ 
که شــورا اسلامی شهر به همراه شهرداری اصفهان در دوره 
گذشته عضو این کمیسیون شده و ملزم شدند آن اطلاعاتی 
که بحث محرمانگی و منع قانونی ندارند را در اختیار شهروندان 
قرار بدهند؛ و همین الان شهرداری اصفهان و شورای اسلامی 
شهر عضو این سامانه هستند و پاسخگویی و انتشار اطلاعات 
در حال انجام است که گزارش در خود سایت سامانه انتشار و 
دسترســی آزاد به اطلاعات وجود دارد. در این دوره ضرورت 
اضافه و تکمیل شــدن بعضی از نکات احساس شد، هرچند 
بسیاری از این موارد موجود در طرح شفافیت و ارتقای سلامت 
اداری استنادات قانونی دارد، از جمله قانون ارتقا سلامت نظام 
اداری و مقابله با فساد مصوب سال ۱۳۹۰، بحث قانون شورا 
عالی شهرسازی و معماری، دستورالعمل یکسان سازی صدور 
پروانه مصوب شورای عالی اداری، قانون انتشار دسترسی آزاد به 
اطلاعات، قانون منع مداخله وزرا، نمایندگان مجلس و کارمندان 
در معاملات دولتی و موارد دیگری که استنادات این طرح بوده 
است. همه این موارد در طرح لحاظ شده و کارشناسان حقوقی 

و مدیریت حوزه شهرداری اصفهان بر روی آن نظر داده اند که 
در نهایت در شورای اسلامی شهر به تصویب رسید.

Á  برای مباحث نظارتی این طرح چه ساختاری
در نظر گرفته شده است؟

در فصل دوم این طرح، ساختاری با عنوان کمیته سلامت 
اداری تعریف شده که شخص شهردار به عنوان رئیس کمیته 
و مدیرکل بازرسی و پاسخ گویی به شکایات، مدیرکل حراست، 
مدیرکل امور حقوقی و مدیرکل ســرمایه انسانی اعضای آن 
هســتند، از سوی دیگر رئیس شورای اسلامی شهر و دو نفر 
نماینده از اعضا شورا شهر به عنوان ناظر بر این کمیته معرفی 
شــده اند. در خود متن طرح نیز الزامات، برنامه های نظارتی و 
تکالیفی که برای شهرداری و حوزه ها مشخص کرده، قید شده 
و منتشر خواهد شد. این تکالیف فقط در حوزه شهرداری نیست، 
برای اعضای شورا اسلامی شهر نیز در فصل چهارم با توجه 
به پیشگامی آنها در بحث شفافیت، به بعضی موارد اشاره شده 
که از الزامات اجرای این طرح اســت و باید رعایت شــود؛ در 
واقع فصل چهارم در چهار بند به تکالیف شورای اسلامی شهر 
پرداخته شده است. فصل پنجم طرح شفافیت و ارتقای سلامت 
اداری مربوط به بحث نظارت بر اجرا طرح است که در آن اشاره 
شــده در صورت عدم رعایت موارد، چه عواقب و چه مراحلی 

برای رسیدگی به این تخلفات وجود دارد.
Á  آیا می توان انتظار داشــت که این طرح به

صورت صد درصد اجرایی شود؟
انتظار می رود همــکاران در تمام بخش ها به طور کامل 
همراهی داشــته باشند، البته این یک بحث چند جانبه است 

که بخشی از آن وظیفه مردم بوده و باید در سامانه سوت زنی 
که توسط شورا اسلامی شهر راه اندازی شده برای تحقق طرح 
کمک کنند و مواردی همچون تخلفات یا مشــکلاتی که با 
بحث سلامت اداری تداخل دارد را از طریق این سامانه گزارش 
دهند. بی شــک اجرای این طرح تعامل همگانی را می طلبد، 
البته شهرداری نیز باید مکانیزم های تشویقی را برای سامانه 
ســوت زنی در نظر بگیرد. هر چند احتمــال وجود نواقص و 
محدودیت ها در مســیر اجرای کامل طرح شفافیت و ارتقای 
سلامت اداری وجود دارد اما انتظار اجرای کامل طرح را داریم.

Á  بخش نوســازی و تحول اداری شهرداری
اصفهان تا چه میــزان می تواند در اجرای این 

طرح کمک کند؟
ما می توانیم فرایندها را اصلاح کنیم و به مشکلاتی که 
در ســاختار سازمانی وجود دارد همچنین به آموزش کارکنان 
توجه وِیژه داشته باشیم، کارکنان را از لحاظ فنی و تخصصی 
در همه جهت های آموزشی و اخلاقی بتوانیم آموزش بدهیم 
و توانمند کنیــم. در بحث فناوری و هوشمندســازی بحث 
الکترونیکی خدمات نیز می توانیم مؤثر باشــیم که بخشی از 
طرح الکترونیکی کردن خدمات شــهرداری از جمله: بحث 
ســامانه های درآمدی، خزانه داری و امــلاک، صدور پروانه و 
شهرسازی است. بحث هوشمندسازی و الکترونیکی به همین 
حوزه بازمی گردد و با همکاری سازمان فاوا و سایر حوزه های 
ذی نفع از جمله معاونت شهرسازی و معماری، معاونت مالی 
 و اقتصــادی می توانیــم در تحقق اهــداف این طرح کمک 

مؤثری داشته باشیم.

مدیرکل تحول اداری شهرداری اصفهان مطرح کرد

 تعیین روش های تشویقی برای 
سامانه سوت زنی 
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جامعه

اهالی خانه های هلال دوره های 
آمادگی در برابر مخاطرات را 

فراگرفتند
گـروه جامعه: دبیر کمیته هماهنگی خانه های هلال اسـتان 
اصفهـان از برگـزاری دوره های آموزش همگانـی و آمادگی 
در برابـر مخاطـرات در طرح توسـعه و تحـول اجتماع محور 
محـلات تـاب آور خبـر داد. محمد نوید متقی بـا اعلام این 
خبـر گفـت: بـه همـت خانه هـای هـلال مشـارکت کننده 
در طـرح توسـعه و تحـول اجتماع محـور محلات تـاب آور 
کـه بـا هـدف توانمندسـازی محلات کـم برخوردار اسـت، 
238 نفـر فراگیـر از اهالی محلات تاب آور شهرسـتان های 
اصفهـان، نایین، نجف آباد، فلاورجان و لنجـان در دوره های 
آمـوزش همگانـی و آمادگـی در برابـر مخاطـرات شـرکت 
کردنـد. معاون داوطلبـان جمعیت هلال احمر اسـتان افزود: 
در  فعالیت هایـی همچـون مشـارکت  در دی مـاه 1۴00، 
طـرح غربالگری با ۴56 بهره ور، مشـارکت ایرانیـان با 128 
بهره ور، تأمیـن داروی 30 بیمار نیازمند به ارزش 68 میلیون 
ریال و توزیع سـبدهای معیشـتی و حمایتی بین هزار و 57 
بهـره ور بـه ارزش تقریبـی 3 میلیـارد و 700 میلیـون ریال 
توسـط خانه هـای هـلال در این طرح صورت گرفته اسـت.

هوای اصفهان در انتهای هفته 
بارانی می شود

کارشـناس پیش بینی اداره کل هواشناسی استان اصفهان از 
ورود سـامانه ناپایدار بارشـی به اسـتان از اواخر روز پنجشنبه 
خبـر داد و افـزود: بـا ورود ایـن سـامانه، در اکثـر مناطـق 
افزایـش ابـر و در روزهـای جمعـه و شـنبه وزش باد شـدید 
احتمـال طوفان لحظـه ای و بارش بـاران و بـرف به ویژه در 

نیمـه غربـی و جنـوب پیش بینی می شـود.
آسـیه آقایـی بـه ایمنا گفت: نقشـه های هواشناسـی بیانگر 
اسـتقرار جـوی پایدار طـی امروز روی اسـتان اسـت بر این 
اسـاس در این مدت وضعیت جوی در بیشـتر مناطق استان 
به شـکل صـاف تا کمی ابری گاهی وزش بـاد و در مناطق 
مرکـزی و صنعتـی اسـتان افزایـش غلظـت آلاینده هـای 
جوی و کاهش کیفیت هوا در کلانشـهر اصفهان و مناطق 
صنعتی پیش بینـی می شـود. او از ورود یک سـامانه ناپایدار 
بارشـی به اسـتان از اواخر روز پنجشـنبه خبر داد و افزود: با 
نزدیک شـدن این سـامانه ناپایدار به استان، در اکثر مناطق 
افزایـش ابـر و در روزهـای جمعـه و شـنبه وزش باد نسـبتاً 
شـدید تـا شـدید احتمال طوفـان لحظـه ای و بـارش باران 
و بـرف به ویـژه در نیمـه غربـی و جنوب اسـتان پیش بینی 
می شـود. کارشـناس پیش بینی اداره کل هواشناسـی استان 
اصفهـان بـا اشـاره به این کـه دمای هـوای امـروز تغییرات 
چندانـی نـدارد، گفـت: حداکثـر دمـای اصفهـان 15 درجه 
سـانتی گراد خواهـد بـود و حداقل دمـا به منهای یک درجه 
در صبح امروز خواهید رسـید، شهرستان کاشان با 17 درجه 
سـانتی گراد گرم تریـن و فرودگاه شـهید بهشـتی و بوئین و 
میاندشـت بـا پنج درجه زیـر صفر خنک ترین نقطه اسـتان 
پیش بینی می شـود. آقایی ادامه داد: در ۴8 سـاعت گذشـته 
بارندگی آن چنانـی در اسـتان اتفـاق نیفتـاده اسـت امـا بـا 
شـروع فعالیـت سـامانه بارشـی از اواخر روز پنجشـنبه و به 
اوج رسـیدن فعالیت این سـامانه در روزهای جمعه و شـنبه، 

شـاهد افت محسـوس دمـا در اوایل هفتـه خواهیم بود.

موارد ابتلای امیکرون 
در اصفهان به ۷۷ مورد رسید

سرپرسـت دانشگاه علوم پزشـکی اصفهان با بیان اینکه 77 
مورد ثابت شـده امیکـرون تا ظهر چهارشـنبه داریم، گفت: 
20 درصـد ایـن افـراد واکسـن زده انـد و مابقـی یا واکسـن 
نزدنـد یـا نوبـت اول و دوم را زدنـد و این نشـان می دهد دز 

سـوم چقدر اثرگذار اسـت.
بـه گزارش فارس ، سـید رضـا مرتضوی اسـتاندار اصفهان 
در جلسـه سـتاد اسـتانی کرونـا اظهار کرد: مناسـب اسـت 
کمیته ای برای سـلامت روان برای پساکرونا در بخش های 

مختلـف تشـکیل دهیم تا آسـیب ها کمتر شـود.
ویبـا بیان اینکـه فرمانداری هـا در خصوص حمـل و نقل و 
مسـافربری برنامه ریزی کننـد، گفت: نباید با سـهل انگاری 
موضـوع، شـرایطی را فراهم کنیم که موفقیت هـای اخیر را 
بـا مخاطـره مواجه کنیـم؛ رعایت پروتکل های بهداشـتی و 

زدن ماسـک هنوز هم اولویـت دارد.
شـاهین شیرانی، سرپرست دانشـگاه علوم پزشکی اصفهان 
نیـز در ایـن جلسـه تصریـح کـرد:  آمریـکای شـمالی، 
قسـمت هایی از اروپـا و اسـترالیا از لحـاظ ابتـلا بـه کرونـا 
و مـرگ در وضعیـت بحرانـی قـرار دارنـد و کشـور ما فعلًا 

وضعیـت پایـداری از نظـر مـرگ و ابتـلا دارد.
امیکـرون  شـده  ثابـت  مـورد  اینکـه 77  بیـان  بـا  وی 
زده انـد  واکسـن  افـراد  ایـن  درصـد  گفـت: 20  داریـم، 
و مابقـی یـا واکسـن نزدنـد یـا نوبـت اول و دوم را زدنـد 
 و ایـن نشـان می دهـد دز سـوم چقـدر اثرگـذار اسـت.
شـیرانی از کاهـش رونـد بسـتری و فـوت در اصفهـان 
گفـت و در ادامـه خاطرنشـان کرد: تنها شـهر زرد اسـتان، 
گلپایـگان اسـت، ولـی بایـد بـه فکر باشـیم که مشـکلی 

نیاید. پیـش 
سرپرسـت دانشـگاه علـوم پزشـکی اصفهـان در خصوص 
واکسیناسـیون 5 تا 12 سـاله ها نیز بیان کرد: کمیته علمی 
نظـرش بـر این اسـت کـه 5 تا 12 سـاله هایی کـه بیماری 
زمینـه ای دارند یـا داوطلبانه می خواهند واکسـن بزنند، روند 
واکسیناسـیون را انجـام دهند ولی هنوز این واکسیناسـیون 

در برنامه کشـوری قرار نگرفته اسـت.
وی واکسیناسـیون کارمنـدان اداری، را ضـروری دانسـت 
و خاطرنشـان کـرد: هرچـه واکسیناسـیون عقـب بیفتـد، 
بـرای  می افتـد،  عقـب  هـم  سـوم  دز  واکسیناسـیون 
دسـتگاه های اجرایـی آیین نامـه آمـده و در صـورت نـزدن 

واکسـن بـرای کارمنـدان غیبـت رد می شـود.
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هر ساعت فوت ۲ نفر در 
کشور به دلیل تصادف

رئیس پلیس راهــور با بیان اینکه ســومین عامل 
مرگ ومیر در جهان تصادفات است، گفت: در ایران 
نیز به ازای هر نفر فوتــی در اثر تصادف که در هر 
ساعت نزدیک به 2 نفر است، 20 تا 25 نفر مجروح 

داریم.
به گزارش ایرنا، سردار ســید کمال هادیانفر اظهار 
داشت: همکاران انتظامی با ایثار، گذشت و فداکاری 
خود، در تمام روزها و شب ها و با هر نوع شرایط خوب 
و بد جوی در نقاط کوهستانی در فصل زمستان 233 
هزار کیلومتر راه های کشور و 1۴7 شهر کشور را رصد 
می کنند.  او با تأکید بر اینکه توسعه انضباط که نشان 
از بالندگی هر کشــوری دارد، مولود نظم و انضباط 
در جامعه و تولید مردم است، خاطرنشان کرد: امروز 
نه تنها در کشــور، بلکه در تمام جوامع همه به نوعی 
کاربر ترافیک هستند؛ در ایران هم 37 میلیون وسیله 
نقلیه با ۴۴ میلیون راننده، سرنشینان خودرو و عابران 
پیاده از کاربران ترافیک هستند. رئیس پلیس راهور با 
بیان اینکه امروز نظم و انضباط تولید این سه شاخص 
اســت، افزود: عابران پیاده با استفاده از خطوط عابر 
پیاده، راننــدگان با رعایت قوانین و احترام به حقوق 
دیگران و سرنشــینان با استفاده از کمربند ایمنی به 
توسعه نظم و انضباط کمک می کنند. سردار هادیانفر 
یادآور شد: متأسفانه 32 درصد از فوتی های تصادفات 
رانندگی مربوط به سرنشینان وسایل نقلیه است که 
از کمربند ایمنی استفاده نکرده اند. 25 درصد رانندگان 
هســتند که عامل مرگ خود و دیگران می شوند و 
موتورسیکلت سواران با 2۴ درصد و عابران هم با 19 
درصد از دیگر فوتی های تصادفات هســتند. رئیس 
پلیس راهور تصریح کرد: نظم و انضباط تولید جامعه 
است و امروز نخستین موضوعاتی که در بحث توسعه 
کشورها موردتوجه است انضباط آن جامعه است که 
شاخص توسعه به شــمار می رود. ازاین رو امیدواریم 
مردم در راستای توسعه نظم و انضباط و تسهیل در 
امور و مرور به پلیس کمک کنند؛ زیرا پلیس ناظم و 
ناظر بر انضباط است که نظم به درستی اتفاق بیافتد؛ 
قوه قهریه نظام هســتیم و با اختیاراتی که قانون در 
اختیار ما گذاشــته است نســبت به برخورد با افراد 
متخلف و حادثه ســاز اقدام می کنیم. سردار هادیانفر 
با بیان اینکه ســومین عامــل مرگ ومیر در جهان 
تصادفات است، خاطرنشان کرد: امروزه در بعضی از 
ماه ها کمتر یا برخی ماه ها بیشتر به طور متوسط 35 
تــا 60 نفر فوتی در اثر تصادف داریم که به ازای هر 
نفر فوتی که در هر ســاعت نزدیک به 2 نفر است، 
20 تا 25 نفــر مجروح داریم. او یادآور شــد: امروز 
علیرغم اینکه در ســال 98 شاهد کاهش چشمگیر 
فوتی ها در تصادفات بودیم و در 99 شاخص 11 و نیم 
درصدی کاهش جان باخته داشتیم ولی امروز در سال 
1۴00 با توجه به رشــد 12 درصدی میزان افزایش 
تردد، حدود 11 هــزار و 1۴7 نفر جان باخته و 261 
هزار مجروح و معلول داشتیم؛ معضل جدی که بارها 
مقام معظم رهبری هم تذکر دادند و تأکید کردند که 
همه دســتگاه های مسئول نقش خود را ایفا کنند تا 
تصادفات به حداقل برسد. رئیس پلیس راهور با بیان 
اینکه همکاران انتظامی ازخودگذشتگی و جان فشانی 
می کنند اما ابزارها و امکانت کافی نیست، افزود: در 
6 دوره توسعه تحول، ناوگان و تجهیزات را نوسازی 
کردیم اما باز کافی نیســت. از 90 هزار کیلومتر یک 
واحد گشــت با صحنه حادثه به هفتاد هزار کیلومتر 
رســیدیم اما باز شــاخص خوبی نیســت و باید از 
فعالیت های نوین استفاده کنیم و دولت باید در این 
بخش از 30 دســتگاه مسئول حمایت کند. او تأکید 
کرد: به ازای هر جان باخته در تصادفات، 5.۴ میلیارد 
تومان خسارت به کشور وارد می شود و بیمه ها سالانه 
بیش از 28 هزار میلیارد تومان خسارت در خصوص 
تصادفات می دهند که در کنار این خسارت های مادی، 
خســارت معنوی ناشی از تصادفات بسیار سنگین تر 
و جبران ناپذیر اســت.   به گفته سردار هادیانفر، در 
تصادفات اخیر آنچه کارشناسان به آن رسیده اند این 
است که در شرایط زمســتانی که شرایط ناگهان از 
پایداری به ناپایداری تبدیل می شــود و ما به استناد 
ماده 201 قانــون ابلاغ کردیم که  هر جا همکاران 
احساس خطر کردند بلافاصله مسیر را مسدود کنند 
و اجازه مســیر و تردد ندهند؛ امــا بااین وجود، عدم 
توجه به جلو با 32 درصد، بیشترین عامل مرگ ومیر 
و تصادفات اخیر شده اســت که به دلیل استفاده از 
موبایل یا خواب آلودگی است یا نگاه به جاده هست اما 
حواس نیست. او یادآور شد: تا امروز ناوگان عمومی 
ما 2100 کشته داده که بیشترین کشته ها مربوط به 
تریلری ها، کامیون ها و تانکرها است که پایه یک دارند 
و باتجربه هســتند اما بیش از آن ساعتی که به آنان 
ابلاغ شــده رانندگی می کنند یا در حالت خستگی به 
مسیر ادامه می دهند. از جاده فرعی استفاده می کنند 
که در دید پلیس نباشــند اما همانند آنچه در سنندج 
رخ داد حادثه می آفرینند. شــرکت های اتوبوسرانی 
هم مسئول هستند رانندگان و معاینه فنی را کنترل 
کنند. سردار هادیانفر افزود: 85 درصد موتورسواران 
برای تأمین معاش زندگی از موتور استفاده می کنند 
پــس باید مقررات را رعایت کننــد و به حریم عابر 
پیاده تجاوز نکنند. در اتوبان ها خلاف جهت حرکت 
نکنند زیرا صد درصد مقصر هستند و مشمول بیمه 
نمی شوند. او  اظهار داشت: انتظار ما از همه رانندگان 
این اســت که انضباط را رعایت کننــد و امیدواریم 
دولت ســیزدهم و مجلس و دســتگاه های مسئول 
بیشتر از گذشته به پلیس کمک کنند تا شاهد حوادث 

دل خراش نباشیم.

بــه گفتــه معــاون تربیت بدنــی و ســلامت اداره کل 
آموزش وپرورش اســتان اصفهان منشــأ آلودگی هوای 
اصفهان دانش آموزان نیســتند و رفــت و آمد آنها تأثیری 
در افزایش آلودگی اصفهان ندارد، داشــتن کارت واکسن 

دانش آموزان برای دادن امتحانات دی ماه ضروری نیست.
آذرکیوان امیرپور در خصوص وضعیت برگزاری امتحانات 
دی ماه دانش آموزان متوســطه، به ایمنــا گفت: برگزاری 
امتحانات دی ماه دانش آموزان مطابق دســتورالعمل های 
کشوری به صورت حضوری است و هفته جاری این برنامه 
شروع شده و به مدت دو هفته تا آخر دی ماه امتحانات ادامه 

دانش آموزان متوسطه ادامه دارد.
Á  تردد اصفهــان  هــوای  آلودگی  منشــأ 

دانش آموزان نیست
او اضافه کرد: در روزهای گذشته به دلیل آلودگی هوا تعطیلی 
پیش دبستانی، مدارس ابتدایی و مهدکودک ها را داشتیم، 
اما برای مقطع متوسطه این تعطیلی نبوده است و برگزاری 
امتحانات دی ماه به صورت حضوری انجام شــده است و 
ابلاغی برای تعطیلی نداشتیم. معاون تربیت بدنی و سلامت 
اداره کل آموزش وپرورش اســتان اصفهان تأکید کرد: در 
این هفته به دلیل آلودگی هوا تا پایان هفته این آلودگی ها 
ادامه دارد و تعطیلی مداوم در این مقاطع تحصیلی راهکار 
مناسبی نیست و اداره کل آموزش وپرورش استان اصفهان 
موافق این تعطیلی ها نیست. امیرپور تصریح کرد: تعطیلی 
مداوم مدارس به دلیل آلودگی هوا تصمیم کمیته اضطرار 
آلودگی هوا است که روی این موضوع تأکید دارند، تعطیلی 
مدارس یک مسکن موقتی است و راهکار نهایی و درمان 
نیست، منشأ آلودگی هوای اصفهان دانش آموزان نیستند و 
رفت و آمد آنها تأثیری در افزایش آلودگی اصفهان ندارد. 
او خاطرنشان کرد: برای اینکه دانش آموزان مقطع ابتدایی 
در شرایط آلودگی هوا در حیاط مدرسه فعالیت های فیزیکی 
نداشــته باشــند و در معرض هوای آلوده قرار نگیرند این 

تعطیلی ها اجرا شــده و مدارس این گروه از دانش آموزان 
تعطیل می شود.

Á  پوشش واکسیناسیون ۹۶ درصد معلمان
و ۹۰ درصد دانش آموزان

معاون تربیت بدنی و ســلامت اداره کل آموزش وپرورش 
استان اصفهان گفت: در حال حاضر قریب 96 معلمان دوز 
اول واکسن کرونا را تزریق کردند و پوشش 92 درصد دوز 
دوم و 25 درصد دوز ســوم واکسن کرونا برای فرهنگیان 
انجام شده و آمار واکسیناسیون معلمان رضایت بخش است. 

امیرپور در مورد روند واکسیناسیون معلمان و دانش آموزان 
استان اصفهان ادامه داد: برای گروه دانش آموزان پوشش 95 
درصدی واکسیناسیون مدنظر بوده است و تاکنون قریب به 
90 درصد دانش آموزان نیز تاکنون واکسیناســیون کرونا را 
انجام دادند. او اظهار کرد: در حال حاضر هیچ موردی از ابتلا 
به سویه »اومیکرون« در بین دانش آموزان اعلام نشده است، 
با توجه به اینکه علائم این ویروس مشــابه سرماخوردگی 
است و به مدارس در اســتان ابلاغ شده اگر دانش آموزی 
کوچک ترین علائم ســرماخوردگی را داشته باشد از ورود 

او به مدرســه و حضور در کلاس درس به مدت دو هفته 
تا بهبودی کامل جلوگیری می شــود. معاون تربیت بدنی و 
سلامت اداره کل آموزش وپرورش استان اصفهان تصریح 
کرد: داشتن کارت واکسن دانش آموزان برای دادن امتحانات 
دی ماه ضروری نیســت، احتمال دارد دانش آموزی به دلیل 
بیماری زمینه ای و توصیه پزشکی واکسن کرونا را تزریق 
نکرده باشــند، به دانش آموزان توصیه می شود که واکسن 
 کرونا را تزریق کنند اما شرط ورود به جلسه امتحانات داشتن

 کارت واکسن کرونا نیست.

معاون سلامت آموزش وپرورش استان اصفهان:

داشتن کارت واکسن برای امتحانات 
دی ماه ضروری نیست

مدیرکل دفتر کودکان و نوجوانان ســازمان بهزیستی 
کشور گفت: هر سال با توجه به نرخ تورم مبلغ کمک هزینه 
فرزندان در شرف استقلال بالای 18 سال بهزیستی افزایش 
پیدا می کند، به طوری که مبلغ 20 میلیون تومان سال گذشته 
با این مصوبه امسال به حدود ۴6 میلیون تومان افزایش پیدا 
کرده اســت که این مبلغ به فرزندان فاقد سرپرست مؤثر 

)بی سرپرستی( مراکز شبه خانواده پرداخت می شود.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی سازمان بهزیستی، سعید 
بابایی در خصوص ارتقا سطح خدمات حمایتی به فرزندان 
در شرف اســتقلال بالای 18 ســال از تدوین و تصویب 
دســتورالعمل جامع فرزندان تحت سرپرســتی بهزیستی 
برای هدایت به زندگی مســتقل در مردادماه ســال جاری 
خبــر داد و اظهار کرد: تا پیش از ایــن تنها حوزه معاونت 
اجتماعی ســازمان بهزیستی کشــور در کنار مؤسسات و 
شــرکای اجتماعی ســازمان، امور فرزندان فاقد سرپرست 
مؤثر را پیگیری می کرد اما پس از تصویب این دستورالعمل 
تمامی معاونت های این سازمان توان خود را برای حمایت 
از فرزندان بالای 18 سال برای رسیدن به استقلال به کار 

خواهند گرفت.
Á  لزوم تدوین قانون جامع برای فرزندان بالای

1۸ با مشارکت دولت و مجلس شورای اسلامی
مدیرکل دفتر کودکان و نوجوانان ســازمان بهزیستی 
کشور با اشــاره به لزوم تدوین قانون جامع برای فرزندان 
بالای 18 با مشــارکت دولت و مجلس شــورای اسلامی، 
ادامه داد: در این مقوله سطح حمایت ها باید به گونه ای باشد 
که فرزندان بتوانند کم کم به استقلال برسند همان طور که 
می دانیم در خانواده اگر ســطح حمایت کم باشــد فرزندان 
در بــدو ورود به جامعه دچار ضربه می شــوند و اگر از یک 
ســطحی هم بالاتر باشد باعث می شــود که در حین این 
فرآیند نتوانند به استقلال کامل برسند و همچنان متکی به 
حمایت های خانواده باشند این موضوع در خصوص فرزندان 
تحت پوشــش بهزیســتی نیز صدق می کند. او با اشاره به 
اصول فرآیند ترک مراقبت و اســتقلال فرزندان، تصریح 
کرد: اول اینکه کاهش وابســتگی بایــد به تدریج صورت 
گیــرد و در دوران حضور فرزنــدان درون خانه ها کارهایی 
که مربوط به توانمندســازی بچه ها اســت باید با دقت و 
وقت بیشتری دنبال شــود. دوم حفظ محرمانگی و احترام 
به شــأن و کرامت انســانی این فرزندان است تا بتوانند در 
سطح جامعه به فعالیت های خود ادامه دهند. به گفته بابایی 
باید به توانمندی ها و تمایزهای بچه ها احترام گذاشته شود؛ 
چراکه مانند هر خانواده ای هرکــدام از این فرزندان دارای 
شرایط خاص و متفاوتی هستند لذا ضمن فرآیند استقلال 
متمایز هر فرد باید موردتوجه مددکاران قرار گیرند. مدیرکل 
دفتر کودکان و نوجوانان ســازمان بهزیستی کشور، ادامه 
داد: دستورالعمل جامع فرزندان تحت سرپرستی بهزیستی 
دارای ســه مرحله آماده ســازی ترک مراقبت مؤسسه ای 
)شبانه روزی(، دوره انتقال و ورود به زندگی مستقل و دوره 

پس از ورود به دوران استقلال است.
Á  آمــوزش مهارت هــای مالــی، زندگی و

روان شناختی در خانه های نوجوانان
او، عنوان کرد: در این اثنا یکسری از مهارت ها در دستور 

کار سازمان قرار گرفت تا بچه هایی که در خانه های نوجوانان 
هســتند این مهارت ها را به تدریــج فرابگیرند برای اینکه 
بتواننــد در بدو ورود به جامعه کار خود را پیش ببرند برخی 
از آنهــا عبارت اند از مهارت »مدیریت مالی« با موضوعاتی 
همچــون پس انداز و صرفه جویی، آشــنایی با امور بانکی، 
حســاب وکتاب امور روزمره )دخل وخرج زندگی(، آشنایی با 
انواع وام و بیمه و…؛ مهارت »زندگی و روان شــناختی« 
با موضوعاتی همچون نه گفتن، مدیریت خشــم، مدیریت 
استرس، خودشناسی، تصمیم گیری، حل مسئله، ابراز وجود 
و جرئت ورزی ارتباط با خالــق، رهایی از تله های عاطفی، 
مهارت دوستی، مهارت همســرداری، رعایت حریم ها در 
روابط عاطفی، هنر شــاد زیســتن، خودانضباطی، مهارت 
برنامه ریزی، تاب آوری، ســلامت معنوی و خداشناســی. 
بابایی ارتباط با طبیعــت، دوره ICDL، کار با تلفن همراه 
و کامپیوتر، مهارت خرید، مهارت های مربوط به اســکان، 
آشــپزی، حفظ سلامتی، مســافرت و حمل ونقل، طرز کار 
با وســایل منزل، بهداشــت، ثبت نام در دانشگاه، رانندگی، 
آشــنایی با حقوق شــهروندی و خدمات رفــاه اجتماعی، 
انجام تکالیف دینی، مبانی ســلامت جســمی و سلامت 
روانی، مهارت های هنری، ورزشــی و… را از موضوعات 
آموزشــی مرتبط با مهارت های عملی در سنین 15 تا 18 
ســالگی در مراکز شبه خانواده برشــمرد. او ادامه داد: این 
فرزندان در مهارت های مالی و شــغلی با بازاریابی، هوش 
مالی، مشــاغل خانگی، کارآفرینی، ارتبــاط در محل کار، 
رزومه نویسی، نحوه جستجوی شــغل، مقابله با قلدری در 
محل کار، انضباط کاری و … آشنا می شوند همچنین در 
آشنایی با قوانین مسئولیت کیفری دوران بزرگسالی، آشنایی 
با جرائم و مجازات ها، آشنایی با حقوق فردی، طرح شکایت 
و فرایند دادرســی، اهرم های حمایتی در زمان بروز دعوای 
حقوقی، حقوق کار، حقوق خانواده، شروط ضمن عقد و… 
را یــاد می گیرند. بابائی گفت: هر چند جهت ادامه تحصیل 
دانشــگاهی فرزندان بهزیستی حمایت کامل تا دوره دکترا 
صورت می پذیرد، با این حــال در حال حاضر مهارت های 
مختلف عملی و نظری با حمایت مؤسســات و شــرکای 
اجتماعی ســازمان در مراکز شــبه خانواده در حال انجام 
است و یکی از شروط سازمان بهزیستی برای مجوز خروج 
فرزندان از مراکز، آموختن صحیح یک مهارت برای گذران 
زندگی اســت. بابایی در ادامه بــا بیان اینکه ترک مراقبت 

قبل از رسیدن ســن فرزندان به 18 سالگی ممنوع است، 
تصریح کرد: هیچ فردی نمی تواند فرزندان تحت پوشــش 
بهزیســتی را مجبور کند تا قبل از سن 18 سالگی از مراکز 
خارج شــوند بعد از آن هم طی مراحلی باید صورت گیرد تا 
به محض اینکه فرزندان به سن 18 سالگی رسیدند مجبور 
به ترک مراقبت نشوند و اطمینان حاصل شود تا در اسکان 
و اشتغال وضعیت خوبی پیدا کردند. این مسئله جز خطوط 

قرمز سازمان است.
Á  راه اندازی مؤسسات خیریه ویژه حمایت از

فرزندان مستقل شده
مدیرکل دفتر کودکان و نوجوانان ســازمان بهزیستی 
کشــور راه اندازی مؤسسات خیریه ویژه حمایت از فرزندان 
مســتقل شــده را یکی از بخش های قوانین دستورالعمل 
جامــع فرزندان تحت سرپرســتی بهزیســتی معرفی کرد 
و گفت: در گذشــته به صورت انگشت شــمار در برخی از 
اســتان ها این مؤسسات حضور داشــتند ولی زمینه قانونی 
ایجاد شــد تا این مؤسســات تشکیل شــوند برای اینکه 
بتوانند حمایت های ویژه تری از فرزندان در کنار ســازمان 
بهزیستی کشور داشته باشــند. او با بیان اینکه فرزندان تا 
یک ســال می توانند در محیط خانه حضور داشــته باشند، 
عنوان کرد: در کنار این ســاختاری تحت عنوان خانه های 
 مســتقل دیده شــده اســت تا فرزندان بتواننــد به یک

 شرایط ثابت برسند.
Á  از حمایت  کمک هزینه  شــدن  متناسب 

فرزندان بالای 1۸ سال با دستمزد
بابایی از متناسب شدن کمک هزینه حمایت از فرزندان 
بالای 18 سال با دستمزد پایه مصوب سال جاری خبر داد 
و گفت: هر ســال با توجه به نرخ تــورم این مبلغ افزایش 
پیدا می کند تا فرزندان بتوانند وضعیت باثباتی را پیدا کنند 
و نیازمند تأیید ســال به ســال این رقم نباشند، به طوری 
که مبلغ 20 میلیون تومان سال گذشته با این مصوبه امسال 
به حدود ۴6 میلیون تومان افزایش پیدا کرده اســت. البته 
اولویت سازمان در آینده، ارائه خدمات به صورت غیرنقدی 

است.
Á  پرداخت نیمــی از هزینه هــای دریافت

سرپرست  فاقد  فرزندان  رانندگی  گواهینامه 
مؤثر

مدیرکل دفتر کودکان و نوجوانان ســازمان بهزیستی 

کشــور بر اساس دســتورالعمل جدید بــه پرداخت نیمی 
از هزینه هــای دریافت گواهینامه رانندگــی فرزندان فاقد 
سرپرست مؤثر توسط بهزیستی اشاره کرد و افزود: در بحث 
سلامت روان نیز فرزندان تا پنج سال با هماهنگی اداره کل 
بهزیستی اســتان می توانند از خدمات روانشناسی ارائه شده 
سازمانی به صورت رایگان استفاده کنند که این حمایت در 
قالب یاری برگ های مشاوره در اختیار فرزندان قرار می گیرد 
البته اگر فرزندی نیازمند دریافت خدمات تخصصی بیشتر 
باشــد نیز تا سقف 10 جلســه )یک دوره درمانی( می تواند 
از این خدمات با تأیید مددکار بهره مند شــود که هزینه آن 

برعهده بهزیستی است.
Á  استفاده فرزندان بالای 1۸ سال از حق بیمه

سهم کارفرمایی
او بــا بیان اینکــه فرزندان تحت پوشــش جز پیکره 
مددجویان هســتند، عنــوان کرد: فرزندان مستقل شــده 
می توانند از حق بیمه ســهم کارفرمایی اســتفاده کنند و 
این مورد به عنوان قانون در دســتورالعمل جامع فرزندان 
تحت سرپرستی بهزیستی تثبیت شــد. به گفته بابایی در 
دوره انتقال فرزندان به زندگی مستقل طبق توافق با مددکار 
توسط مراکز مثبت زندگی مددکاران در کنار فرزندان هستند 
تا بتوانند در صورت بروز اتفاق در شرایط اضطراری، مشکل 
را برطرف و یاری رســان باشــند. مدیرکل دفتر کودکان و 
نوجوانان سازمان بهزیستی کشــور با بیان اینکه فرزندان 
مستقل شده در سه وضعیت باثبات، نیازمند برخی حمایت ها 
و پرخطر و آســیب طبقه بندی ارزیابی می شوند، گفت: اگر 
فرزندی در وضعیت سوم یعنی پرخطر و آسیب باشند طبیعتاً 
همراهی بیشــتری صورت می گیرد به شرطی که همراهی 

خوبی با مددکار داشته باشند.
Á  حمایت تحصیلی از فرزندان تحت پوشش تا

مقطع دکتری
بــه گفته ایــن مقام مســئول حمایــت از تحصیلات 
دانشــگاهی همچون گذشــته وجود دارد و بحث تحصیل 
فرزندان تا دوره دکتری مورد حمایت قرار دارد. این سطح از 

حمایت دانشگاهی در کمتر کشوری رخ می دهد.
Á  پرداخت کمک هزینــه ازدواج به فرزندان

مستقل شده تا سن ۳5 سالگی
او در پایان بــا بیان اینکه حمایــت از ازدواج فرزندان 
مستقل شــده در دســتورالعمل جدید جامع فرزندان تحت 
سرپرستی بهزیستی به صورت رسمی دیده شده است، یادآور 
شد: فرزندان مستقل شده تا سن 35 سالگی می توانند از این 
حمایت برخوردار باشند و از زمان ثبت ازدواج تا سقف 6 ماه 
از دستمزد پایه مصوب ســال جاری در قالب کمک هزینه 
ازدواج برخوردار می شــوند ضمن اینکه مشاوره های ازدواج 
و پیش از ازدواج در قالب یاری برگ برای این افراد رایگان 
اســت. بابایی در پایان یادآور شــد: این نوجوانان و جوانان 
فرزندان این کشور هستند و برای حمایت همه جانبه از آنان 
باید تمامی افراد و سازمان هایی که توان دارند به حمایت از 
آنان به ویژه در اسکان، اشتغال و تشکیل زندگی مستقل و 
پایدار بپردازند. هر چند سطح حمایت ها به شکل چشمگیری 
ارتقا یافته اســت اما امیدواریم بــا حمایت دولت و مجلس 

ردیف های ویژه حمایت از این جوانان ارتقا یابد.

ترک مراقبت قبل از رسیدن سن فرزندان به 1۸ سالگی ممنوع است
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فرهنگ و هنر

مجری به اسکار ۲۰۲۲ 
بازمی گردد

با تایید شبکه ای بی سی روشن شد مراسم اهدای جوایز اسکار 
2022 با حضور مجری برگزار می شود.

به گزارش ورایتی، کریگ ارویچ مدیر شبکه های هولو و 
ای بی سی در نشست خبری تایید کرد مراسم اسکار امسال 
با حضور مجری برگزار می شود و پس از 3 سال این مراسم 

دوباره مجری خواهد داشت.
هر چند نامی برای میزبانی این برنامه اعلام نشده اما گفته 
شده گلن وایس برای هفتمین سال پیاپی کارگردانی اسکار 

را برعهده خواهد داشت.
مراسم اهدای جوایز اسکار نود و چهارم یکشنبه 27 مارس )7 
فروردین 1۴01( برگزار می شود. پیش از آن اسامی نامزدهای 

نهایی 8 فوریه اعلام خواهد شد.
اسکار برای آخرین بار در سال های 2017 و 2018 با حضور 
جیمی کیمل به عنوان مجری برگزار و با نقدهای مثبتی هم 
روبرو شد. پس از آن کسی به عنوان گرداننده مراسم در این 

رویداد حضور نداشت.
دیگر میزبان های این مراسم در یک دهه اخیر شامل کریس 
راک در سال 2016، نیل پاتریک هریس در سال 2015، الن 
دی جنرس در سال 201۴، ست مک فارلین در سال 2013، 
بیلی کریستال در سال 2012 و جیمز فرانکو و آن هاتاوی 
در سال 2011 بودند. انتخاب مک فارلین و فرانکو / هاتاوی 
برای جذب مخاطب جوان تر صورت گرفته بود ولی خبری 
از بالا رفتن آمار تماشاگران ارایه نشد.به نظر می رسد انتخاب 
اجتماعی کاری سخت  اسکار در دوره رسانه های  مجری 
باشد، کما اینکه در سال 2019 کوین هارت به دلیل انتشار 
پست های غیرمحترمانه در رسانه های اجتماعی کنار گذاشته 
شد. آن سال شمار تماشاگان اسکار هم بالاتر رفت و به 
همین دلیل آکادمی تصمیم گرفت در سال های بعد بدون 
مجری مراسم را برگزار کند اما در نهایت منتقدان به این 
نتیجه رسیدند که بدون مجری مراسم بی برنامه  است.آکادمی 
اسکار به سختی تلاش دارد آمار تماشاگران را بالا ببرد. این 
در حالی است که سال 2021 آمار تماشاگران 10.۴ میلیون 
نفر بود در حالی که در سال 2020 بیش از 23.6 میلیون نفر 

به تماشای برنامه نشستند.

جلالی تبار: »بی صدا حلزون« 
حرف تازه ای برای گفتن دارد

بازیگر فیلم »وقتی همه خوابیم« گفت: فیلم سینمایی »بی 
صدا حلزون« که دغدغه بسیار مهمی را روایت می کند، این 
فیلم حرف تازه ای برای گفتن دارد و اگر خوب اکران شود 

مخاطبان خوبی خواهد داشت.
علیرضا جلالی تبار در گفت وگو با میزان، پیرامون اکران فیلم 
سینمایی »بی صدا حلزون« گفت: این فیلم نخستین بار در 
جشنواره فیلم فجر اکران شد و خوشبختانه توانست با اقبال 
مخاطبان روبرو شود، امیدوارم همین اتفاق در اکران عمومی 

این فیلم نیز رخ دهد و اثر با فروش خوبی روبرو شود.
جلالی تبار در همین رابطه افزود: خوشبختانه سینما بعد از دو 
سال از کما بیرون آمده و امیدوارم مسیر رونق دوباره سینماها 
ادامه پیدا کند، امید دارم که حال که مخاطبان به سالنهای 
سینما بازگشته اند از فیلم سینمایی »بی صدا حلزون« که 
دغدغه بسیار مهمی را روایت می کند هم استقبال کنند، این 
فیلم حرف تازه ای برای گفتن دارد و اگر خوب اکران شود 
مخاطبان خوبی خواهد داشت.او درباره نقش خود در فیلم 
»بی صدا حلزون« اضافه کرد: به شخصه از بازی در این 
فیلم راضی هستم، به اعتقاد من بازیگرانی همچون محسن 
کیایی و هانیه توسلی نقش های بسیار متفاوت و خوبی را ایفا 
کرده اند که جای تقدیر دارند.این بازیگر سینما و تلویزیون 
در همین رابطه ادامه داد: در قبال نقش خودم در »بی صدا 
حلزون« باید بگویم که تا همین حد اجازه بازی می داد و 
نمی خواستم با بازی بیشتر اضافه کاری کنم، به نظرم بازیگر 
باید به اندازه نقش و در جایگاهی بایستد که داستان و درام را 
پیش ببرد.بازیگر فیلم »بی صدا حلزون« درباره کوتاه بودن 
نقش خود در این فیلم افزود: جنس سینمای بهرنگ دزفولی 
زاده جنس خاص خودش است، نقش من در این اثر شاید 
کوتاه اما نیازمند دانش بازیگری بود و در پیشبرد قصه موثر 

بود، همین برایم کفایت می کرد تا این نقش را بپذیرم.

  فرهنگ اصفهان   سینما

نمایش و تحلیل فیلم 
مستند »چیزهایی که زمان 

با خود برد«
فیلمخانـه حـوزه هنـری اصفهـان و دفتـر تخصصی 
سـینمای شـهرداری اصفهان فیلم مسـتند »چیزهایی 
کـه زمـان بـا خـود بـرد« را اکـران و نقـد و بررسـی 

می کنـد.
بـه گـزارش روابـط عمومـی حـوزه هنـری اسـتان 
اصفهـان، مسـتند »چیزهایـی که زمـان با خـود برد« 
بـه کارگردانـی فرهاد بردبـار اثری اسـت در خصوص 
محمـد حافـظ اصفهانـی مشـهور بـه محمـد حافـظ 
مختـرع، مهنـدس و مختـرع اصفهانـی، ساخته شـده 
اسـت، وی در اواخر سـده 9 و نیمه نخسـت سـده 10 
هجـری قمـری می زیسـت و در هرات و سـمرقند در 
شـمار ملازمان سـلطان احمـد گـورکان از حکمرانان 

دوره تیمـوری در ایـران بـود.
تهیه کننـده، نویسـنده و کارگـردان ایـن فیلـم فرهـاد 
بردبـار اسـت و مشـاوران علمـی ایـن پـروژه دکتـر 
پرویـز محبـی و دکتـر هانیه بیک هسـتند، امیـر امان 
زاده تصویربـرداری ایـن اثر را برعهده داشـته اسـت و 
گوینـده ایـن فیلـم نیـز شـهرام درخشـان و صدابردار 

سـعید بهرامی اسـت.
تدوینگـر ایـن فیلم فرهاد بردبار اسـت و انیمیشـن دو 
بعدی آن را سـعید عبد یزدان و انیمیشـن سـه بعدی را 

احسـان ایزدی برعهده داشـته است.
فیلـم مسـتند »چیزهایـی کـه زمان بـا خود بـرد« در 
سـاعت 18 روز پنجشـنبه 23 دی ماه در سـینما سـوره 
حـوزه هنری اسـتان اصفهـان واقع در خیابـان آمادگاه 

بـه نمایـش درمی آید.

رمان نویسنده ایرانی از 
هالیوود سردرآورد

رمان »آیلین« نوشـته آتوسـا مشـفق با بـازی یکی از 
بازیگران مشـهور هالیـوودی جلوی دوربیـن می رود.

بـه گـزارش پایگاه اطلاع رسـانی سینمااکسـپرس، آن 
هتـوی و توماسـین مک کنـزی در اقتباس سـینمایی 
رمـان آیلیـن از آتوسـا مشـفق، نویسـنده سرشـناس 

ایرانی-اوکراینـی، باهـم همبـازی شـدند.
سـاخت این فیلـم در حال حاضر در نیوجرسـی آمریکا 

در حال انجام اسـت.
آیلیـن رمـان اول مشـفق اسـت کـه در سـال 2015 
توسـط انتشـارات پنگوئن منتشـر شـد و به فهرست 6 

نامـزد نهایـی جایزه ادبـی بوکـر راه یافت.
آیلیـن کـه به همـت مهدی موسـوی، کاوان بشـیری 
و گلاره جمشـیدی به فارسـی ترجمه شـده، داسـتان 
دختـری 2۴ سـاله و غمگیـن اسـت که در زنـدان کار 
می کنـد و روایتگـر اتفاقی که در زمسـتان سـرد سـال 

1963 در ماساچوسـت بـرای ایـن دختـر می افتد.
آتوسـا مشـفق از پـدری ایرانـی و مـادری کـروات به 
دنیـا آمـده و هم اکنـون در آمریکا زندگـی می کند. این 
نویسـنده جوان از سـال 2012 تاکنون با مجله پاریس 
ریویـو همـکاری و بسـیاری از داسـتان های کوتاهش 
را در ایـن مجلـه منتشـر می کنـد. مشـفق در سـال 
2013 کمک هزینه تحصیلی دانشـگاه اسـتنفورد را به 
دسـت آورد و در سـال 201۴ بـرای کتـاب مک گلو در 

فهرسـت نهایی جایـزه بوکر قـرار گرفت.
او در سـال 2016 و بـرای کتـاب آیلیـن موفـق بـه 
دریافـت جایـزه بنیاد همینگوی شـد. از این نویسـنده 
چندیـن مقالـه نیـز در مجلـه نیویورکـر منتشـر شـده 

ست. ا
مشـفق نویسـنده ای شناخته شـده در جهـان ادبیـات 
غـرب اسـت و برخـی از نامزدهـای جایـزه من بوکـر 
ماننـد دیـزی جانسـون و پاتریک دوویـت و همچنین 
دیویـد سـداریس در مصاحبه هایـی کـه با رسـانه های 
غربـی مانند لیت هال و نیویـورک تایمز داشـته اند آثار 

مشـفق را بـرای خوانـدن پیشـنهاد داده اند.

چهلمین جشنواره فیلم فجر در دو بخش فرهنگی و رقابتی 
از ۱۲ تا ۲۲ بهمن به دبیری »مسعود نقاش زاده« برگزار خواهد 

شد.
طبق اعلام مرکز اطلاع رسانی روابط عمومی جشنواره فیلم 
فجر، »محمد خزاعی« معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و 
رئیس سازمان سینمایی عنوان کرد: چهلمین جشنواره فیلم فجر 
بعد از رکود سینما در دوران کرونا در تمام استان های ایران به 

طور همزمان برگزار می شود.
او اظهار داشت: این کار در راستای عدالت فرهنگی و هنری 

و تمرکززدایی صورت می گیرد.
تمام  در  که  است  متذکر شد: شایسته  »محمد خزاعی« 
مناطق ایران جوانان حامی سینما هم، تماشاگر مهم ترین اتفاق 
سینمایی کشور باشند و این امر باعث یک شور و نشاط ملی 
می شود. از این رو سازمان سینمایی حامی اجرای این جریان 
خواهد بود و حمایت مالی اکران فیلم ها را برعهده خواهد داشت.

رئیس سازمان سینمایی با اشاره به اینکه کرونا باعث شده تا 
چرخ سینما کمی کندتر از قبل حرکت کند؛ توضیح داد: چهلمین 
جشنواره فیلم فجر در حالی برگزار می شود که سینما آسیب دیده 
این جریان است و به همین دلیل سازمان سینمایی تصمیم 
گرفته است با برگزاری سراسری جشنواره در سطح استان های 
کشور، شور و شوق را در جامعه بار دیگر تقویت کند. ضمن 
اینکه جوانان مشتاق بسیاری در شهر های مختلف ایران حضور 
دارند که به سینما علاقه مند هستند و این امر باعث می شود 
تا آن ها نیز در این رویداد مهم سینمایی شرکت کنند و از این 

فضا استفاده کنند.
سینما  کل  فراز  بر  باید  فجر  چتر  ساخت:  خاطرنشان  او 

گسترده باشد و از آن جایی که این جشنواره به مثابه یک رویداد 
اجتماعی در دل جشن های دهه مبارکه فجر قلمداد می شود 
لازم است مردم در شهر های مختلف کشور و به صورت ویژه 

تر، همه خانواده سینما با سلایق مختلف را در بر بگیرد.
جشنواره  یک  صرفا  فجر  فیلم  جشنواره  وی،  گفته  به 

سینمایی نیست بلکه رویدادی فرهنگی است و باید با نگاهی 
عدالت محور اثرات و دستاورد های آن شامل کل جامعه شود.

خزاعی با اشاره به ضرورت رونق سینما ها و نشاط عمومی 
جامعه و استقبال مردم از سینما ها خاطرنشان ساخت: جشنواره 
چهلم باید سرآغازی باشد برای دوره ای جدید در سینما و شاهد 

سیر تحولات ساختاری در سینما باشیم و سینما را بیش از پیش 
در سبد استفاده خانواده ها و جامعه ببینیم.

چهلمین جشنواره فیلم فجر در دو بخش فرهنگی و رقابتی 
از ۱۲ تا ۲۲ بهمن به دبیری »مسعود نقاش زاده« برگزار خواهد 

شد.

تلوبیون پلاس از روز پنجشنبه ۲۳ دی میزبان اکران 
تیرانداز« ساخته  سینمایی »تک  فیلم  رایگان  و  آنلاین 

علی غفاری است.
به گزارش روابط عمومی تلوبیون، فیلم سینمایی »تک 
تیرانداز« ساخته علی غفاری با بازی کامبیز دیرباز از روز 
پنجشنبه ۲۳ دی به صورت آنلاین و رایگان در تلوبیون 

پلاس اکران می شود.
این فیلم سینمایی نخستین بار در جشنواره سی و نهم 
فیلم فجر به نمایش درآمد و موفق به نامزدیِ ۵ سیمرغ 
بلورین جشنواره شد و در نهایت سیمرغ بلورین بهترین 
جلوه های ویژه میدانی و همچنین سیمرغ بلورین بهترین 

فیلم از نگاه ملی را کسب کند.
»تک تیرانداز« درباره زندگی شهید عبدالرسول زرین، 
مقدس،  دفاع  سال های  در  که  است  ایرانی  تک تیرانداز 

غوغا به پا کرد. در خلاصه داستان این فیلم آمده: »تمام 
عراقی ها دنبال او هستند تا او را از پا دربیاورند. سرهنگ 
راشد خمیس داوطلب می شود تا او را از پا دربیاورد ….«
فیلم  رایگان  و  آنلاین  اکران  میزبان  تلوبیون پلاس 
به  این  از  پیش  تا  که  است  تیرانداز«  »تک  سینمایی 
صورت سراسری در سینماها، اکران شده است. مخاطبان 
از روز پنج شنبه می توانند با مراجعه به تلوبیون، به صورت 
رایگان و با اینترنت نیم بها، این فیلم سینمایی را تماشا 

کنند.
این  شده؛  انجام  برنامه ریزی های  طبق  همچنین 
سرویس بزودی میزبان اکران آنلاین فیلم های سینمایی 
»منصور«  و  »یدو«  گردو«،  »درخت  جمله  از  دیگری 
خواهد بود و آثار روز سینمای ایران، به صورت رایگان در 

این پلتفرم اکران خواهند شد.

طبق اعلام ستاد خبری سی و هفتمین جشنواره موسیقی 
فجــر، محمد اله یــاری فومنی رییس ســی و هفتمین 
جشنواره موسیقی فجر، دکتر بابک خضرایی را به عنوان 
دبیر بخش پژوهش، دکتر ســعید میرمحمد صادق را به 
عنوان دبیر جایزه موسیقی و رسانه و دکتر مسلم نادعلی 

زاده را به عنوان دبیر جایزه ترانه منصوب کرد.
شایان ذکراســت بابک خضرایی موســیقیدان، منتقد و 
نوازنده، دارای مدرک دکتری از دانشگاه هنر تهران، عضو 
هیئت علمی بنیاد دائره المعارف اسلامی و هیئت تحریریه 
فصلنامه موســیقی ماهور می باشد. وی ضمن نگارش و 
انتشــار بیش از 60 مقاله پژوهشی در نشریات تخصصی 
موسیقی، چهارکتاب صفی الدین از دیدگاه معاصر، ترجمه 
الرساله الشرفیه فی النسب التالیفیه، تصحیح جامع الالحان 
و تصحیح کلیات یوسفی را به رشته تحریر درآورده است.

از دیگر فعالیت های او می توان به تدریس در دانشگاه هنر 
و آموزش نگارش مقاله ها و نقد های موسیقی و داوری در 

جشنواره های مختلف موسیقی اشاره کرد.

سعید میرمحمد صادق دانش آموخته دکتری تاریخ است 
و از ســوابق وی می توان مدیریت طرح و برنامه شــبکه 
جهانی جام جم، دبیری 10 دوره جشــنواره کتاب و رسانه 
ملی، مدیریت مرکز پژوهش و معاون پژوهشی کتابخانه، 
موزه و مرکز اسناد مجلس شورای اسلامی، مدیریت روابط 
عمومی نخســتین همایش بین المللی شاعران ایران و 
جهان، مدیریت روابط عمومی نمایشگاه بین المللی کتاب 
تهران )دوره 21 تا 23(، مدیریت روابط عمومی دومین و 
چهارمین جشنواره مد و لباس فجر و نوزدهمین نمایشگاه 
بین المللی قرآن کریم و همچنیــن دبیری دومین دوره 

جایزه موسیقی و رسانه را نام برد.
مســلم نادعلی زاده دارای مدرک دکترای زبان و ادبیات 
فارســی، مدیر گروه زبان و ادبیات فارســی دانشگاه بین 
المللی اهل بیت )ع( و همچنین دبیر علمی شورای شعر، 
ترانه و کلام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، صاحب مقاله 
و مؤلف چندین جلد کتاب و همچنین دبیر دوره دوم جایزه 

ترانه می باشد.

گفتنی است حسن ریاحی دبیر سی و هفتمین جشنواره 
موســیقی فجر نیــز در احکامی جداگانــه، امیرعباس 
ستایشــگر را به عنوان مشــاور اجرایی دبیر جشنواره و 
مسعود اله یاری فومنی )سرپرست روابط عمومی معاونت 
امور هنــری( را به عنوان مدیر کمیتــه روابط عمومی 

معرفی کرد.

ســی وهفتمین جشــنواره موســیقی فجر هم زمان و در 
گرامیداشــت ســالگرد پیروزی انقلاب اسلامی ایران در 
بهمن ماه 1۴00 به دبیری حســن ریاحی در بخش های 
رقابتی )جایزه باربد( و غیررقابتی برگزار می شود و جایزه 
ترانه، جایزه موسیقی و رســانه و نشست های پژوهشی 

برنامه های دیگر این دوره از جشنواره خواهد بود.

دبیران بخش های مختلف جشنواره موسیقی فجر 
معرفی شدند

»تک تیرانداز« رایگان پخش می شود

آگهی تغییرات شرکت سینا شیمی سپاهان شرکت سهامی خاص به شماره 
ثبت 64674 و شناسه ملی 14009159510

به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1۴00/10/07 تصمیمات ذیل اتخاذ 
شد : مرکز اصلی شرکت به نشانی استان اصفهان ، شهرستان شهرضا ، بخش مرکزی ، 
دهستان دشت ، روستا شهرک شیمیائی رازی، محله فاز 3 ، خیابان فاز 3 ، بلوار کویر ، پلاک 
0 ، طبقه همکف کدپستی 8639115915 تغییر یافت و ماده مربوطه اساسنامه اصلاح گردید 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری 

اصفهان )1259333(

برگزاری چهلمین جشنواره فیلم فجر در 32 استان کشور

آگهی فقدان سند مالکیت
2990-1- شماره نامه: 1۴008560202۴012236 نظر به اینکه ششدانگ پلاک ۴86 اصلی واقع 
در بخش 5 اصفهان به شماره صفحه 298 دفتر ۴ املاک به شماره ثبت 680 به نام جماعت ارامنه 
گریگوریان جلفای اصفهان سابقه ثبت و صدور سند مالكیت داشته سپس با پلاکهای ۴78 و ۴83 
و 1112 و 1111 طبق صورت مجلس به شماره 3/12555 مورخ 1355/12/۴ تجمیع و تفکیک 
گردیده و به صورت 62 قطعه زمین و 3 بلوک آپارتمان در آمده است سپس طی نامه 1/10993 
ارامنه  مورخ 1۴00/2/19 آقای واروژ میناسیان به عنوان نماینده از طرف شورای خلیفه گری 
اصفهان و جنوب ایران با ارائه درخواست 1۴00/0325۴3 مورخ 1۴00/10/۴ به انضمام دو برگ 
استشهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل شماره یکتاهای و 1۴0002157023000622 و شماره 
های رمز تصدیق 2۴8093 شماره 79652 مورخ 1۴00/9/16 به گواهی دفترخانه اسناد رسمی 71 
اصفهان رسیده است نموده مدعی است که سند مالكیت به علت جابجائی مفقود و درخواست صدور 
المثنی سند مالکیت را نموده. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه 
قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود 
را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب 
صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت 
مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالكیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به 
صدور سند مالكیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. مهدی شبان- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 

جنوب اصفهان 1258735/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

2991-1- شماره نامه: 1۴008560202۴011958 نظر به اینکه ششدانگ پلاک ۴83 اصلی واقع 
در بخش 5 اصفهان به شماره صفحه 511 دفتر 3 املاک به شماره ثبت 551 به نام جماعت ارامنه 
گریگوریان جلفای اصفهان سابقه ثبت و صدور سند مالكیت داشته سپس با پلاکهای ۴78 و ۴86 
و 1112 و 1111 طبق صورت مجلس به شماره 3/12555 مورخ 1355/12/۴ تجمیع و تفکیک 
گردیده و به صورت 62 قطعه زمین و 3 بلوک آپارتمان در آمده است سپس طی نامه 1/10993 
ارامنه  مورخ 1۴00/2/19 آقای واروژ میناسیان به عنوان نماینده از طرف شورای خلیفه گری 
اصفهان و جنوب ایران با ارائه درخواست 1۴00/0325۴1 مورخ 1۴00/10/۴ به انضمام دو برگ 
استشهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل شماره یکتاهای و 1۴0002157023000621 و شماره 
های رمز تصدیق 718275 شماره 79651 مورخ 1۴00/9/16 به گواهی دفترخانه اسناد رسمی 71 
اصفهان رسیده است نموده مدعی است که سند مالكیت به علت جابجائی مفقود و درخواست صدور 

المثنی سند مالكیت را نموده. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه 
قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود 
را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب 
صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت 
مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالكیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به 
صدور سند مالكیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. مهدی شبان- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 

جنوب اصفهان 1258731/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

2992-1- شماره نامه: 1۴008560202۴012212 نظر به اینکه ششدانگ پلاک 1112 اصلی 
واقع در بخش 5 اصفهان به شماره صفحه 529 دفتر 3 املاک به شماره ثبت 557 به نام جماعت 
ارامنه گریگوریان جلفای اصفهان سابقه ثبت و صدور سند مالکیت داشته و به موجب صورت 
مجلس تفکیکی به شماره 2/568 مورخ 13۴5/6/16 و سپس پلاک 1112 باقیمانده با پلاکهای 
۴83 و۴86 و ۴78 و 1111 طبق صورت مجلس به شماره 3/12555 مورخ 1355/12/۴ تجمیع 
و تفکیک گردیده و به صورت 62 قطعه زمین و 3 بلوک آپارتمان در آمده است سپس طی نامه  
1/10993 مورخ 1۴00/2/19 آقای واروژ میناسیان به عنوان نماینده از طرف شورای خلیفه گری 
ارامنه اصفهان و جنوب ایران با ارائه درخواست 1۴00/0325۴5 مورخ 1۴00/10/۴ به انضمام دو 
برگ استشهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل شماره یکتاهای و 1۴0002157023000620 و 
شماره های رمز تصدیق 288۴58 شماره 79650 مورخ 1۴00/9/16 به گواهی دفترخانه اسناد 
رسمی 71 اصفهان رسیده است نموده مدعی است که سند مالکیت به علت جابجائی مفقود و 
درخواست صدور المثنی سند مالکیت را نموده. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 
120 آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر 
ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالكیت یا سند معامله ارائه نشود 
اقدام به صدور سند مالكیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. مهدی شبان- مدیر واحد ثبتی حوزه 

ثبت ملک جنوب اصفهان 1258728/م الف
آگهی ابلاغ اجرای ماده 149 قانون ثبت

2993-1- شماره نامه: 1۴0085602025013030 در اجرای ماده 1۴9 قانون ثبت آقای منصور 

محققیان فرزند غلامحسین با وکالتنامه شماره 56۴93 مورخ 1397/05/23 دفترخانه 81 اصفهان 
از طرف خانم خانم لیلا مهرعلیان فرزند ناصر مالک ششدانگ پلاک ثبتی 6/1616 واقع در بخش 
1۴ ثبت اصفهان مبلغ 2۴۴73 ریال بابت 9/۴6 مترمربع اضافه مساحت پلاک فوق به نفع آقایان 
حاج مهدی کاظمی زهرانی و سید ابراهیم طباطبائی چشمه احمدرضائی و غلامحسین محققیان 
مالکین اولیه پلاک مزبور طی فیش شماره 9۴1298 مورخ 1۴00/10/18 به حساب سپرده ثبت 
تودیع نموده است لذا ابلاغ می گردد که جهت دریافت مبلغ فوق به حسابداری اداره ثبت اسناد 
و املاک منطقه غرب اصفهان واقع در اصفهان خیابان طیب روبروی برج جهان نما داخل کوچه 
مراجعه نمایند. بدیهی است عدم مراجعه وی جهت دریافت وجه در مدتی زاید بر 10 سال از تاریخ 
اصلاح سند، اعراض محسوب و وجه به حساب درآمد اختصاصی ثبت واریز خواهد شد. ابوالفضل 

شهریاری نائینی - مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملك غرب اصفهان 12582۴۴/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
2811-1-  برابر رأی شماره 2677 مورخ 1۴00/8/30 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکیت خانم سمیه فتحی بهرام آبادی به شناسنامه 
شماره 18 کدملی ۴623510050 صادره شهرکرد فرزند فرهاد در دو دانگ مشاع از ششدانگ 
یکباب خانه به مساحت 72/3۴ مترمربع مفروزی از پلاک شماره ۴786 اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان به موجب بیع نامه عادی و مع الواسطه از طرف آقای 
علی آقا رمضانپور )مالک رسمی( خریداری شده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴00/10/08 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴00/10/23 مهدی شبان- رئیس 

ثبت اسناد و املاک منطقه جنوب اصفهان 125060۴/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

2995-1- شماره نامه: 1۴008560202۴0119۴5 نظر به اینکه ششدانگ پلاک ۴78 اصلی 

واقع در بخش 5 اصفهان به شماره صفحه 520 دفتر 3 املاک به شماره ثبت 55۴ به نام 
جماعت ارامنه گریگوریان جلفای اصفهان سابقه ثبت و صدور سند مالکیت داشته و به موجب 
تفکیکی  به شماره 2/7819 مورخ 13۴5/5/10 و صورت مجلس  تفکیکی  صورت مجلس 
به شماره 3/13193 مورخ 1350/8/2 تفکیک گردیده است و سپس پلاک ۴78 باقیمانده 
با پلاکهای  ۴83 و ۴86 و 1112 و 1111 طبق صورت مجلس به شماره 3/12555 مورخ 
1355/12/۴ تجمیع و تفکیک گردیده و به صورت 62 قطعه زمین و 3 بلوک آپارتمان در آمده 
است  سپس طی نامه 1/10993 مورخ 1۴00/2/19 آقای واروژ میناسیان به عنوان نماینده 
از طرف شورای خلیفه گری ارامنه اصفهان و جنوب ایران با ارائه درخواست 1۴00/0325۴2 
آن ذیل شماره  امضاء شهود  استشهادیه محلی که  برگ  دو  انضمام  به  مورخ 1۴00/10/۴ 
یکتاهای و 1۴0002157023000623 و شماره های رمز تصدیق 677909 و شماره 79653 
مورخ 1۴00/9/16 به گواهی دفترخانه اسناد رسمی 71 اصفهان رسیده است نموده مدعی 
را  مالکیت  المثنی سند  و درخواست صدور  مفقود  به علت جابجائی  مالکیت  است که سند 
نموده. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت در یک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند 
مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب 
صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت 
مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالكیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام 
به صدور سند مالكیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. مهدی شبان- مدیر واحد ثبتی حوزه 

ثبت ملک جنوب اصفهان 1258723/م الف

  قفسه
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اقتصاد

مدیر عامل آب منطقه ای استان اصفهان گفت: دستکم 20 
هزار حلقه چاه غیر مجاز در استان وجود دارد که از این میزان 

حدود 10 هزار و 500 حلقه متروکه و بدون آبدهی است.
به گزارش ایرنا، حســن ساسانی در دومین جلسه شورای 
اسلامی استان در اســتانداری اصفهان اظهار داشت: سالانه 
نزدیک به 380 میلیون متر مکعب آب از چاه های غیر مجاز در 

استان برداشت می شود.
وی ادامه داد: بیش از هشــت هزار و 300 حلقه چاه غیر 
مجاز از سال 92 تا کنون در استان پر شده است که کار بسیار 

سختی بوده است.
مدیر عامل آب منطقه ای استان اصفهان اظهار داشت: تنها 
از طریق روش اصلاح حریم چاه ها در این استان 81۴ میلیون 

متر مکعب صرفه جویی شده است.
وی اضافه کرد: آبخوان اصفهــان بزرگ و برخوار تحت 
تاثیر مستقیم رودخانه زاینده رود است و ورودی این آبخوان 
از طریق رودخانه تامین می شود و در زمان خشکی رودخانه، 
برداشت های سالانه در دشت برخوار به بالای ۴50 میلیون متر 
مکعب از منابع آب های زیر زمینی برداشــت می رسد و پدیده 

فرونشست را در استان به دنبال دارد.
ساسانی خاطرنشان کرد: باید تلاش کنیم همیشه حداقل 
آبی را در رودخانه زاینده رود داشــته باشیم تا بتوان چاه های 

حریمی را تامین کرد و از فرونشست جلوگیری شود.
وی بیان کرد: بیشــترین افت سطح آب های زیر زمینی 
در کل دشت های استان اصفهان در دشت نجف آباد، شامل 
بخشــی از فلاورجان، نجف آباد و خمینی شهر اتفاق افتاده 

است.
مدیر عامل آب منطقه ای استان اصفهان گفت: هدر رفت 
آب در حوضه زاینده رود وجود ندارد اما در زمان بازگشایی آب 
حد فاصل چم آسمان تا نکوآباد در بعضی مواقع 12 متر مکعب 
بر ثانیه آب از ناپدید می شود که میزان بالایی است و که همه 

این آب ها در دشت نجف آباد هدایت می شود.
به گفته وی، چاله ای در دشت نجف آباد ایجاد شده است 
که هر چه آب را بازگشایی می کنیم به سمت خود می کشد و 
به عنوان آب های زیر زمینی و مصرف برای بخش کشاورزی، 

صنعت و آشامیدنی استفاده می شود.
وی یادآور شد: طرح تعادل بخشی از سال 92 توسط دولت 
تعریف شد و بر این اساس شــرح وظایف آب منطقه ای در 

سراســر کشور مشخص شد و اصلاح پروانه ها، نصب کنتور 
هوشمند، پر کردن چاههای غیر مجاز جزو این طرح هستند 

که هر کدام فرآیند سخت و خاص خود را دارد.
وی بیان کرد: 13 طرح در زمینه تعادل بخشی تعریف شده 
است که حدود سه مورد از آنها بر عهده سازمان جهاد کشاورزی 

است و بقیه موارد بر عهده آب منطقه گذاشته شده است.
مدیر عامل آب منطقه ای اســتان اصفهان با بیان اینکه 
به دلیل نبــود آب در رودخانه زاینده رود حفاری چاه های غیر 
مجاز افزایش پیدا کرده است گفت: اصلاح و تعدیل پروانه ها 
که مورد اعتراض بیشــتر کشاورزان بویژه در شهرستان های 
اردستان، نطنز و کاشان قرار گرفته بدلیل این است که ضریب 

تعدیل در این نقاط خیلی زیاد است.
وی خاطرنشان کرد: ضریب تعدیل توسط آب منطقه ای 
مشخص نمی شود و بر اساس مطالعاتی که توسط وزارتخانه 
انجام شده و بر اساس ضخامت آبخوان ها و افت شدید آبخوان 

در هر دشتی ضریبی را اعلام کرده است.
مدیر عامل آب منطقه ای اســتان اصفهان گفت: میزان 
ذخیره ســد زاینده رود به عنوان منبع اصلی تامین آب استان 

اصفهان با کاهش چشــمگیری روبروست و در زمان حاضر 
ذخیره مخزن این سد به 163 میلیون مترمکعب رسیده است.

وی با بیان اینکه مقدار ورودی و خروجی از سد به ترتیب 
هشت و 12 مترمکعب بر ثانیه است ادامه داد: از ابتدای سال 
آبی جاری )اول مهر سال 1۴00 تا کنون( در چلگرد به عنوان 
منبع تامین آب زاینده رود 385 میلی متر بارش گزارش شده 

است.
ساســانی اضافه کرد: سال گذشــته در چنین روزی ۴16 
میلیمتر بارندگی داشتیم درحالی که میزان بارش متوسط بلند 

مدت در کوهرنگ 553 میلیمتر است.
وی افزود: بارش ها نسبت به سال گذشته هفت درصد و 
نسبت به متوسط بلند مدت 30 درصد کاهش پیدا کرده در 
حالیکه میزان ذخیره آب سد زاینده رود در متوسط بلند مدت 
615 میلیون متر مکعب اســت. مدیــر عامل آب منطقه ای 
استان اصفهان با اشــاره به اینکه در زمان حاضر با کاهش 
چشمگیر بارش و حجم مخزن سد زاینده رود مواجه هستیم 
اظهار داشت: نبود توازن بین منابع و مصارف مشکل اساسی 
حوضه زاینده رود اســت در دهه های اخیر بارگذاری بیش 

از حــد روی منابع آب های ســطحی و آب های زیر زمینی 
انجام شده است.

وی تاکید کرد: منابع آبی اســتان محدود، اما مصارف در 
بخش های کشاورزی، آشامیدنی و صنعت نا محدود است.

جلسه شورای اسلامی استان اصفهان با حضور 2۴ نفر از 
نمایندگان شهرستان های استان در این شورا برگزار شد؛ در 
این جلســه مدیرکل آب منطقه ای استان اصفهان نیز برای 
پاســخ به سووالات اعضای شورای اســلامی استان حضور 

داشت.
همچنین معاون شرکت آب منطقه ای اصفهان با اشاره 
به اینکه بر اساس برداشت ها در سال های گذشته و کاهش 
نزولات آســمانی، در اصفهان 39 سانتی متر افت سطح آب 
داریم، گفت: اردســتان اولین دشت در کل کشور بود که به 
صورت پایلوت طرح کنتور هوشــمند برای چاه ها اجرا شد 
که اجرای موفق این طرح، در کاهش کمتر شــیب ســطح 

آب مؤثر بود.
بیش از ســه هزار و 500 نفر در اســتان اصفهان عضو 

شوراهای شهر هستند.

۸۳۰۰ چاه غیرمجاز بسته شدند

افت 39 سانتی متری سطح آب در اصفهان اتمام فاز یک طرح نور خدمت 
در شهرستان چادگان

به گزارش روابط عمومی شــرکت توزیع برق اســتان 
اصفهــان، مجتبی یــادگاری مدیر امور برق شهرســتان 
چادگان از اتمام فاز یک طرح نور خدمت در 12 روســتای 
بخش چنارود شمالی وجنوبی به تعداد 115 دستگاه چراغ 
ال ای دی و جایگزینی با چراغ های 50 وات بخار ســدیم 
خبر داد و گفت هدف از این اقدام بهسازی روشنایی معابر 
روستاها، مدیریت واصلاح مصرف برق دربحث روشنایی 
معابر، ســرعت بخشی به خدمات رســانی در راستای رفع 
خاموشی ها، کاهش هزینه های نگهداری و تعمیرات با توجه 
به نرخ خرابی پاییــن چراغ های ال ای دی، کاهش اثرات 
زیان آور زیســت محیطی با هدف حذف لامپ های گازی 
بخار جیوه و بخار سدیم و بهبود کیفیت روشنایی و پخش 
نور در معابر عنوان کرد. مهندس یادگاری افزود: این طرح 

با اعتباری بالغ بر 1200 میلیون ریال اجرا گردیده است.

وضعیت تولید و ذخایر گوشت 
قرمز، مرغ و تخم مرغ مطلوب 

است
وزیر جهاد کشــاورزی گفت: وضعیــت تولید و تامین 
ذخایر گوشــت قرمز، مرغ و تخم مرغ مطلوب اســت و با 
افزایش عرضه و بازرســی ها، تنظیم بازار شب عید انجام 
خواهد شد. به گزارش ایسنا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
وزارت جهاد کشاورزی، ســیدجواد ساداتی نژاد در حاشیه 
بازدید از کشــتارگاه دام احسان ری در استان تهران اظهار 
کرد: بارگذاری نهاده های دامی در ســامانه بازارگاه در دی 
ماه به پایان رسیده و به طور کامل یک میلیارد دلار دی ماه 
تامین شده و مشکلی از این بابت وجود ندارد. وی با اشاره 
به این که در حال تمهید بارگذاری و تامین نهاده های دامی 
و تامیــن ارز آن در بهمن ماه هســتیم، گفت: از این بابت 
هیچ نگرانی در حوزه دام و طیور نداریم؛ نشست های بسیار 
نزدیک و خوبی از ماه گذشته با اتحادیه های صنعت دام و 
طیور و عشایری برگزار کرده ایم و نظارت کامل در حوزه دام 
روستایی داریم. ساداتی نژاد خاطرنشان کرد: برای این که 
عزیزان ما دغدغه ای در تامین سرمایه در گردش نداشته 
باشند، دامدار کارت با کمک بانک کشاورزی در کشور بین 
دامداران توزیع می شــود. وزیر جهاد کشاورزی گفت: در 
بحث مربوط به تامین گوشت با تصمیمات گرفته شده تا 
شب عید روزانه در فاز اول برای شهر تهران کشتار 2000 
راس دام ســبک و 200 راس دام ســنگین تمهید شده تا 
شب عید بازار به طور کامل تحت کنترل باشد که روند کار 
بسیار خوب در حال انجام است. وی افزود: از محل ذخایر 
شــرکت پشتیبانی امور دام در دام زنده و بخش خصوصی 
ایــن کار در حال انجام اســت و فراوانــی خوبی در حوزه 
گوشت قرمز سبک و سنگین داریم و هیچ مشکلی نداریم، 
هر جای کشور هم که لازم باشــد با اعلام سازمان های 
جهاد کشاورزی و یا استانداران، شرکت پشتیبانی امور دام 
از ذخیره لازم برای تامین برخوردار اســت. ســاداتی نژاد 
خاطرنشان کرد: ما دارای دام مازاد در کشور هستیم بنابراین 
هیچگونه نگرانی از این بابت وجود ندارد و این تنظیم بازار 
قیمت را هم به صورت تنظیم بازاری پیش خواهد برد. وی 
بــا بیان این که در زمینه مرغ و تخم مرغ هم با تمهیدات 
انجام شده هیچ نگرانی وجود ندارد، تصریح کرد: در راستای 
حمایت از تولید تا روز گذشته 13 هزار و 500 تن مرغ مازاد 
بازار توسط شرکت پشتیبانی امور دام خریداری شده تا در 
زمان لازم برای کنترل قیمت به بازار عرضه شــود. وزیر 
جهاد کشاورزی با اشاره به این که ذخایر کشور در وضعیت 
بســیار مناســبی قرار دارد، اظهار کرد: قیمت ها در سایت 
وزارت جهاد کشاورزی است و بر اساس آن مردم می توانند 
قیمت بازار را رصد کنند. وی با بیان این که در حال حاضر 
کل زنجیره تولید تا بازار محصولات کشــاورزی در اختیار 
وزارت جهاد کشاورزی است، گفت: هفته گذشته رزمایشی 
در زمینه بازرسی بازار در کشور برگزار شد و از هفته آینده 
با توجه به نزدیک شدن به ایام سال نو، بازرسی ها دو برابر 
خواهد شد. ساداتی نژاد با تاکید بر این که نظارت مناسبی 
بر بازار محصولات کشاورزی خواهیم داشت، تصریح کرد: 
هیــچ کمبودی نداریم و با هرگونه اقدام واســطه گری و 
دلالی برخورد می شــود. وی با اشــاره به این که به اندازه 
کافی ذخایر راهبردی وجود دارد و مشکلی در تنظیم بازار 
نداریم، خاطرنشــان کرد: با ایــن عرضه قطعا تنظیم بازار 
انجام خواهد شــد. از مردم عزیز هم درخواست می کنیم 
هر گونه تخلفی را در قیمت می بینند، به سامانه هایی که 
تمهید شده، گزارش کنند. ساداتی نژاد اضافه کرد: ما تنظیم 
بازار عید امسال را با کمک بخش خصوصی و اتحادیه ها و 
تشکل ها انجام خواهیم داد، بنابراین تنظیم بازار امسال از 
قدرت و ثبات بیشتری برخوردار خواهد بود. وی با بیان این 
که اعتقاد ما این است که عموم اتحادیه ها و تشکل های ما 
سالم و حامی و در کنار مردم هستند، یادآوری کرد: در حال 
حاضر بخش خصوصی در کنار شرکت پشتیبانی امور دام به 
خوبی نقش آفرینی می کند. وزیر جهاد کشاورزی با اشاره 
این که بر اساس سیاست وزارت جهاد کشاورزی در دولت 
سیزدهم، حوزه کشــاورزی حوزه ای تجاری و اقتصادی 
است، گفت: واردات و صادرات خون اقتصاد است و با تسلط 
کاملی که بر بازار داریم، هیچ ممانعتی با واردات و صادرات 
در محصولات کشــاورزی نداریم. وی ادامه داد: چون این 
سیاســت را جدید شــروع کرده ایم، ممکن است برخی با 
نگاه ســوداگری بخواهند از این فضا در بازار سوء استفاده 
کنند که با ذخایری که داریم اجازه چنین کار را نمی دهیم؛ 
بخش خصوصی هم در کنار دولت قرار دارد. ســاداتی نژاد 
گفت: دام مازاد در کشــور داریم؛ بنابراین هم صادرات دام 
مازاد انجام می شود و هم عرضه در داخل به اندازه کفایت 
وجود دارد و هر وقت هم نیاز به واردات داشــته باشیم در 
حوزه گوشت قرمز، انجام می شود و محدودیتی وجود ندارد 
 ولــی طبیعتا تا در داخل تولید هســت ما نیازی به واردات 

نخواهیم داشت.

   خبر   خبر

صادرات اصفهان نیازمند 
توسعه مقاصد پروازی

برقراری   : گفت  اصفهان  استان  گمرک  کل  مدیر 
و عمان  روسیه، کویت  به  این خطه  از  پرواز مستقیم 
اما هیچگونه  به عنوان مقاصد صادراتی ضروری است 
رسول  است.  نشده  انجام  زمینه  این  در  ریزی  برنامه 
کوهستانی پزوه در گفت و گو با ایرنا افزود: در صورت 
برقراری پرواز به روسیه می توان کالاها و محصولات 
گلخانه ای این استان را به راحتی به آن کشور منتقل 
کرد. وی با اشاره به پروازهای بین المللی از اصفهان 
اضافه کرد: در زمان حاضر هشت پرواز به نجف، هفت 
پرواز به ترکمنستان، 2 پرواز به دوحه و 2 پرواز به دوبی 
پزوه خاطرنشان کرد: مقرر  انجام می شود. کوهستانی 
شده بود که شرکت های هواپیمایی بیشتری از 2 سال 
گذشته در اصفهان مستقر شوند اما هیچ اقدامی در این 
زمینه انجام نشده است. وی گفت: پرواز به عمان هم 
باید انجام شود تا زمینه صادرات به این کشور هم فراهم 
شود. به گفته وی، مراکز اصلی شرکت های هواپیمایی 
در شیراز مستقر شده و اقدامات خوبی در دیگر استان ها 
حالی  در  است  شده  انجام  صادرات  توسعه  زمینه  در 
توسعه  راستای  در  ترمینال  کارگو  ظرفیت  از  باید  که 
صادرات از این استان استفاده شود. مدیر کل گمرک 
دلمه ای  فلفل  تن   200 روزانه  افزود:  اصفهان  استان 
از اصفهان به روسیه صادر می شد که در زمان حاضر 
با مشکل مواجه شده باید این مشکل با کمک طرف 
با سرعت برطرف شود در حالی که 70 درصد  مقابل 
و  اصفهان  استان  از  روسیه  به  این محصول  صادرات 
است.  بوده  دیگر  استان های  به  مربوط  آن  درصد   30
پایانه های بارهوایی)کارگو ترمینال( فرودگاه بین المللی 
شهید بهشتی اصفهان در زمینی به مساحت بیش از 2 
هزار متر مربع و با اعتبار بیش از یک میلیارد و 200 
میلیون تومان توسط اتحادیه تولید و صادرکنندگان میوه 
بهشتی  المللی شهید  بین  فرودگاه  در  اصفهان  استان 
این  از  بار  و  احداث شده است. ظرفیت صادرات کالا 
پایانه به گفته مسوولان در طول هفته  70 تُن تخمین 

زده شده است.

عدم استفاده از سوخت 
مازوت در نیروگاه اصفهان

نیروگاه  اصفهان با نیمی از ظرفیت و بدون سوخت 
مازوت فعال است. به گزارش دفتر روابط عمومی، عباس 
کریمی مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق اصفهان 
از  استفاده  امکان  اساسا  گفت:  خبر  این  بیان  ضمن 
مازوت در نیروگاه اصفهان وجود ندارد زیرا از سال 1393 
از سوی  شده  پلمپ  اصفهان  نیروگاه  مازوت  شیرهای 
دیگر این نیروگاه، هم به لحاظ فنی و اقتصادی و هم به 
لحاظ اجتماعی و زیست محیطی، هیچ تمایلی به استفاده 
از مازوت ندارد. کریمی افزود: در روزهای اخیر به دلیل 
اولویت  افت فشار گاز و در  به طبع آن،  کاهش دما و 
شرکت  کشور،  سطح  در  خانگی  مصارف  داشتن  قرار 
گاز، قادر به تامین گاز کافی برای نیروگاه نبوده ولی با 
این حال تاکنون از سوخت مازوت در نیروگاه اصفهان 
استفاده نشده است و سازمان حفاظت محیط زیست بر 
گازهای خروجی از دودکش های نیروگاه اصفهان نظارت 
کامل دارد و خروجی آنها در محدوده مجاز استانداردهای 
زیست محیطی است. وی خاطرنشان کرد تیمی شامل 
مقامات بهداشتی، معاون محیط زیست، معاون بهداشت 
و درمان و معاون علوم پزشكی، اول دیماه به طور سرزده 
در نیروگاه اصفهان حضور یافتند و ضمن بازدید و تائید 
پلمپ والوهای مازوت این نیروگاه از عدم مصرف مازوت 
در فرآیند تولید برق در نیروگاه اصفهان، اطمینان حاصل 
کردند. مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق اصفهان از 
مردم درخواست کرد با صرفه جویی در مصرف گاز، در 
تامین سوخت پاک برای نیروگاه های کشور مشارکت 
کنند. گفتنی است هاله سفید رنگی که از نیروگاه اصفهان 
متصاعد می شود صرفاً بخار آب سیستم خنک کننده 
برج های تر )مرطوب( نیروگاه می باشد و در تمام فصول 
سال هم وجود دارد ولی در فصل سرما و سردی هوا قابل 

مشاهده می باشد.

مشوق های جذاب در انتظار 
مشترکان کم مصرف برق

به  توجه  با  نیرو گفت:  وزارت  انرژی  و  برق  معاون 
اینکه بیش از 75 درصد از مشترکان خانگی زیر الگو برق 
مصرف می کنند، طبق مصوبه دولت، مشترکان می توانند 
با دقت در مصرف برق از مشوق های جذاب استفاده کنند، 
در حالی که به هیچ عنوان از رفاه آنها کاسته نمی شود. 
به گزارش ایسنا، همایون حایری در برنامه ای تلویزیونی 
اظهار کرد: به طور مثال، آن دسته از مشترکان خانگی که 
در ماه های گرم سال نسبت به دوره مشابه سال گذشته 
کمتر برق مصرف کنند و میزان استفاده برق آنها زیر 
الگوی تعریف شده باشد، مشمول تشویق های مصوبه 
هیئت دولت خواهند شد. وی ادامه داد: مهمترین هدف 
است،  برق  مصرف  بهینه سازی  دولت،  هیئت  مصوبه 
این  در  مشترکان  بیشتر  که  عادی  مناطق  در  بنابراین 
بخش ها سکونت دارند، الگوی تعیین شده 200 کیلووات 
ساعت در ماه های غیرگرم و 300 کیلووات ساعت در 
ماه های گرم است که نیازهای مصرف برق یک خانوار 
را به صورت کامل پوشش می دهد. حایری با اشاره به 
اینکه بخش کمی از مشترکان مصرف بالاتر از الگو دارند، 
تصریح کرد: این گروه تاکنون از یارانه بیشتری بهره مند 
می شدند که بر اساس مصوبه جدید، از این پس یارانه 
نیز  است  لحاظ شده  برای کل مشترکان  که  یکسانی 
به آنها تعلق خواهد گرفت و مشترکان پرمصرف بابت 
مصرف بیشتر از الگو، هزینه بیشتری باید پرداخت کنند. 

بهره برداری از طرح های اجرایی حوضه 
زاینده رود تا 5 سال آینده

تعداد مشترکین اصفهان از مرز یک 
میلیون ۹۷۰ هزار مشترک عبور کرد

رئیس حوضه آبریز رودخانــه زاینده رود و حوضه های 
جنوب غربی گفت: طرح های اجرایی در حوضه زاینده رود 
در اســتان های اصفهان و چهارمحال بختیاری در صورت 
تامین منابع مالی طی 5 سال آینده به بهره برداری می رسد.
هوشــنگ ملائی با اشــاره به اینکه بحــث مطالعات 
شناخت حوضه بیش از یک دهه با مشارکت کشور آلمان 
و با همکاری شــرکت های آب منطقه ای اصفهان و چهار 
محال و بختیاری انجام شــده است، اظهار کرد: حکمرانی 
آب باید با شــفافیت، عدالت، رعایت حقوق همه مصرف 
کنندگان انجام شــود و در این مسیر هدف احیا زاینده رود 

است.
وی افزود: در تصویب مطالعات جامع برای آب شرب، 
محیط زیست و بهداشت موضوع باز تخصیص مطرح است 
و در راستای معیشــت کشاورزان نیز باید در سطح ملی و 

کلان تصمیم گیری شود.
به گزارش ایسنا، رئیس حوضه آبریز رودخانه زاینده رود 
و حوضه های جنوب غربی کشــور ادامه داد: واقعیت این 
اســت که در این حوضه بارگذاری مصارف بیش از توان 

اکولوژیکی حوضه اســت و در ســال های کــم بارش و 
خشکسالی فشار وارد بر منابع افزون می شود.

وی اضافه کرد: در این زمینه نیاز اســت یک ســری 
طرح های اصلاحی با هم پیــش بروند از جمله در بخش 
صنعت برداشت از آب سطحی جابجا شود و استفاده از آب 
دریا در دستور کار قرار گیرد و در بخش کشاورزی با در نظر 
گرفتن حقابه ها و طومار تغییر الگوی کشت و کشت های 

جایگزین مد نظر قرار گیرد.
ملایی خاطرنشان کرد: مدیریت یکپارچه سازی حوضه 
زاینده رود در برنامه های کوتاه مدت و دراز مدت در کارگروه 
احیای زاینده رود به تصویب رسیده است و این کارگروه به 
ریاست معاون رئیس جمهور در جلسات مختلف نقشه راه 
احیــای زاینده رود را تصویب کرده که در بهار امســال در 

شورای عالی آب نیز تصویب شد.
وی بــا بیان اینکه اقدامات انجام شــده باید مبتنی بر 
نقشــه راه باشــد، گفت: طرح های اجرایی در استان های 
اصفهان، یزد و چهار محــال و بختیاری با محوریت این 

مصوبات در حال انجام است.

مصرف بهینه و منطقی گاز طبیعی درسطح استان بویژه 
در ادارات دولتی بســیار ضروری است. در جلسه شورای 
اداری استان در دولت سیزدهم به ریاست استاندار اصفهان 
کــه با حضور مدیران دســتگاه های اجرایی، شــهرداران 
مناطق، نمایندگان مجلس، نیروی انتظامی و سپاه صاحب 
الزمان )عج( برگزار گردیــد به رعایت الگوی مصرف گاز 
تاکید شد.به گزارش اصفهان امروز، سید مصطفی علوی، 
مدیرعامل این شــرکت، در این جلسه گزارشی در زمینه 
وضعیت گازرسانی در استان ارائه داد و گفت: با اجرای 27 
هزار کیلومتر شبکه گذاری شهری و روستایی و نصب بیش 
از یک میلیون و 110 هزار علمک در حال حاضر 112 شهر 
و 1065 روســتا زیر چتر گازرسانی قرار دارند و در مجموع 
99.5 درصد جمعیت استان بهره مند از گاز طبیعی هستند.

مهندس علوی یادآور شد: تعداد مشترکین استان از مرز 
یک میلیون 970 هزار مشــترک عبور کرده و هم اکنون 
حدود 10 هزار مشــترک صنعتی در سطح استان از نعمت 
گاز بهره مند هستند.مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، 
اظهار داشت: ســالانه حدود 22 میلیارد مترمکعب گاز در 

ســطح استان به مصرف می رسد و امسال نسبت به سال 
گذشته مصرف گاز 10 درصد افزایش یافته است.

علوی با اشاره به اینکه امسال تعدادی مشترک به جمع 
مشترکین استان اضافه گردید، افزود: یکی از دلایل افزایش 
مصرف گاز در اســتان اجرایی نشدن بخشنامه  های صادر 
شــده در ادارات دولتی در بحث صرفه جویی در مصرف 
گاز اســت که متاسفانه سیستم قدیمی گرمایشی بسیاری 
از ادارات و ساختمان های فرسوده باعث شده مصرف گاز 
افزایش یابد.وی، در راستای اجرای ماده ۴3 قانون بودجه 
اظهار داشت: با توجه ماده ذکر شده و همچنین بخشنامه 
صادره از طــرف معاون اول رئیس جمهور، ادارات موظف 
شده اند 10 درصد از مصرف گازطبیعی را نسبت به سا ل 

1399 کاهش دهند.
مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، گفت: با شروع 
فصل سرما، تیم پایش انرژی این شرکت یک هزار و 71۴ 
مورد از موتورخانه های ادارات را مورد بازدید و بررسی قرار 
داده و بــه اداراتی که مغایر با الگوی مصرف یا موتورخانه 

معیوب داشته اند تذکر و برخورد قانونی شده است.

مدیر امور برق شهرستان نایین گفت: هم اکنون 35 نیروگاه 
خورشــیدی با ظرفیت هزار و 155 کیلو وات در این منطقه 
فعالیت دارد که 98 کیلو وات از این ظرفیت متعلق به مولدهای 

خانگی است.
اســماعیل محمدی نصیری در گفت وگو با ایرنا افزود: از 
ابتدای امسال تاکنون پنج نیروگاه خورشیدی به ظرفیت 58 
کیلووات در نایین راه اندازی شــده است و قرار است تا پایان 
امســال ۴1 نیروگاه با ظرفیت حدود هزار و ۴00 کیلووات به 
همراه نیروگاه یک مگاواتی به بهره برداری رسید و همچنین 
از ابتدای طرح خرید تضمینی بــرق تولیدی از نیروگاه های 
خورشیدی در این شهرستان بیش از 6 هزار مگاوات ساعت 

برق از مشترکان خریداری شده است.
مدیر امور برق شهرستان نایین بیان کرد: هزینه زیرساخت 
بــرای تولیدهر یک کیلو وات در نیروگاه خورشــیدی حدود 
18 میلیون تومان هزینه دارد و نیروگاه یک مگاواتی توســط 
سرمایه گذار بخش خصوصی با 18 میلیارد تومان سرمایه گذاری 

در حال انجام است.
نصیری بابیان اینکه بیش از 60 نفر متقاضی احداث نیروگاه 
خورشیدی در نایین هســتند، افزود: نیروگاه های خورشیدی 
خانگی در شهرستان ماهانه به طور میانگین 2 میلیون تومان 

برای مردم درآمد دارد.
وی خاطرنشان کرد: اســتفاده از انرژی خورشیدی برای 
تأمین برق خانه ها، چند ســالی است در دستور کار قرارگرفته 
و به گفته مســوولان امسال 180 مگاوات ساعت برق از این 

طریق تولیدشده است.
نصیری اظهار داشت: شهرستان نایین با دارا بودن اقلیم  
کویری شاهد تعداد روزهای آفتابی زیادی در طول سال است؛ 
ظرفیتی که می تواند به توســعه استفاده از انرژی خورشیدی 

منجر شود. مدیر امور برق شهرســتان نایین افزود: استفاده 
از ظرفیت نیروگاه های خورشــیدی علاوه بــر پاک ماندن 
محیط زیست از هدر رفت سوخت های فسیلی به عنوان یک 

منبع مهم تولید انرژی خدادادی جلوگیری می شود.
وی همچنین با اشاره به اصلاح و بهسازی شبکه توزیع 
برق در شهرستان گفت: 120 کیلومتر شبکه برق شهرستان 

نایین نیازمند اصلاح و بهسازی است.
مدیر امور برق شهرســتان نایین افــزود: برای اصلاح و 
بهسازی 120 کیلومتر شبکه برق شهرستان نایین بیش از 10 

میلیارد تومان نیاز است.
نصیری ادامه داد: درمجموع ۴66 کیلومتر شــبکه فشار 
ضعیف در شهرســتان وجود دارد که از این رقم 1۴0 کیلومتر 
آن به کابل خود نگهدار تبدیل شــده و 320 کیلومتر آن نیز 

باقی مانده است.
وی گفت: 1۴0 کیلومتر طی 10 ســال گذشته اصلاح و 

بازسازی شده است.
نصیری افزود: هزینه کابل و اجرای 320 کیلومتر در حدود 

30 میلیارد تومان هزینه دارد.
وی گفت: قرار اســت تا آذر ســال آینده حدود 10 هزار 
کیلومتر از سیم های مسی شبکه فشار ضعیف سطح استان 
تبدیل به کابل خود نگهدار شود که در فاز اول 30 کیلومتر از 

این طرح در شهرستان نایین آغازشده است.
مدیر امور برق شهرستان نایین تصریح کرد: امسال بیش 
از پنج کیلومتر شبکه فشار ضعیف برق با 600 میلیون تومان 
هزینه، اصلاح و بهسازی شده است و تا پایان سال جاری به 

170 کیلومتر افزایش خواهد یافت.

وی افزود: ضریب امنیتی بالا، کاهش تلفات، تأمین برق 
پایدار، نوســازی شبکه، بهبود مبلمان شــهری و روستایی، 
طول عمر طولانی شــبکه )30 تا ۴0 سال( کاهش سرقت و 
جمع آوری انشعابات غیرمجاز ازجمله مزیت های اصلاح شبکه 

ضعیف برق است.
نصیری بابیان اینکه بهسازی و اصلاح شبکه برق نایین 30 
درصد پیشرفت دارد افزود: جابه جایی و مقاوم سازی پایه های 
برق در معابر روستایی، تأمین ولتاژ مطمئن مشترکان، اصلاح 
فرسودگی شبکه برق، توسعه شبکه و تأمین برق متقاضیان 
جدید انشــعاب از اهدافی است که با نگاهی جامع محور در 

بازه های زمانی مشخص انجام می شود.
وی با اشاره به هوشمند سازی کنتورهای مشترکان گفت: 
در 2 سال اخیر 5۴2 کنتور برق در شهرستان نایین هوشمند 

سازی و نصب شده است.
مدیر امور برق شهرستان نایین افزود: با این آمار درمجموع 
70 درصد انرژی مصرفی مشترکان به صورت هوشمند قرائت 

می شود.
نصیری هــدف از اجرای این طرح را از بین بردن خطای 
انســانی با قرائت از راه دور، استفاده از اطلاعات کنتورها در 
طرح های گذر از پیک، مشاهده میزان بار مصرفی مشترکان، 
مشاهده وضعیت لحظه ای پارامترهای شبکه مشترک و پایش 
اطلاعات توان مصرفی مشــترکان در بازه های مختلف بیان 

کرد.
هم اینک 26 هزار مشترک نایینی در بخش های مختلف 
اداری، خانگی، تجاری، صنعتی و کشاورزی از خدمات شرکت 
برق برخوردارند که از این مجموع حدود 20 هزار مشــترک 
خانگی، سه هزار تجاری و سه هزار صنعتی، تجاری و عمومی 

هستند.

۳5 نیروگاه برق خورشیدی در شهرستان کویری نایین دایر است
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ورزش
 منهای فوتبال   خبر کوتاه

ساکت و نویدکیا؛ زوجی با 
وظایف مشخص

هواداران تیم فوتبال ســپاهان امیدوارند در دومین سال 
همکاری محرم نویدکیا و محمدرضا ســاکت، ششــمین 
قهرمانی لیگ برتر را جشــن بگیرند. پس از پایان همکاری 
امیرقلعه نویی و ســپاهان، یکــی از مهم ترین دغدغه های 
هواداران ســپاهان انتخــاب مدیرعاملی بود کــه توانایی 
بازگرداندن طلایی پوشان به روزهای طلایی دهه هشتاد را 
داشته باشد و در شرایطی که چندین و چند گزینه برای هدایت 
باشگاه سپاهان نامشان بر سر زبان ها افتاد، تنها محمدرضا 
ساکت بود که توانست اقبال عمومی را در میان هواداران به 
دســت بیاورد و برای بازگرداندن طلایی پوشان به روزهای 
اوج دهه هشــتاد کارش را دوبــاره در اصفهان پس از یک 
دهه حضور در سازمان لیگ و فدراسیون آغاز کند. دراین بین 
نخستین چالش محمدرضا ســاکت انتخاب سرمربی بود و 
درحالی که از گزینه های خارجی برای هدایت سپاهان نام برده 
می شد، او دست به کار بزرگ و پرریسکی زد و محرم نویدکیا 
که پس از خداحافظی چند ســالی از فوتبال دور شده بود را 
پس از مذاکرات طولانی با شماره چهار سابق طلایی پوشان 
که رفتارهای خاص و ســخت  گیرانه خاص خود را نیز دارد، 
به عنوان سرمربی جدید تیم معرفی کرد و در ادامه با اضافه 
کردن علیرضا مرزبان کادر فنی خوبی برای حضور سپاهان در 
لیگ بیستم فراهم کرد. محرم نویدکیا در مصاحبه  های خود 
چندین مرتبه به رابطه خوبی که میان این دو رکن به عنوان 
سرمربی و مدیرعامل وجود دارد، اشاره کرد و مهم ترین ویژگی 
آن را مشخص بودن وظایف عنوان کرد؛ اینکه نه خودش با 
توجه به عملکرد خوب محمدرضا ساکت و تیمی مدیریتی 
باشگاه سپاهان درگیر مســائل مدیریتی است و نه مدیران 
باشگاه در مسائل فنی دخالت می کنند. سپاهان فصل گذشته 
اگرچه به عنوان نایب قهرمانی بسنده کرد ولی با 65 امتیاز در 
17 دوره از 20 دوره لیگ می توانست قهرمان مسابقات لقب 
بگیرد و امسال نیز علی رغم نتایج عجیبی که در چند هفته 
سپاهانی ها کسب کردند، دوباره به ریل موفقیت بازگشته اند و 
 امیدوارند با جبران امتیازاتی که ازدست رفته، بار دیگر به صدر 

جدول بازگردند.

ذوب آهن از کمبود مهاجم 
گلزن رنج می برد

چهارده هفتــه از رقابت های لیگ برتر سپری شــده و 
ذوب آهن با 17 امتیاز نســبت به فصول اخیر عملکرد نسبتا 
خوبی را از خود به جای گذاشــته اســت. سه فصل از شروع 
اتفاقات عجیب و روند متفاوت ذوب آهن اصفهان در فوتبال 
ایــران می گذرد، تیمی که پــس از نایب قهرمانی در فصل 
هفدهم به یک باره اسیر تغییرات مدیریتی متعددی و به دنبال 
آن تغییــرات بیش ازحد در کادر فنی شــد و به تاریک ترین 
روزهای تاریخ خود پا گذاشــت. ذوبی ها دو فصل قبل را در 
روزهای تاریک سپری کردند اما با آمدن مهدی تارتار امیدها 
رنگ و بوی دیگر گرفت. مربی با رزومه فوتبال کشــورمان 
باوجود تغییرات زیاد در شــاکله تیم و نوسانات مقطعی این 
روزها گاندوها را به یک ثبات نســبی رســانده است اما به 
نظر می رسد با تغییرات جزئی در نیم فصل رقابت ها می تواند 
روزهای بهتری را هم برای سبز پوشان رقم بزند. ذوب آهن در 
فصل بیست ویکم و تا هفته چهاردهم با مهدی تارتار موفق به 
کسب پنج پیروزی و دو تساوی شده و هفت شکست را نیز 
در کارنامه اش ثبت کرده است، گاندوها در این چهارده هفته 
تنها هشــت بار موفق به گشودن دروازه حریفان شدند و 13 
بار هم دروازه شان را بازشده دیده اند. ذوب آهن در درجه اول 
یک خط حمله کم زهر داشته و فقط هشت گل به ثمر رسانده 
آن هم در چهارده هفته؛ تیم تارتار شش گلزن متفاوت داشته 
که در این آمار مهاجمان ذوب آهن فقط نیمی از آن را بر عهده 
داشته اند، چهار گل دیگر توسط دو مدافع و دو هافبک به ثمر 
رسیده است. تارتار بعد از امتحان سیستم و تاکتیک های متعدد 
و انجام آزمون وخطاها به نظر می رسد دیگر سیستم مدنظرش 
را پیداکرده و می داند کجا و چگونه از داشــته هایش استفاده 
کند، همان کاری که در چند هفته گذشته انجام داد و به سه 
پیروزی در لیگ و حذفی هم رسید. ذوب آهن در این فصل در 
90 درصد دیدارها با ترکیب 2-5-3 بازی می کند و اگر تارتار 
بخواهد با همین سیستم پیش برود بدون شک به حداقل یک 
 مهاجم، یک هافبک خلاق و یک وینگر سرعتی و تکنیکی

 نیاز دارد.

عدم ثبت شکایت فولاد از ۲ 
مدافع استقلال

فرشید سمیعی در حاشیه جلسه کمیته استیناف گفت که 
فولاد از مرادمند و یزدانی شکایت نکرده است. پس از بازی 
استقلال و فولاد بود که بحث پیرامون شکایت باشگاه اهوازی 
نسبت به حضور سیاوش یزدانی و حسین مرادمند 2 بازیکن 
آبی ها مطرح شد. فولادی ها اعتقاد داشتند دو مدافع یادشده 
مشمول خدمت ســربازی بوده و حضور آن ها در استقلال 
غیرمجاز اســت. فرشید سمیعی معاون حقوقی استقلال در 
حاشیه جلسه کمیته استیناف و رسیدگی به پرونده بازیکن 
گابنی گل گهر، درباره وضعیت پرونده شکایت فولاد از یزدانی 
و مرادمند پاسخ داد: نامه ای که باشگاه فولاد به سازمان لیگ 
ارسال کرده، شکوائیه نبود بلکه درخواست استعلام بوده است. 
این باشگاه در ذیل نامه اشاره کرده بود که هیچ گونه اتهامی را 
متوجه باشگاه استقلال نمی داند و این یک شکوائیه نیست. او 
ادامه داد: در شکوائیه باید اتهام، متوجه کسی شود. ازاین رو نیز 
ســازمان لیگ جواب این نامه را نداد و اعلام کرد ما مکلف 
نیستیم پاسخ استعلام ها را بدهم. چون اگر پاسخ استعلام فولاد 
را بدهیم، سایر باشگاه نیز استعلام سایر باشگاه ها را می خواهند 
و قصد دارند مدارک یکدیگر را ببینید. سمیعی در پایان گفت: 
سازمان لیگ اعلام کرد اگر کسی مدعی است، باید شکایت 
کند و چون فولاد در مدت قانونی برای شــکایت را از دست 
 داد درنتیجه هیچ شــکایتی از طرف فولاد علیه اســتقلال

 ثبت نشده است.

فرار بزرگ گیتی پسند در لیگ 
برتر فوتسال

تیم فوتســال گیتی پســند در هفته هفدهم لیگ برتر 
برابر فولاد زرندایرانیان پیروز شــد. دیدار 2 تیم گیتی پسند 
اصفهــان و فولاد زرندایرانیــان از هفته هفدهم لیگ برتر 
فوتســال مردان با برتری تیم فوتسال گیتی پسند به پایان 
رسید. تیم فوتســال گیتی پسند در چارچوب هفته هفدهم 
رقابت های لیگ برتر فوتســال مردان در ســالن پیروزی 
اصفهان میزبان تیم فولاد زرندایرانیان بود و در پایان بازی 
با نتیجه هفت بر 2 از ســد حریف خود گذشت تا همچنان 
در رده نخســت جدول رده بندی قرار گیــرد. این دیدار در 
شــرایطی برگزار شد که گیتی پســند با ۴0 امتیاز در صدر 
جدول رده بندی قرارگرفته بود و برای تداوم صدرنشــینی 
خود، باید از ســد فولاد زرند می گذشت. شاگردان کشاورز 
بــا این پیروزی ۴3 امتیازی شــده و با توجــه به پیروزی 
سپاهان مقابل مس سونگون، اختلافشان را با نزدیک ترین 
تعقیب کننده گیتی پســند به چهار امتیاز رسید. برای تیم 
گیتی پسند مسعود یوســف، علیرضا وفایی، فرهاد توکلی، 
مهدی کریمی، علی اصغر حسن زاده، سعیداحمد عباسی و 

طاها مرتضوی گلزنی کردند.

واکنش سرمربی سپاهان به 
حاشیه بازی با گنبد

سرمربی تیم والیبال سپاهان با اشاره به بازی پرحاشیه 
این تیم با تیم شــهرداری گنبد، گفت: از ست اول مشکلی 
که وجود داشت، مشــکل داوری و تصمیمات ایشان بود، 
برخی از اشــتباهاتی که صــورت گرفت باعث بر هم زدن 
تعادل و نظم بازی شــد، به طورقطع یکــی از دلایلی که 
بازی راکمی به حواشی کشــید همین مسئله داوری بود. 
رحمان محمدی راد درباره بازی پرحاشیه تیمش در مقابل 
شــهرداری گنبد که با برتری سه بردو سپاهان همراه بود، 
اظهــار کرد: بازی ازنظر فنی بازی بســیار خوبی بود و هر 
دو تیــم در زمین به خوبی جنگیدنــد، از عملکرد بازیکنانم 
راضی هســتم و حتی در دو ســتی هم که بازی را واگذار 
کردیــم، تمام تلاش خود را انجام دادیم. گنبد نســبت به 
دور رفت هماهنگ تر شــده بود و بــازی باکیفیت تری را 
نشــان دادند و شایسته برد در دو ستی که نتیجه گرفتند را 
داشتند، در ست پنجم هم باوجوداینکه از تیم ما جلو بودند 
تجربه بازیکنان خوب تیم نتیجه را به ســود ما تمام کرد. 
وی افزود: اما از ست اول مشکلی که وجود داشت، مشکل 
داوری و تصمیمات ایشــان بــود، داور خیلی از تصمیمات 
خط نگهداران را قبــول نمی کرد و تصمیم خود را اجرایی 
می کرد و موجب شد از همان ابتدا بازی، فشار زیادی تحمل 
کند و بعد ذهن کل بازیکنان، مربیان و حتی تماشاگران را 
درگیر تصمیمات خود کند و باعث شد تمرکز خوبی نداشته 
باشیم، در بازبینی فیلم بازی دیدیم برخی از اشتباهاتی که 
صورت گرفت باعث بر هم زدن تعادل و نظم بازی شــد، 
به طورقطع یکی از دلایلی که بازی راکمی به حواشی کشید 
همین مســئله داوری بود. سرمربی تیم والیبال سپاهان در 
ارتباط با اخطاری که از داور دریافت کرد، خاطرنشان کرد: 
اشتباهات داوری را می توانیم تا چند مورد بپذیریم؛ ست اول 
ما می توانســتیم پیروز میدان باشیم، اما زمانی که از همان 
ابتدای بازی می بینیم تصمیمات داوری موجب شــد بازی 
از دســت ما دربیاید، نه تنها من، بلکه همه بازیکنان داخل 
زمین به خود اجازه دادند که به داور اعتراض کنند، این گونه 
بگویم که در مقطعی همه به هم اعتراض می کردند، یعنی 
به داور، به ناظر و حتی تماشاگران هم اعتراض می کردند. 
وی تاکید کرد: من دوست دارم خودم کنترل کنم؛ اما من 
هم انسان هستم و احساسات و ظرفیتی دارم و برخی مواقع 
این اشتباهات آن قدر زیاد می شود که نمی توان ساکت ماند. 
آرزو می کنم، زودتر شــرایط اینکه داوران تنهایی قضاوت 
کنند از بین برود و ویدئو چک در تمامی سالن های مسابقه 
نصب شود و سال آینده نصب این سیستم الزام صددرصدی 
برای تمام تیم های حاضر در لیگ شود. محمدی راد درباره 
اخراج علیرضا مباشــری و محرومیت مجتبی میرزاجانپور 
گفــت: لحظات خاصــی را ما در زمیــن تجربه می کنیم، 
آســتانه تحمل ما هم حــدی دارد، بازیکــن و مربی در 
مسابقه شرایطی دارد و ممکن اســت از کوره در برود، در 
ایــن بازی داور هم ما را جریمه کرد که پذیرفتیم، اما واقعا 
موافق رای کمیته انضباطی در مورد میرزاجانپور نیستیم و 
اعتراض خود را اعلام کردیم و نامه ای به فدراسیون ارسال 
کرده و مدیرعامل باشگاه نیز پیگیر این مسئله بودند. وی 
افزود: واقعا شدت رای صادرشده که تنها براساس گزارش 
ناظر بوده را نمی فهمیم، گفته شــده میرزاجانپور از کلمات 

ناشایست استفاده کرده، این رای بسیار زیاد است.

قعرنشینی نماینده اصفهان در 
لیگ بیسبال

مرحلــه رفت فصــل جدید لیگ بیس بال کشــور که 
با شرکت 6 تیم در بوشــهر برگزار شد با صدرنشینی تیم 
سالار بوشهر به پایان رسید. لیگ بیس بال کشور با حضور 
تیم های طیف تهران، ســالار بوشــهر، مقاومت گیلان، 
خراســان رضوی، آرتان قم و اصفهان به مدت هفت روز 
برگزار شــد که درنهایت تیم ســالار با کسب چهار برد و 
یک باخت به عنوان صدرنشــین مسابقات معرفی شد. تیم 
خراســان رضوی به عنوان پدیده این رقابت ها هم صاحب 
چهار برد و یک شکســت شد ولی به دلیل باخت در بازی 
رودررو مقابل سالار بوشهر در جایگاه دوم ایستاد. تیم طیف 
تهران یکی دیگر از مدعیان این رقابت ها با کســب ســه 
پیروزی و دو باخت در ردیف سوم قرار گرفت. تیم مقاومت 
گیلان با دو برد و سه باخت در جایگاه چهارم جدول ایستاد 
و نماینده اصفهان با پنج باخت در انتهای جدول قرار دارد. 
این رقابت ها به میزبانی هیئت انجمن های ورزشی استان 
بوشهر و باشگاه بیس بال ســالار برگزار شد. دور برگشت 

لیگ بیس بال کشور اوایل سال آینده برگزار می شود.

تیم فوتبال ذوب آهن در هفته پانزدهم رقابت های لیگ 
برتر میزبان تیم گل گهر سیرجان است. به گزارش تسنیم، 
هفته پانزدهــم رقابت های لیگ برتــر، جام خلیج فارس 
امروز با برگزاری هشــت دیدار خاتمه می یابد که دریکی 
از رقابت ها تیم فوتبال ذوب آهن در ورزشــگاه فولادشهر 
میزبان تیم فوتبال گل گهر سیرجان است. ذوب آهن باید 
در آخرین دیدار خود در نیم فصل نخســت، به مصاف تیم 
گل گهر ســیرجان برود. دیداری ســخت و حساس که با 
توجه به شرایط امتیازی و جایگاه دو تیم در جدول، کسب 
سه امتیاز آن از اهمیت بالایی برخوردار بوده و نتیجه آن 
برای تیم های آلومینیوم اراک، مس رفســنجان، پیکان و 
فولاد نیز حائز اهمیت است. ذوبی ها در حالی آماده مصاف 
با شــاگردان قلعه نویی می شــوند که هفته گذشته مقابل 
نساجی شکســت خوردند تا بهترین فرصت برای بهبود 

جایگاهشان را از دست دهند. شاگردان تارتار از 1۴ بازی 
قبلی خود پنج برد، دو تساوی و هفت باخت به دست آورده 
و با 17 امتیــاز در رده دهم جدول جای گرفته و با توجه 
به فاصله کم امتیازی خود با تیم های صنعت نفت آبادان 
و هوادار، برای حفظ جایگاهــش چاره ای جز پیروزی در 
این دیدار ندارد. در آن ســو، تیم گل گهر سیرجان که پس 
از حکم کمیته انضباطی و کســر هفت امتیاز از این تیم، 
شرایط بدی پیداکرده بود، در هفته های اخیر روند خوبش 
را از سر گرفته و نتایج خوبی به دست آورده است. گل گهر 
هفته گذشــته هوادار را با نتیجه یک بر صفر شکست داد 
تــا به جمع تیم های بالای جدول بازگردد. گل گهر در 1۴ 
بازی قبلی خود پنج برد، پنج تســاوی و چهار شکست به 
دســت آورده و با 20 امتیاز در رده هفتم جدول ایســتاده 
اســت و با توجه به نزدیکی امتیازات تیم های رده چهارم 

تا یازدهم جدول، برای حفــظ و بهبود جایگاهش مقابل 
ذوب آهن محکوم به برد است. ذوب آهن محکوم به شکست 
دادن گل گهر سیرجان است؛ نتایج سینوسی ذوب آهن در 
فصل جاری باعث شده که تیم تارتار علی رغم بازی قابل 
قبولی که به نمایش می گــذارد، جایگاه خوبی در جدول 
نداشته باشد و برای رسیدن به نیمه بالایی جدول چاره ای 
جز پیروزی و کســب سه امتیاز کامل در بازی فرد ندارد. 
شاگردان تارتار علی رغم شکست هفته گذشته، برای بازی 
امروز شــرایط خوبی دارند و نمایش سبزپوشان در چهار 
بازی  قبلی  نشان دهنده تغییر سبک و سیستم بازی آن ها 
نسبت به گذشته اســت. ذوبی ها برخلاف هفته های اول 
فصل، ســعی در ارائه بــازی واکنش گرایانه ای دارند تا با 
تجمع بالای هافبک ها در میانه میدان و پرسینگ شدید 
بازیکنان حریف، کنترل توپ و میدان را در دســت گیرند 

و مانع شــکل گیری حملات تیم مقابل شوند. سبزپوشان 
اصفهانی تلاش دارند با عقب نشســتن، تیم حریف را به 
زمین خودی کشــانده و با بازی تخریبی خط میانی تیم 
مقابل را از جریان بازی خارج و دست به حملات سریع زده 
و با اســتفاده از خلاهای دفاعی تیم مقابل موقعیت سازی 
کنند. برنامه ذوبی ها برای رســیدن به گل، اســتفاده از 
پاس های عمقی، ضربات ایستگاهی، شوت های از راه دور 
و ارسال از جناحین اســت. بااین حال تارتار و تیمش کار 
ســختی مقابل پیش رو دارند. آن ها مقابل تیمی به میدان 
می روند که در فصل جاری عملکرد خوبی داشــته و برای 
رســیدن به نیمه بالایی جدول به سه امتیاز بازی نیازمند 
است. گل گهر تیمی است که از بازیکنان باکیفیت زیادی 
بهره می گیرد و فوتبــال مالکانه و هجومی را به نمایش 
می گذارد. گل گهر در فاز هجومی عملکرد متوسطی داشته 
و بــا 1۴ گل  زده، در میان تیم های مدعی یکی از بدترین 
خط حمله های لیگ را در اختیار دارد و با توجه به شــیوه 
بازی ذوب آهن، در بازی فردا شرایط سخت تری را تجربه 
می کند. شاگردان قلعه نویی در فاز دفاعی نیز شرایط خوبی 
را تجربه ندارند و با دریافت 16 گل در 1۴ بازی، عملکرد 
چندان قابل قبولی از خود به جای نگذاشــته اند. بااین حال 
گل گهریی ها امیدوارند با پیروزی مقابل ذوب آهن شرایط 
خود را بهبود بخشــیده و به امید تغییر روند در نیم فصل 

دوم باشند.

سنگربان تیم فوتبال ســپاهان در گفتگویی در رابطه 
با شــرایط این تیم در رقابت های لیگ برتر و همین طور 
شــرایط خودش صحبت کرد. کریستوفر کنت دروازه بان 
اتریشی تیم فوتبال سپاهان در حاشیه تمرین روز سه شنبه 

طلایی پوشان اصفهانی در گفتگویی با دو پیروزی پیاپی 
تیمش مقابل پدیده و ســپس فولاد خوزســتان این طور 
حرف هایش را آغاز کرد: بله یک مقدار برای ما ســخت 
بود. بعد از باخت هایی که داشتیم، دو برد پیاپی به دست 
آوردیم. الان درراه اصلی خودمــان قرار گرفتیم و خیلی 
خوشحال هستیم. او ســپس در پاسخ به این پرسش که 
ذهنیت او درگذشته و حالا که چند ماه از حضورش سپری 

می شــود، چه تغییری کرده، بیان کرد: البته من وقتی با 
باشگاهی حرفه ای و بزرگ ســپاهان روبرو شدم، شوکه 
شــدم و از آن ها ممنونم که در این تیم هســتم. پرسش 
بعــدی از کنت در رابطه باکار کــردن با محرم نویدکیا و 
رحمان رضایی بود و او در واکنش به 
این سوال این طور پاسخ داد: ما مربیان 
فوق العــاده ای داریم ولــی من زمان 
بیشتری را بارحمان سپری می کنم. از 
او چیزهای زیادی یــاد گرفته ام و در 
حال آموختن بیشتر هستم. از کنت در 
رابطه با سبک بازی سپاهان پرسیده 
شد که با توجه به روش بازی تیم، او 
باید مشــارکت زیادی در بازی داشته 
درواکنش  ســپاهان  دروازه بان  باشد. 
به این ســوال گفــت: البته که چون 
فکر می کنم یکــی از دلایلی که من 
را انتخــاب کردند، همین باشــد. من 
خودم علاقه زیادی به بازی با پا دارم 
این طور احســاس راحتی بیشتری  و 
می کنم تــا بتوانم پوشــش دفاع هم باشــم. دروازه بان 
اتریشی ســپاهان در واکنش به این ســوال کدام غذای 
ایرانــی را ترجیح می دهد، این طور پاســخ داد: غذا فقط 
مــرغ و برنج می خــورم و چیزهای دیگــر را نمی خورم. 
او در واکنــش به ســوال انتهایی که از او پرســید جمله 
 پایانی اش را بگوید، این طــور صحبت های را خاتمه داد:

 ما قهرمان می شویم.

گولســیانی، تکسیرا و کنت ســه خارجی سپاهان در فصل 
جاری رقابت های لیگ برتر به شــمار می روند. سال گذشته نیز 
سپاهان با در اختیار داشتن استنلی کی روش و گئورگی گولسیانی 
و تکسیرا سه عضو غیر ایرانی داشت که در پایان فصل با جدایی 

مهاجم برزیلی، کریستوفر کنت برای تقویت 
ترکیب تیم و پر کــردن جای پیام نیازمند 
به اردوی طلایی پوشــان اضافه شد. حالا 
گولسیانی و تکســیرا که در دوران حضور 
امیرقلعه نویی به سپاهان پیوسته بودند، از 
اعضای قدیمی تیم به شــمار می روند که 
هم بافرهنگ زندگی در ایران آشنا شده اند 
و هــم رابطه خوبی با ســایر اعضای تیم 
پیداکرده اند. در مراسمی که یکشنبه شب به 
میزبانی شهرداری اصفهان برای تجلیل از 
پیشکسوتان و ورزشکاران اصفهانی برپاشده 
بود، تجلیل دوجانبه ای  از سه عضو خارجی 
سپاهان یعنی کریستوفر کنت، گولسیانی و 
تکسیرا شد؛ تجلیلی که طی آن هم مقامات 
شهرداری اصفهان از این سه عضو تشکر و 
قدردانی کردند و سال نو میلادی را تبریک 

گفتند و هم باشــگاه سپاهان تقدیر ویژه و صمیمانه ای از آن ها 
داشت. البته تکسیرا و گولسیانی برخلاف کریستوفر کنت بدون 
حضور خانواده هایشــان در مراسم دیده شــدند. در این مراسم 
علی قاسم زاده، شهردار اصفهان اظهار کرد: حضور در جمع شما 
ســعادت بود، به ویژه مهمان ارامنه که سال جدید میلادی را به 
آن ها تبریک می گویم؛ امیدوارم ســال خوبی را در پیش داشته 

باشید. وی ادامه داد: ارزش هر شهری به سرمایه های آن است 
و یکی از بزرگ ترین سرمایه های اجتماعی هر شهر، قهرمانان و 
ورزشکاران آن شهر هستند؛ خوشبختانه شهر اصفهان به خاطر 
وجود باشگاه های بزرگی مثل ذوب آهن و سپاهان، ازلحاظ ورزشی 

غنی است و امیدوارم بتوانیم این سرمایه را در شهر تقویت کنیم. 
شهردار اصفهان تصریح کرد: همیشــه طرفدار سپاهان بوده ام 
و درعین حــال به ذوب آهن نیز علاقه داشــته ام؛ آقای نویدکیا 
غم و شــادی ما به شــما گره خورده و در این دوره به قهرمانی 
 سپاهان در لیگ برتر دل بسته ایم؛ امیدوارم روی ریل پیروز پیش 

بروید.

وقتی کنت قهرمانی سپاهان را 
پیش بینی می کند

 تجلیل شهرداری اصفهان 
از خارجی های سپاهان

فصل جاری رقابت های لیگ برتر به واپســین روزهای 
خود از دور رفت رسیده و سپاهان در آخرین هفته از نیم فصل 
نخست باید به مصاف آلومینیوم اراک برود. دیداری حساس 
و سرنوشت ساز که نتیجه آن علاوه بر دو تیم، برای تیم های 
استقلال، پرسپولیس و مس رفسنجان نیز بسیار حائز اهمیت 
بوده و پیروزی یکی از دو تیم می تواند روی معادلات قهرمانی 
موثر باشد. هفته پانزدهم رقابت های لیگ برتر در حالی از روز 
پنج شنبه برگزار می شود که لیگ بیستم همانند دو فصل گذشته 
با پایان یافتن رقابت های دور رفت تعطیل نشده و تیم ها باید 
در هفته های شانزدهم نیز به میدان بروند و تازه بعد از برگزاری 
هفته نخست از دور برگشت تعطیلات نیم فصل فوتبال ایران 
آغاز خواهد شد. سپاهانی ها در شرایطی آماده مصاف با آلومینیوم 
می شوند که هفته گذشته مقابل فولاد خوزستان به میدان رفته 
و با نتیجه دو بر یک پیروز شــدند تا همچنان از جدی ترین 
مدعیان قهرمانی لیگ به شمار آیند. سپاهان در فصل جاری 
از شرایط بسیار خوبی برخوردار است و از 1۴ بازی قبلی خود 

9 برد، یک مساوی و چهار باخت به دست آورده و 28 امتیازی 
است. در آن سو آلومینیوم اراک که فصل جاری را بسیار خوب 
شروع کرده بود، در هفته های اخیر روند نزولی داشته و در پنج 
بازی آخر خود هیچ بردی به دست نیاورده است. آلومینیوم اراک 
از 1۴ بازی قبلی خود پنج برد، هشت تساوی و یک شکست 
به دست آورده و 23 امتیاز در رده چهارم جدول ایستاده و برای 

خاتمه دادن به روند ناکامی هایش انگیزه بالایی دارد. سپاهان 
این روزها وضعیت خوبــی قرار دارد و تیم نویدکیا به روزهای 
اوجش بازگشته است. بزرگ ترین سلاح زردپوشان اصفهانی 
مقابل آلومینیوم اراک را باید ثبات تاکتیکی بیشتر، انگیزه بیشتر 
و قدرت عالی بازبخوانی محرم نویدکیا دانست. سپاهانی ها در 
فاز هجومی اگر در چند هفته گذشته اندکی با مشکل مواجه 

بودند اما بازگشــت سجاد شــهباززاده به پیکان خط حمله و 
تخصص این مهاجم در زدن ضربات آخر در کنار ضعف خط 
دفاعی آلومینیوم در عمق خط دفاعی باعث می شود تا شاگردان 
نویدکیا برنامه ویژه ای برای گلزنی به اراکی ها داشته باشند. در 
فاز دفاعی اما سپاهانی ها با مشکل مواجه بوده و مدافعان این 
تیم درروند بازی اشتباهات فردی زیادی را مرتکب می شوند 
و همین نکته می تواند برای نویدکیا و تیمش دردسرساز شود. 
در آن سو استقلال را می توان یکی از سرسخت ترین تیم های  
حال حاضر لیگ دانست. حضور ستاره هایی مانند فخرالدینی، 
آریاکیا، قائد رحمتی، شریفات و آقایی دست خطیبی را برای 
چیدن ترکیب دلخواهش باز گذاشته است. آلومینیوم اراک در 
فاز هجومی عملکرد ضعیفی داشته و با زدن 13 گل، در بین 
سایر مدعیان یکی از ضعیف ترین خط حمله ها را دارد. در فاز 
دفاعی اما آلومینیوم اراک عملکرد بسیار خوبی داشته و با هفت 
گل خورده، بعد از استقلال و سپاهان بهترین خط دفاعی لیگ 
را دارد. آنچه مسلم است تقابل سپاهان و آلومینیوم اراک قابلیت 
تبدیل شــدن به جذاب ترین بازی هفته را دارد، بااین حال باید 
منتظر ماند و دید که تفکرات کدام مربی پیروز میدان خواهد 

شد.

نبرد سپاهان و آلومینیوم؛ دوئل بزرگ در اراک

ذوب آهن و گل گهرامروز باهم پیکار می کنند

 دیدار دوباره با ژنرال در فولادشهر
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گل زیبای من ولی مشکن
کور نشناسد از سفید کبود

نیما یوشیج

زادروز محمد علی جمالزاده نویسنده و مترجم خطر خوشبختی در این است که آدمی در هنگام خوشبختی هر 
سرنوشتی را می پذیرد و هرکسی را نیز. 

فریدریش نیچه

فرمانروایی آسمانها و زمین از آن اوست زنده می  كند و می  میراند و او بر هر چیزی تواناست.
2حدید

مناسبتسخن بزرگان یک فنجان آیات نورانی
شعر

نوبت اول

آگهی دعوت سهامداران به تشکیل مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده
در شرکت سهامی خاص مهندسی آروین آزما سپاهان

آگهی دعوت سهامداران شرکت مهندسی آروین آزما سپاهان سهامی خاص ثبت شده به شماره 32814 و شناسه ملی 10260533465 
 جهت تشکیل مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده. بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت دعوت می شود تا در جلسه مجمع عمومی عادی 
به طور فوق العاده که در ساعت 09:00 مورخ 1400/11/06 در آدرس اصفهان- شهر اصفهان- مخابرات- کوچه ندا 29- کوچه پهلوان 

پوریای ولی- پلاک 1- ساختمان فروغ- طبقه همکف- واحد 1- کدپستی 8196871941 تشکیل می گردد حضور به همراه رسانند.
دستور جلسه:

4- تعیین دارندگان حق امضاء 3- تعیین سمت مدیران   2- انتخاب بازرسین   1- انتخاب مدیران  

هیئت مدیره شرکت مهندسی آروین آزما سپاهان )سهامی خاص(

سرای سهراب، خانه ای تاریخی در کاشان است که با 
رویکرد میزبانی از گردشــگران علاقه مند به ادبیات تغییر 

کاربری داده.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، کاشان هزار و 700 
اثــر تاریخی، طبیعی و معنوی دارد که 335 اثر، ثبت ملی 
و یک اثر ثبت جهانی شــده اســت. 112 اثر از آثار ملی 
کاشان یعنی یک سوم آن ها خانه های تاریخی هستند که 
هرکدام یادگار و نمادی از معماری، فرهنگ و شیوه زندگی 
مردم در دوره ای از تاریخ است؛ خانه هایی که دیدن آن ها 
به روح انسان طراوت، شادابی و انرژی خاصی می بخشد. 
خانه های تاریخی ظرفیت ویژه ای برای رونق گردشگری 
به شــمار می آیند؛ آن هم وقتی اسمشــان بانام عالمان، 
شــاعران، ادیبان، فقیهان و سایر شخصیت های برجسته 
علمی، سیاســی و فرهنگی کاشــان گره بخورد. یکی از 
این شخصیت ها سهراب ســپهری و یکی از این خانه ها 
سرای سهراب است. خانه طهرانچی یا سرای سهراب در 
خیابان علوی کاشــان 22 دی سال 99 به شماره 15933 
در فهرست آثار ملی به ثبت رسید؛ بنایی متفاوت در میان 

تعداد پرشمار خانه های تاریخی کاشان.
Á کاشان، پایتخت خانه های سنتی

معاون گردشگری اداره میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی کاشان گفت: 38 واحد اقامتگاه سنتی و 19 
اقامتگاه بوم گردی در شهرســتان فعال است و پیش بینی 
می شــود 10 واحد دیگر نیــز تا پایان تا ســال آینده به 
بهره برداری برسد. به گفته حجت الله ناصحی پور کاشان  
همانند یزد می تواند پایتخت خانه های ســنتی شــناخته 
شــود، چون ارزیابی و نتایج نظرسنجی ها استقبال خوب، 
رضایت و لذت مضاعف گردشگران بازدیدکننده از اقامت 
در واحد های اقامتی و بوم گردی کاشان را نشان می دهد. 
به گفته او، انتقال و بازنشــر خاطره و تجربه گردشگران 
از بازدید و اقامت در مراکز اقامتی ســنتی کاشــان دیگر 
هموطنان را برای سفر به این شهرستان و تکرار این سفر 

ترغیب می کند.
Á  تغییر کاربری خانه های تاریخی با رویکرد

گردشگری خلاق
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
کاشــان گفــت: خانه هــای تاریخی علاوه بــر معرفی 
آداب ورســوم و فرهنگ مردم راهی منبعی درآمدزایی و 
اشتغال پایدار به شــمار می روند. مهران سرمدیان تغییر 
کاربری خانه های تاریخی را مصداق گردشــگری خلاق 
می داند و می گوید: در گردشــگری خــلاق تاکید بر دور 
شدن از فضای هتل های مدرن است به طور مثال اگر در 
هتل های جدید اتاق ها با رقم 101 به بعد شــماره گذاری 
می شــود؛ در اقامتگاه بوم گردی، اتاق علاوه بر نام سنتی 
خانه به نام محله و آیین های شهر، نام گذاری می شود. به 
گفته او اســتفاده از زمینه متناسب با دوره تاریخی خانه و 
چیدمان فضا و تجهیزات آن، میزبانی آیین های ســنتی 
مثل شب یلدا، نمایشگاه هنرمندان، هفته های فرهنگی و 
اجرای موسیقی سنتی، از فعالیت های مرتبط با گردشگری 
خلاق است که در برخی خانه های تاریخی کاشان ازجمله 
خانه طهرانچی یا ســرای سهراب موردتوجه قرارگرفته و 
اجرایی شده است. رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی کاشان معتقد است معرفی مشاهیر شعر، 
عرفــان و ادبیات کاشــان از حلقه هــای مفقوده معرفی 

جاذبه های فرهنگی ماست.
Á اینجا، شعر میهمان مایید

ســرای سهراب در محله تاریخی سلطان میراحمد در 
جوار چند اقامتگاه سنتی معروف کاشان ازجمله عامری ها، 
خادمی، اطلســی، خانه ایرانی و خانه های تاریخی پرآوازه 
بروجــردی و طباطبایی ها قرار دارد. ایــن بنا ها به گفته 
سرمدیان موردتوجه گردشگرانی قرار می گیرند که علاقه 
به فرهنگ و تاریخ آنان را به این محله کشــانده و برای 
دست کم یک شب اقامت در این واحد ها ترغیبشان کرده 

اســت. او خانه طهرانچی را که به نام »سرای سهراب« 
نام گذاری شــده اســت خانه ای تاریخی با نگاه فرهنگی 
می داند و می گوید: رویکرد اصلی ســرای سهراب، شعر 
و فضایی شــعرگونه با این عنوان اســت که اینجا شعر، 
میهمان مایید. رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دستی کاشــان در توصیف این فضای شعرگونه 
می گوید: در حیاط گــودال باغچه خانه حوضی با فواره و 
آبراه تعبیه شده که تا دل ســرداب و پس سرداب فضا را 
شاعرانه کرده و در زمان برگزاری نشست های ادبی، حال و 

هوایی متفاوت برای میهمانان ایجاد می کند.
Á  معرفی مشــاهیر ایران به عنوان میراث

معنوی
کاشان شخصیت های علمی و فرهنگی مختلفی دارد 
که از آن جمله می توان به غیاث الدین جمشــید کاشانی، 
علامه محسن فیض کاشانی و حکیم باباافضل اشاره کرد. 
یکی از مشــاهیر معاصر این شهر، سهراب سپهری است 
که به گفته مجتبی فاتحی، نویسنده و کاشان پژوه، ترجمه 
هشت کتاب وی موردتوجه دانشجویان و استادان ادبیات 
از اروپا تا آســیا و اقیانوسیه قرارگرفته و یکی از تابلو های 
نقاشــی اش زینت بخش موزه متروپولیتن آمریکاست. او  
صیانت از چهره های سرشناس فرهنگی کشور و معرفی 
آنان را نه تنها سبب شناساندن هویت ملی که عامل رونق 
گردشگری هم می داند و می گوید: دانشجویان بسیاری از 
سراسر جهان به یادگیری زبان شیرین فارسی تمایل دارند 
و مشــاهیر ادبی ما با آثار فاخر خود پلی برای ارتباط این 
زبان آموزان شــده اند. این کاشان پژوه که راهنمای نمونه 
گردشگری هم هست معتقد است خانه طهرانچی در آینده 
موردتوجه بیشترِ گردشگران فرهنگی قرار می گیرد و جنبه 
دیگری از گردشگری خلاق را در قالب برنامه های مختلف 

شعر و ادب نمایش می دهد.
Á  سرای سهراب، تجلی لطافت طبع شاعر

آب و آینه
خانــه تاریخی طهرانچی مربوط بــه دوره قاجاری با 
قدمت بیش از 220 ســال، 377 مترمربــع زیربنا و 250 
مترمربع مســاحت دارد مهندس طراح و ناظر بر مرمت و 
تجهیز سرای سهراب سپهری گفت: مرمت خانه تاریخی 
طهرانچی از خرداد 97 تا اســفند 99 با هزینه دو میلیارد 
و 500 میلیــون تومان اجرا و حتــی بخش هایی از آن از 
زیرخاک بیرون کشــیده شد. رضا اسماعیلی درباره تغییر 
کاربری و نام خانه می گوید: ازآنجاکه کاشان زادگاه سهراب 
ســپهری است و تاکنون هیچ خانه ای به نام او نام گذاری 
نشــده بود متناسب سازی بنا با شعر و شاعری سهراب در 
دستور کار قرار گرفت. به گفته او  9 اتاق سرای سهراب با 
اســامی شاعران برجسته و ملی ازجمله پروین اعتصامی، 
شــهریار، رهی معیری، ملک الشــعرای بهار و هوشنگ 
ابتهاج نام گذاری شده اســت. این کارآفرین گردشگری 
که با بهره برداری از سرای سهراب زمینه اشتغال مستقیم 
ســه و غیرمســتقیم پنج نفر را فراهم کرده معتقد است 
نام گذاری اتاق ها به نام شــاعران معاصر برای میهمانان 
خانه خاطره ای فرهنگی هنری را رقم می زند. اسماعیلی 
معماری ویژه ســقف و پایه های سنتی خانه را دلیل ثبت 
خانه تاریخی طهرانچی بیان می کند و می گوید: در معماری 
اصیل هر فضایی یک کاربری ویژه و درعین حال مرتبط 
باهم و یک فلسفه زیستی داشته است. به گفته او معماری 
گودال باغچه برای صرفه جویی مصرف انرژی اســت که 
حفظ این هویت و فلسفه در کنار حفظ خانه و درآمدزایی 
از آن ضروری اســت. تجربه احیــا و تغییر کاربری خانه 
طهرانچی با رویکرد فرهنگی نشــان می دهد برای جذب 
گردشگر نباید به مرمت خانه های تاریخی بسنده کرد بلکه 
باید متناسب با ظرفیت های تاریخی، فرهنگی، جغرافیایی و 
... هر منطقه به سراغ طرح هایی رفت که به آن بنا جلوه ای 
متفاوت می بخشد و گردشگران را به دیدار بنا و اقامت در 

آن ترغیب می کند.

او با چشــم دل نقش خاطره می زند؛ رنگ بر رنگ و نقش 
بر نقش زیر انوار طلایی دل بر ســفیدی بوم می نشــاند. هر 
بیننده از آثار او انگشــت حیرت بر دهان می نهد و عکس رخ 
یار در جلوه گری رنگ و نقش و احساس پیشکش هر صاحب 

دل می کند.
به گــزارش ایمنا، مدتی قبل دومین نمایشــگاه انفرادی 
از نقاشــی های مرضیه بیدقی در عمارت هنرمند برگزار شد، 
نقاشــی های او را دیدیم و بازهم لذت بردیم؛ همین بهانه ای 
شــد تا مدتی بعد پای حرف های او بنشینیم. مرضیه بیدقی 
متولد ششم خرداد 1359 و مادرزاد، کم بینا است؛ حالا اما 12 
سال است که نابینای مطلق شــده. بیدقی نقاشی را از سال 
1398 آغاز کرد و تاکنون دو نمایشــگاه از آثار او در عمارت 
هنرمند اصفهان برگزارشده است. روشن دلی که با الهامات و 
احساس خود آثاری بهشتی خلق می کند تا ثابت کند که هنر 
او محدود به بینایی نیســت و فقط از نگاه ما اســت که او از 
دیدن دنیای ظواهر نابینا شده است، اما دل وجانش رو به دنیای 
جدیدی باز شد و به واقع روشن دل است. مرضیه بیدقی یکی 
از همان انسان های مثال زدنی است، هنرمندی که با چشم دل 
نقاشی هایش را می سازد و می پردازد. آنچه می خوانید گفت وگو 

با مرضیه بیدقی، نقاش روشن دل است.
Á معمولاً چه موضوع های را نقاشی می کنید؟

نقاشــی های من اکثراً خواب های و الهاماتی اســت که 
دریافت می کنم و حســی که از طبیعت می گیرم و به همین 

دلیل در نقاشی هایم بیشتر طبیعت را به تصویر می کشم.
Á چرا طبیعت؟

زیرا طبیعت برای من یعنی خلق کردن بهشت. من حافظ 
قرآن هســتم و خداوند در قرآن بهشت را به زیبایی توصیف 
کرده است و همین سبب شــد من در حد درک و توانم این 
زیبایی را به تصویر بکشم. به نظر من بهشت یعنی آرامش و 
حس خوبی که دوســت داشتم این احساسات را با به نمایش 

گذاشتن آثارم به دیگران منتقل کنم و موفق هم شدم.
Á در خلق آثار از کسی کمک می گیرید؟

خیر، من در نقاشی از کسی کمک نمی گیرم یعنی زمانی 
که نقاشی را آغاز کردم تلاشم بر این بود که آن قدر هنرم قوی 
شود که از کسی کمک نگیرم و اکنون هم به صورت مستقل 

نقاشی می کشم.

Á در آثار خود از چه ابزاری استفاده می کنید؟
در نقاشــی هایم بیشتر از پاستل روغنی و رنگ آکریلیک 

استفاده می کنم.
Á  در چه زمینه های هنــری دیگری فعالیت

دارید؟
به غیراز نقاشــی، هنرهایی که در آن مهارت به دســت 
آوردم نواختن ساز نی و همچنین هنرهای قلاب بافی، مکرمه 
و مروارید بافی اســت، دو سال است که درزمینه معرق چرم 

فعالیت می کنم.
برای آینده چه هدفی دارید؟

هدفم رسیدن به مهارت بالا در نقاشی است تا بتوانم آن 
را آموزش دهم.

Á دلیل شما برای آموختن هنر چه بود؟

تصمیم گرفتم به مهارتی دســت پیدا کنم و باکار کردن 
روی خــودم دوازدهم دی 1388 کــه خاطره بدی برای من 
داشــت را به یک روز خوب و خاطره خوش تبدیل کنم و به 
همه نشــان دهم که شاید به نظر شما من از دنیای ظاهری 
نابینا و دیدگانی تیره وتار داشــته باشم، اما دلم به یک دنیای 
جدید روشن شد. من اکنون روشن دل شدم و دنیای پر از نوری 

دارم و همچنان زیبایی را می توانم درک و خلق کنم.
Á تاکنون چند نمایشگاه برگزار کردید؟

من دو ســال متوالی )1398 و 1۴00( هر دو در تاریخ 12 
آذر یعنی روز جهانی معلولین دو نمایشگاه نقاشی برگزار کردم، 
اما دلیل اصلی برگزاری در 12 آذر این است که من در چنین 
روزی در ســال 1388 به طور کامل از به دست آوردن بینای 

خود ناامید شدم.

فناوران شرکتی دانش بنیان در کاشان موفق به تولید 
کیت تشخیص سویه جدید امُیکرون شدند.

به گزارش صداوســیما، معــاون تحقیقات و فناوری 
دانشگاه علوم پزشکی کاشان گفت: این کیت تشخیصی 
در آزمایشــگاه بیومارکر های مولکولی آزمایشگاه جامع 
تحقیقات دانشگاه علوم پزشکی کاشان به همت مجید 
لطفی نیا عضو هیئت علمی این دانشگاه تولیدشده است. 
رضا بنفشه افزود: در تولید این کیت امکان شناسایی انواع 
مختلف سویه های ویروس کرونا فراهم شده است. او گفت: 
این کیت جدید با حمایت دانشگاه علوم پزشکی کاشان 
بــا صرف یک پنجم تا یک هفتم هزینه مشــابه خارجی 
آن تولیدشــده اســت. او مدت زمان دستیابی به ساخت 
این فناوری را یک ســال بیان کرد و افزود: ۲۰ شــرکت 
خارجی این کیت تشخیصی را تولید کردند و کیت تولیدی 
متخصصان دانشگاه علوم پزشکی کاشان کاملا مشابه 

خارجی است.

بر اساس جدیدترین نتایج منتشرشده  نظام بین المللی 
رتبه بندی گرین متریک، دانشــگاه های کاشــان، علوم 
پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی کاشان، اصفهان و آزاد 
اسلامی واحد نجف آباد از استان اصفهان در میان برترین 

دانشگاه های جهان قرار گرفتند.
به گزارش ایسنا، دانشگاه های زنجان، کاشان، محقق 
اردبیلی، الزهرا، علوم پزشکی کاشــان، رازی کرمانشاه، 
اصفهان، فردوسی مشهد، یاســوج، تربیت مدرس، یزد، 
حکیم ســبزواری، اراک، صنعتی امیرکبیر، تربیت معلم 
شهید رجایی، صنعتی اراک، گرگان، صنعتی نوشیروانی 
بابل،  شــهید مدنی آذربایجان، کردستان، تهران، علوم 
پزشــکی اهواز، دانشگاه مطالعات پیشرفته در علوم پایه، 
شریف، صنعتی شــاهرود، دانشــگاه علوم کشاورزی و 
منابع طبیعی ساری، بابلسر مازندران، خوارزمی، پیام نور 
ایلام، بیرجند، صنعتی کرمانشــاه، سیستان بلوچستان، 
اردکان، علوم پزشــکی زنجان، علوم تحقیقات، مؤسسه 
آموزش عالی دانش پژوهان پیشرو، آزاد نجف آباد، فنی و 
حرفه ای، شهید بهشتی، میبد و صنعتی توسی به ترتیب 
۴۲ دانشگاه ایران در این نظام رتبه بندی هستند. دانشگاه 
کاشان دومین دانشگاه ایران با رتبه ۷۷۲۵، علوم پزشکی 
کاشان با امتیاز ۷۲۲۵ در رتبه پنجم، دانشگاه اصفهان رتبه 
هفتــم با امتیاز ۷۸۷۵ و آزاد نجف آباد با امتیاز ۳۱۵۰ رتبه 
۳۸ کشور قرار دارند. گرین متریک ابزاری برای جلب توجه 
مدیران و سیاســت گذاران در محیط های دانشــگاهی 
فراهم آورده و ســالانه بیش از ۱۰ هزار مؤسسه توسط 
این نظام رتبه بندی ارزیابی می شــود که فهرست پانصد 
http://greenmetric. مؤسسه برتر بر روی سایت

ui.ac.id منتشر می شود. رتبه بندی جهانی دانشگاهی 
»گرین متریک« توسط دانشــگاه دولتی اندونزی انجام 
می شود، این رتبه بندی باهدف ارائۀ چشم اندازی جامع 
از شرایط و سیاست های مرتبط با محیط زیست و توسعۀ 
پایدار در دانشگاه های کشورهای مختلف راه اندازی شده 
است. نظام رتبه بندی گرین متریک دانشگاه ها را با توجه به 
شاخص های مسئولیت  اجتماعی در قبال محیط زیست و 
اقدامات اجرایی حوزه توسعه پایدار می سنجد. فضا و ساختار، 
انرژی )تولید و صرفه جویی(، پســماند، آب و فاضلاب، 
حمل ونقل، آموزش و پژوهش ســبز از شاخص های این 
نظام رتبه بندی است. این رتبه بندی اکنون از شش محور 
کلیدی زیرساخت )۱۵ درصد(، انرژی و تغییرات آب وهوا 
)۲۱ درصد(، مدیریت پسماند )۱۸ درصد(، مصرف آب )۱۰ 
درصد(، حمل ونقل )۱۸ درصد(، آموزش )۱۸ درصد( برای 
رتبه بندی مؤسسه ها استفاده می کند. نتایج به دست آمده 
از اطلاعات ارائه شده توسط دانشگاه ها به صورت آنلاین 

محاسبه می شود.

سرای سهراب میزبان گردشگران علاقمند 
به ادبیات

دستیابی دانش بنیان ها بهشت نگاری با چشم دل
به تولید کیت امیکرون 

در کاشان

 4 دانشگاه اصفهان
در رتبه بندی 

گرین متریک ۲۰۲1

م الف: 862030

 به اســتناد ماده )6( آئین نامه اجرایی نحوه برگزاری انتخابات هیأت مدیره و بازرســان اتحادیه های صنفــی )موضوع تبصره 3 ماده 22 قانون 
نظام صنفی(، بدینوسیله به آگاهی اعضای اتحادیه صنف لوله کشان گاز شهرستان اصفهان می رساند، داوطلبان عضویت در هیأت مدیره و بازرسان 
اتحادیه می توانند به مدت )15( روز از روز شنبه مورخ 1400/11/02 تا روز شنبه مورخ 1400/11/16 با مراجعه به سامانه ایرانیان اصناف به 

نشانی : )www.iranianasnaf.ir( در قسمت سامانه الکترونیک - انتخابات الکترونیک ثبت نام نمایند. 
مدارک لازم جهت ثبت نام: پروانه کسب- شناسنامه- کارت ملی- مدرک تحصیلی- یک قطعه عکس رنگی 4*3

شرایط داوطلبان عضویت در هیأت مدیره و بازرسان:

تذکرات مهم مربوط به قانون نظام صنفی و آئین نامه اجرایی نحوه برگزاری انتخابات هیأت مدیره و بازرسان اتحادیه های صنفی:
*داوطلب شدن کارکنان اتحادیه ها، اتاق اصناف شهرستان و ایران و دستگاه های اجرایی موضوع ماده )5( قانون مدیریت خدمات کشوری در 
انتخابات هیأت مدیره اتحادیه های صنفی منوط به استعفای آنان از شغل قبلی خود پیش از ثبت نام در انتخابات می باشد. )تبصره6 ماده 22 قانون (

*عضویت افراد در هیأت مدیره، بیش از دو دوره متوالی و یا چهار دوره متناوب ممنوع می باشد . )تبصره 1 ماده 22 قانون ( 
*تعداد اعضای هیأت مدیره، پنج نفر اصلی و دو نفر علی البدل برای اتحادیه های دارای کمتر از هزار واحد صنفی عضو و هفت نفر اصلی و سه نفر 

علی البدل برای اتحادیه های دارای بیش از هزار واحد صنفی عضو خواهد بود. )ماده 22 قانون(
*در اتحادیه ها افراد منتخب به ترتیب بر اســاس اکثریت نســبی آرای مأخوذه شامل یک نفر رئیس، دو نفر نائب رئیس ) اول و دوم (، یک نفر 
دبیر و یک نفر خزانه دار تعیین می شود . همزمان با برگزاری انتخابات اعضای هیأت مدیره اتحادیه، انتخاباتی برای انتخاب دو نفر بازرس )اصلی 

و علی البدل( برگزار می شود. )ماده 23 قانون ( 
*در صورت درخواست کلیه منتخبان، سمت آن ها از طریق برگزاری انتخابات داخلی در حضور رئیس یا نماینده کمیسیون نظارت تعیین می شود . 

)تبصره 3 ماده 23 قانون (
*چنانچه تعداد داوطلبان عضویت در هیأت مدیره برای اتحادیه های دارای کمتر از هزار عضو، کمتر از ده نفر و در اتحادیه های دارای بیش از 
هزار عضو کمتر از پانزده نفر و تعداد داوطلبان بازرس کمتر از سه نفر باشد، مهلت ثبت نام حداکثر برای دو نوبت متوالی به مدت ده روز تمدید 
می گردد و چنانچه پس از آن، تعداد داوطلبان ثبت نام شده کمتر از نصاب یاد شده شوند، نسبت به ادغام اتحادیه اقدام خواهدشد. )ماده 7 آئین 

نامه اجرایی(
* چنانچه تعداد داوطلبان تأیید شده برابر یا بیشتر از تعداد اعضای اصلی و علی البدل هیأت مدیره و بازرس اتحادیه باشند، هیأت اجرایی می 
بایست نسبت به برگزاری انتخابات اقدام نماید. در غیر اینصورت کمیسیون می بایست نسبت به ادغام اتحادیه اقدام نماید. )ماده 10 آئین نامه 

اجرایی(
* افراد زیر نمی توانند در اولین انتخابات بعدی اتحادیه داوطلب شوند :

1- اعضای معزول هیأت مدیره 2- اعضای هیأت مدیره یا داوطلبانی که استعفا و انصراف آنان به تشخیص کمیسیون موجب اخلال در برگزاری 
انتخابات شده است .)تبصره 4 ماده 6 آئین نامه اجرایی ( 

*پذیرش انصراف داوطلبان ثبت نام شده بعد از ارسال فهرست اسامی داوطلبان به کمیته بررسی و تطبیق شرایط، امکان پذیر نمی باشد .
) تبصره 2 ماده 7 آئین نامه اجرایی(

 آگهی فراخوان ثبت نام داوطلبان عضویت در هیأت مدیره و بازرسان
  اتحادیه صنف لوله کشان گاز ساختمان شهرستان اصفهان

 )شماره : 1400/493 تاریخ : 1400/10/20(

سازمان صنعت ، معدن و تجارت استان اصفهان
 هیأت اجرایی برگزاری انتخابات هیأت مدیره و بازرسان

 اتحادیه های صنفی شهرستان اصفهان

1- تابعیت جمهوری اسلامی ایران                  7- داشتن حداقل مدرک تحصیلی دیپلم برای افراد فاقد سابقه عضویت در هیأت مدیره

2- اعتقاد و التزام عملی به نظام جمهوری اسلامی ایران                  8- حداکثر سن در زمان ثبت نام هفتاد و پنج سال

۳- نداشتن سوء پیشینه کیفری مؤثر                                                9- داشتن پروانه کسب معتبر دائم

4- عدم ممنوعیت تصرف در اموال                                                     )پروانه کسب معتبر، مجوزی است که تاریخ اعتبار آن منقضی نگردیده،

 مانند: حجر ، ورشکستگی و افلاس                                                   صاحب آن تغییر شغل نداده و واحد صنفی خود را به غیر واگذار و یا اجاره نداده باشد، 

5- عدم اعتیاد به مواد مخدر                                                              واحد صنفی فعال و مکان آن تغییر نیافته باشد.(

 6-عدم اشتهار به فساد                                                                 10- وثاقت و امانت


